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Dragi bralci, pred vami je predpoËitniπka πtevilka Kamni-
πkega obËana. Tudi ustvarjalci vaπega priljubljenega Ëasopi-
sa si moramo malce oddahniti, da se bomo z novimi moËmi 
in sveæimi idejami lotili ustvarjanja aktualnih in zanimivih 
vsebin po vaπi meri. Avgustovska πtevilka bo izπla 26. avgu-
sta. Rok za oddajo Ëlankov je petek, 20. avgusta; oglasov in 
zahval pa torek, 24. avgusta, v uredniπtvu v Kamniku, Glavni 
trg 23 (stavba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83 91 311, 
041/662-450, fax: 01/83 19 860, e-naslov: sasa.mejac@siol.net

Kranj ska 3a
tel.: 01/831 04 81, 051/399 577

SUPER DAN - petek, 16. julij!
3 SPALNICE
3 DNEVNE SOBE
3 OTRO©KE IN MLADINSKE SOBE
3 PREDSOBE

Škrjančevo 8, 1235 Radomlje, telefon: +386 1 7294 296, e-mail: ekotrend@siol.net

Načrtovanje in montaža toplotnih črpalk
in solarne tehnike

• za nizkoenergijske in pasivne hiše
• za energetsko adaptacijo objektov

Prvi Kamsport je minulo 
soboto in nedeljo uspeπno 
zdruæil tri velika πportna 
tekmovanja in za povrh πe 
sobotni rock koncert. Orga-
nizatorji - Calcit bike team, 
Trisport Kamnik, KD Alpe 
in ©tudentski klub Kamnik 
so zadovoljni tako s πtevilom 
udeleæencev kot obiskoval-
cev, prav tako smo mnogo 
pohval sliπali tudi z njihove 
strani.

Takole se je v nedeljo, 4. 
julija, v srediπËu Kamnika 
515 kolesarjev odpravilo na 
pot 4. Maratona Alpe Scott, 
ki je resniËno prava preizku-
πnja volje, fiziËne in psihiËne 
moËi. Krog okoli Alp, dolg 
131 kilometrov in z 2000 
metri viπinske razlike, vodi 
Ëez tri prelaze - Jezerski vrh, 
PavliËevo sedlo in »rnivec. 
Zato velja maraton za naj-
teæji, a hkrati najbolj atrak-
tivni mnoæiËni maraton v 
Sloveniji. 

VeË na  9. strani.

Mednarodni festival uliËne-
ga gledaliπËa Ana Desetnica 
se je tudi letos iz Ljubljane pre-
selil πe v Maribor, Novo Gorico, 
Celje, ©oπtanj, Cerkno, Breæice 
in tudi v Kamnik. Po besedah 
organizatorjev - gledaliπËa Ane 
Monro, pritegne Ana Desetni-
ca k ogledu nastopov uliËnih 
umetnikov z vsega sveta mno-
æice gledalcev, samo v Ljubljani 
do 30.000 obiskovalcev, skupaj 
z drugimi mesti pa πe enkrat to-
liko. 

Tudi v Kamniku smo se mi-
nulo sobotno dopoldne na 
©utni nasmejali uliËni klovnadi 
teatra Leela iz Avstrije in fran-
coski pohodni predstavi Konje-
niki (na sliki). 

Vrh Ane Desetnice v naπem 
mestu pa je predstavljal veËerni 
spektakel iranskih uliËnih moj-
strov na kamniπkem bazenu z 
naslovom Macbethove blodnje, 
ki so poustvarili slavno Shake-
spearovo dramo.

Ana Desetnica ima podobno 
vizijo kot Kulturno druπtvo 
Priden moæic, ki æeli s progra-

Ob opazovanju skupin turi-
stov v Kamniku nas je zanimalo 
kakπen je poletni utrip v starem 
mestnem jedru na ©utni. Dobili 
smo razliËne pogled in ideje o 
oæivitvi mestnega srediπËa, da bi 
bilo prijaznejπe za nas in obisko-
valce Kamnika. Nekateri so mne-
nja, da bi sprostitev enosmernega 
prometa vsaj v doloËenih urah 
pripomogla k veËjemu pretoku 
ljudi skozi ©utno. Nasprotniki 
tega staliπËa pa so prepriËani, da 
zgolj tranzit skozi ©utensko ulico 
ni dobrodoπel prav za nikogar. So-
delujoËi v anketi pa so si enot ni v 
ugotovitvi, da lepo mestno jedro 
potrebuje predvsem vsebinsko 
poæivitev in dodatno urbano 
opremo, kar bi privabilo ljudi.

VeË na 4. in 5. strani.

Dva tedna je æe, odkar so osnovne in srednje 
πole zaprle svoja vrata in otroπki vriπË ob teæko 
priËakovanem zaËetku najdaljπih poËitnic v letu 
se je malce polegel. Nekateri so æe bili na morju, 
vsi pa si dneve zapolnijo z igro, potepanji, no-
vimi dogodivπËinami in vragolijami na bliænjih 
bazenih. Da si starπem ni potrebno beliti glave 
s skrbmi kje vse se njihovi poËitnikarji lahko po-
tepajo in s Ëim naj jih ≈zaposlijo«, je v Kamniku 
dobro poskrbljeno. »etrto leto zapored Mladinski 
center Kotlovnica za otroke prve triade organizi-
ra poËitniπko varstvo vse dni poËitnic med 7. in 
16. uro. Poleg vrste aktivnosti imajo zagotovljeno 
prehrano, dnevni stroπek starπev ob sofinancira-
nju ObËine Kamnik znaπa ≈le« 6,5 evrov, otroci 

Koncesijski vrtec Zarja na Pero-
vem bo sredi oktobra lahko sprejel 
pod svojo streho od 155 do 160 
otrok, je na torkovi tiskovni kon-
ferenci napovedal Janez KonËan, 
direktor investitorja - Razvojnega 
zavoda GPI. Gradbena dela so v pol-
nem teku, v teh dneh betonirajo 
prvo ploπËo, skelet naj bi bil konËan 
do konca tega meseca. NaËrtujejo, da 
bo objekt do 15. septembra priprav-
ljen za tehniËni pregled, mesec dni 
pozneje pa naj bi sprejel otroke. 

Poleg desetih oddelkov v konce-
sijskem vrtcu na Perovem na ObËini 
Kamnik naËrtujejo za konec oktobra 
odprtje petoddelËnega javnega vrtca 
KamenËek v prizidku O© 27. julij, ki 

Poletni utrip 
na ©utni

IMEJMO SE LEPO, PO»ITNICE SO!
pa imajo tudi brezplaËen vstop v muzej, galerijo 
in na kamniπki bazen, kamor se πe posebej radi 
odpravijo. Gostoljubje jim nudi O© Toma Brej-
ca, kjer imajo poleg uËilnic, ki postanejo prave 
ustvarjalnice, na voljo πe telovadnico ter zunanja 
πportna igriπËa in otroπko igriπËe. Kot so povedali 
mentorji, program prilagajajo potrebam in æeljam 
otrok, poËitnice z njimi so tako ustvarjalne, πport-
no razgibane in zabavne, kar sem se prepriËala ob 
vËerajπnjem obisku razigranih poËitnikarjev.

Naj bodo poËitniπki dnevi prav za vse brezskrb-
ni in prijetni, odrasli pa si malo oddahnimo od 
vsakdanjih skrbi in prehitrega tempa æivljenja!

Urednica SA©A MEJA»

Ana Desetnica privabila ljudi v mesto
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Koncesijski vrtec Zarja naj bi sredi 
oktobra sprejel do 160 otrok

Minuli vikend v znamenju πporta

mom in privlaËnimi vsebina-
mi v mesto pripeljati ljudi. In 
uspelo jim je, saj je bilo minulo 

soboto po ©utni æivahno kot æe 
dolgo ne.

SA©A MEJA»

bo sprejel do 80 otrok. NaËrtujejo πe 
nekaj oddelkov, za katere se πe do-
govarjajo, zato nam veË ni uspelo 
izvedeti. 

V ponedeljek, 12. julija, odpira vra-
ta informacijska pisarna koncesijske-

ga vrtca, ki bo imela zaËasne prostore 
na Perovem 26, tega dne pa se priËne 
tudi vpis otrok v koncesijski vrtec, ki 
bo potekal do 2. avgusta. 

Razpis in veË informacij naj-
dete na 3. strani.
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PriËakovane vroËe razprave na 35. seji ObËinskega sveta ObËi-
ne Kamnik ni bilo, ker je pred teæko priËakovano toËko o druæbi 
Velika planina d.o.o. æupan Anton Smolnikar moral sejo zapustiti. 
Nekateri obËinski svetniki in svetnice so zaradi tega izrazili neza-
dovoljstvo, kar sta svetniπki skupini NSi in SDS demonstrirali tudi 
z obstrukcijo toËke o Veliki planini. Vodji svetniπkih skupin mag. 
Matej Tonin, NSi, in Rudi Verπnik, SDS, sta sejo pred glasovanjem 
o sklepih te toËke zapustila. Kljub vsemu so svetniki sprejeli sklepa 
o seznanitvi z letnim poroËilom druæbe Velika planina in za za-
menjavo pogonskega sistema nihalne æiËnice. Sprejet je odlok o 
prostorskem naËrtu za obmoËje B 23 Jata in pa sklep o rebalansu 
proraËuna ObËine Kamnik za leto 2010, ki omogoËa dokapitaliza-
cijo in dodelitev dodatnih sredstev za poslovanje druæbe Velika 
planina. Sprejeti so tudi sklepi o ureditvi multimedijske sobe v 
Budnarjevi hiπi, o dopolnitvah odloka o ËiπËenju komunalnih od-
padnih in padavinskih voda in o soglasju k prikljuËitvi vodovod-
nega sistema ObËine Mengeπ na vodovodni sistem Kamnik. 

KrËenje Jatinih povrπin in manj smradu v okolici
ObmoËje B 23 Jata ob Korenovi cesti na Duplici je razdeljeno na dve 

funkcionalni enoti, od katerih bo prva namenjena za ureditev objektov 
za potrebe reje æivali, kmetijske proizvodnje in distribucije; druga pa 
izgradnji logistiËnega centra s spremljajoËimi objekti, tu so predvide-
ne tudi nove restavracije in toËilnice, ki sluæijo temu obmoËju. VeËina 
svetnikov je projekt pohvalila zaradi povrπinskega krËenja Jate 
in bolj humane perutninske reje v prihodnosti ter obljubljenega 
zmanjπanja smradu na celotnem podroËju KS Perovo. S sprejetimi 
predlaganimi amandmaji (NSi in SDS) in potrjenim Odlokom o progra-
mu opremljanja stavbnih zemljiπË na obmoËju OPPN B 23 Jata bodo 
v proraËunu obËine Kamnik realizirani dodatni prihodki cca 730.000 
evrov z naslova komunalnih prispevkov (predvideno je, da bo polovica 
realizirana letos), ocenjeni odhodki pa so v viπini 80.000 evrov. S spre-
jetjem tega sklepa so doseæeni cilji v smislu pridobitve gradbenega do-
voljenja za gradnjo novih objektov in ureditev za proizvodno-skladiπËne 
dejavnosti ob Korenovi cesti.

Gostinci bodo lahko podaljπali obratovalni Ëas 
lokalov s soglasjem lokalne skupnosti

Ker v obËini Kamnik do sedaj πe ni bilo sprejetih podrobnejπih me-
ril in pogojev za izdajanje soglasij za obratovanje gostinskih obratov in 
kmetij v podaljπanem obratovalnem Ëasu oziroma v noËnih urah, je s 
sprejetim sklepom o merilih in pogojih za doloËitev obratovalne-
ga Ëasa gostinskih obratov zagotovljena veËja fleksibilnost, veË reda 
ter enaka obravnava vseh gostinskih obratov na obmoËju obËine. Sklep 
doloËa, da lahko gostinci zakonsko doloËen redni obratovalni Ëas po-
daljπajo s pridobitvijo soglasja lokalne skupnosti. To pomeni, da bodo 
gostinski obrati v stanovanjskih stavbah lahko odprti do 23. ure, 
slaπËiËarne, bari, okrepËevalnice, bistroji in vinotoËi prav tako 
do 23. ure oziroma do 2. ure naslednjega dne, Ëe niso na podroËju 
dovoljene stanovanjske gradnje. Restavracije, gostilne, kavarne 
bodo lahko odprte do 24. ure oziroma do 3. ure, Ëe niso na po-
droËju dovoljene stanovanjske gradnje.

Mengπani bodo pili kamniπko vodo
Aleπ ©korjanc, vodja oddelka za gospodarske javne sluæbe, je po-

vedal, da sta æupana Kamnika in Mengπa konec leta 2008 podpisala pismo 
o nameri glede nemotene oskrbe s pitno vodo, s tem pa potrdila interes 
glede nemotene oskrbe s pitno vodo na obmoËju obeh obËin. Vodovodna 
povezava med obema vodovodnima sistemoma bo zagotovila veËjo var-
nost obratovanja in bolj racionalno delovanje obeh vodovodnih sistemov. 
V kamniπkem vodovodnem sistemu trenutno velja cena vodarine 0,7275 
EUR/m3, predlog je enaka povpreËna cena tudi za prikljuËitev obËine 
Mengeπ. Svetniki in svetnice so bili z zagotovili s strani obËinske 
uprave, da bo vode za potrebe mesta Kamnik v prihodnosti dovolj 
in uvedbo dodatne varovalke, da lahko v primeru pomanjkanja 
vode prekinemo dobavo vode obËini Mengeπ, zadovoljni in so 
sklep ter predlagani amandma (NSi in SDS) sprejeli. 

ObËina Komenda odslej solastnica Centralne 
Ëistilne naprave 

Cilji sprejetega Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka 
o ËiπËenju komunalnih odpadnih in padavinskih voda je so-
razmerno enakovredna vkljuËitev ObËine Komenda v sistem ËiπËenja 
komunalnih in padavinskih voda v Centralni Ëistilni napravi Domæale-
Kamnik d.o.o. ObËina Kamnik je solastnica javnega podjetja z lastniπkim 
deleæem 32,90%, poleg obËin Domæale, Mengeπ in Trzin je postala so-
lastnica tudi obËina Komenda z lastninskim deleæem 5,50%. Posredno 
bo ObËina Kamnik zaradi razdruæitve komunalne infrastrukture imela 
ustrezno manjπa sredstva v premoæenjski bilanci in manjπe breme pri 
gospodarjenju s temi sredstvi.

Preureditev senika v multimedijsko sobo  
ob Budnarjevi hiπi

ObËina Kamnik bo za ureditev multimedijske sobe v Budnarjevi 
muzejski hiπi v Zgornjih PalovËah kandidirala na javni razpis Mi-
nistrstva za kmetijstvo, gozdarstvo in prehrano, zato poleg izdelanega 
Dokumenta identifikacije investicijskega projekta potrebuje tudi Sklep 
ObËinskega sveta, s katerim potrjuje omenjeni dokument. Svetniki in 
svetnice so potrdili in pozdravili naËrt za multimedijsko sobo. 

Predvidena je preureditev senika v posebno multimedijsko sobo za 
izvajanje delavnic, predavanj, konferenc. TuristiËno druπtvo Kamn’k si 
prizadeva, da bi bila domaËija ≈æivi« muzej, da bi postala pomembna 
toËka ne le lokalnega, temveË tudi regionalnega in nacionalnega 
pomena. Po ocenah naj bi investicija s svojimi aktivnostmi privabila 
turiste in druge obiskovalce ter pomagala ohranjati lokalne posebnosti, 
izroËilo, dediπËino in πiriti zavest o vrednosti ljudskega. Predvideni zne-
sek investicije, ki naj bi bila zakljuËena prihodnje leto, je 36.448 evrov.

Potrdili zamenjavo pogonskega sistema nihalke
ObËinski svet se je seznanil z letnim poroËilom druæbe Velika planina 

d.o.o. za leto 2009, analizo poslovanja in s sprejetjem rebalansa proraËu-
na za 2010 potrdil predlagano zamenjavo pogonskega sistema nihalne 
æiËnice. Med drugim naËrt razvojnih programov ObËine Kamnik pred-
videva posebni del rebalansa proraËuna in dokapitalizacijo druæbe Velika 
planina d.o.o., katere del je namenjen za financiranje izvedbe investicije 
za zamenjavo pogonskega sistema nihalke (del plaËila je potrebno izvrπiti 
vnaprej v znesku 155.000 evrov πe v letu 2010). Zadnji inπpekcijski 
pregled naprav je bil opravljen 20.11.2009 in dovoljenje velja do 
22.9.2011 — pogoj pa je zamenjava pogonskega sistema. Celotna 

ZakljuËena rekonstrukcija ceste 
Motnik − Vrhe − Srebotno

Konec junija je bila uspeπno zakljuËena rekonstrukcija ceste Motnik-
Vrhe-Srebotno, kjer je potekala ureditev meteorne kanalizacije in dre-
naæe ter asfaltiranje lokalne ceste v dolæini pribliæno 200 m. ObËina je za 
investicijo namenila 50.000 evrov.

                             - Izdajatelj Bistrica, d.o.o., Kamnik, Ljubljanska cesta 3/a.
Odgovorna urednica Saπa MejaË, univ. dipl. ekon. Na podlagi mnenja 
Ministrstva za kulturo sodi Ëasopis med proizvode informativne narave. 
Medij Kamniπki obËan je vpisan v razvid medijev, ki ga vodi Ministrstvo 
za kulturo RS, pod zaporedno πtevilko 333. Kamniπki obËan izhaja dvakrat 
meseËno v nakladi 15.000 izvodov in ga prejemajo gospodinjstva obËine 
Kamnik brezplaËno. Naslov uredniπtva: Kamnik, Glavni trg 23 (zgrad-
ba med obËino in sodiπËem), tel.: 01/83-91-311, 041/662-450, fax: 
01/83-19-860, e-mail: sasa.mejac@siol.net Uradne ure: ponedeljek in 
petek od 9. do 15. ure, sreda od 9. do 12. in od 13. do 17. ure. NenaroËenih 
Ëlankov in fotografij ne honoriramo. Tisk Set d.d., 8. 7. 2010.

Gondola bo πe naprej vozila na Veliko planino
vrednost investicije menjave pogonskega sistema je ocenjena na 
643.000 evrov, zato je v letu 2011 potrebno zagotoviti πe cca 500.000 
evrov. 

Svetniki in svetnice niso sprejeli predlagane reorganizacije v 
smislu omejitve dejavnosti druæbe predvsem na opravljanje pre-
voza z nihalno æiËnico in sedeænico. Prav tako se niso strinjali, 
da je ohranitev dostopa na Veliko planino z nihalko v javnem 
interesu ObËine Kamnik.

Druæba je 100% v lasti ObËine Kamnik, na dan 31.12.2009 je imela 11 
zaposlenih. Poslovanje v letu 2009 je zakljuËila z izgubo 427.000 evrov, 
ki jo pojasnjujejo kot posledico tri meseËnega obnavljanja naprave (po-
slediËno izpad iz naslova nedoseganja dohodka okoli 200.000 evrov in 
stroπkov remonta 140.000 evrov, delnih odpisov terjatev, slabπega po-
slovanja na raËun stroπkov in previsoke amortizacije. Dokapitalizacija 
podjetja v preteklem letu (145.000 evrov) je omogoËila remont nihalke. 
Na uËinkovito poslovanje preko vsega leta vplivajo vremenske razmere, 
ureditev prometnega reæima na vzhodnih dostopih tako, da bo tekoËe 
potekal prevoz potnikov z gondolo in bo planina neobremenjena z ne-
potrebnim prometom ter konkurenËnost z drugimi centri, celovita po-
nudba in sploπna finanËna kriza. 

Priloænost podjetja vidijo v povezovanju s strateπkim partner-
jem na podroËju æiËnic in kapitala in v iskanju optimalne oblike 
povezovanja med turistiËnimi giganti. Druga razliËica je prido-
bitev koncesije in sredstev na prometnem ministrstvu tako, da 
dræava sofinancira javni prevoz potnikov in prispeva za njegovo 
posodobitev. Zviπanje cen pred priËetkom sezone bi bilo iz naslova 
pridobivanja prihodkov nujno, vendar bi to vplivalo na konkurenËnost 
ponudbe podjetja, zato so ocenili, da zviπanje v tem letu ni najbolj pri-
merno. Analiza prepeljanih potnikov zadnjih treh let kaæe sta-
bilno πtevilo — med 40.000 in 50.000 potnikov letno in cca 10% 
manj prodanih kart letno, Ëe nihalka obratuje vse leto. Na Veliki planini 
je najbolj obiskan mesec avgust, ko nihalka povpreËno prepelje 8.000 
potnikov. Potrebna je kadrovska optimizacija podjetja. 

ObËina Kamnik ugotavlja, da uprava druæbe in nadzorni svet v letu 
2009 nista namenila dovolj pozornosti obvladovanju stroπkov in da iz-
kazana izguba znatno presega naËrtovan poslovni izid. Izkazana izguba 
druæbe Velika planina d.o.o. v letu 2009 v viπini 427.829 evrov se lahko 
pokrije v breme kapitalskih rezerv. ObËina tudi ugotavlja, da se pri menjavi 
vodstva (sedanji direktor Zvone Gosar) stanje v druæbi ni izboljπalo, da se 
neobvladovanje stroπkov nadaljuje. Podatki o poslovanju v prvem kvartalu 
letoπnjega leta izkazujejo preko 100.000 evrov izgube, zato je nujno takojπ-
nje ukrepanje. Problem druæbe pa je tudi nezadovoljstvo in pomanjkanje 
strokovnih delavcev ter slabi medsebojni odnosi med zaposlenimi.

Velika planina ostaja ≈na pleËih« obËine
SWOT analiza ugotavlja, da bo Velika planina d.o.o. ostala ≈breme« 

obËine, saj prodaja glede na stanje ni realna. Po drugi strani pa je to 
tudi priloænost, da obËina po zgledu nekaterih drugih obËin (Maribor, 
Celje, ©kofja Loka) s pomoËjo partnerjev Veliko planino dokonËno vzame 
za ≈svojo«, jo posodobi in jo ponudi obËanom in drugim obiskovalcem 
kot destinacijo za doæivetja v naravi in kvalitetno preæivljanje prostega 
Ëasa. Za racionalizacijo stroπkov je nujno prilagoditi vozni red nihal-
ne æiËnice in sedeænice in zagotoviti ustrezno kadrovsko struktu-
ro. Predlagana vizija je postati najboljπe slovensko sankaliπËe 
z atraktivnim tuba ≈winter« parkom ter najbolj prepoznavna 
pastirska planina, ki omogoËa aktivno in okolju prijazno pre-
æivljanje prostega Ëasa.

Svetniπki skupini NSi in SDS sta demonstrativno 
zapustili sejo 

Robin Majnik, sam.svet.skupina je vztrajal, da je æupan prisoten 
na seji kot edini druæbenik zadnjih πestnajst let. Prisotnim je pokazal od-
govor na ovadbo, ki jo je kot vodja samostojne svetniπke skupine podal 
protikorupcijski komisiji glede ravnanja z javnim premoæenjem ObËine 
Kamnik, ki je v upravljanju druæbe Velika planina. Ovadbo je predsednik 
komisije Drago Kos odstopil Okroænemu dræavnemu toæilstvu in pozval 
ObËino Kamnik, da pojasni razloge za sum korupcije. ≈Imeli smo nadzorne 
organe, ki so odπkodninsko odgovorni in ne razumem, kako lahko priha-
ja do mahinacij s pogodbami ter do prodaje in ponovnega odkupovanja 
Zelenega roba. 260.000 evrov za Zeleni rob je velik denar in me zanima 
kdo je odgovoren za izgubo, ki je nastala pri prodaji in ponovnem odkupu. 
Odgovornosti za kriminalna dejanja ne bomo prevzemali!« je πe pripomnil 
Majnik. Njegov dodatni sklep o spremembi akta o ustanovitvi ni bil spre-
jet, prav tako ne dodatni sklep o zaËasni postavitvi kriznega menedæerja 
in o razreπitvi æupana kot druæbenika, dokler se zadeva ne razËisti. Rudi 
Verπnik, SDS: ≈Ko je sedanji æupan pred πestnajstimi leti prevzemal Ve-
liko planino, je s tem prevzel celotno zgodbo. Danes isti æupan æeli, da 
pozabimo na Tiho dolino in ponovno odkupimo Zeleni Rob ... Vse to se 
je dogajalo s podpisom gospoda æupana, brez vednosti obËinskega sveta, 
ki je samo krinka pri zagotavljanju sredstev pod groænjo za ukinitev pod-
jetja. Letos smo prviË dobili elaborat, ki bi ga morali dobivati vsako 
leto. Vlaganja so bila vedno izvedena na ≈horuk« metodo za prepreËitev 
steËaja druæbe. Z vso odgovornostjo lahko reËem, da se je denar z veliko 
lopato metal skozi okno, prav tako ni bilo nobenega nadzora. Dokazana 
so doloËena krπenja v poroËilu Nadzornega sveta. Predlagamo anketo ali 
referendum obËanov. Ko bomo dobili na mizo poroËilo o krivcih za takπno 
situacijo, bomo glasovali o drugih predlogih. Tudi ≈vikendaπem« smo do-
læni zagotavljati dostop na planino, ker smo jim dali soglasje za vikende. 
Predlagam, da naroËimo elaborat o srednjeroËnem in dolgoroËnem pro-
gramu in ga obravnavamo na naslednji seji. Ne hitimo z odloËitvijo v Ëasov-
ni stiski in pod neko groænjo!« Mag. Matej Tonin, NSi, je oznaËil zgodbo o 
Veliki planini kot ≈307. del telenovele o Veliki planini«. Zanima ga, kakπen 
bo zakljuËek. ≈Ali je Velika planina nereπljiva?« se spraπuje. Ugotavlja, da so 
za moderni turistiËni center potrebna milijonska vlaganja, ki jih ta trenutek 
nimamo. Meni, da se moramo najprej vpraπati katere dejavnosti na Veliki 
planini je smiselno razvijati. Bistveno za njegovo svetniπko skupino je, da 
se enkrat za vselej razreπi vpraπanje dostopa na Veliko planino, potem 
bodo druge odloËitve laæje. KonËno piko bo, po njegovem mnenju, 
naredil referendum, na katerem bi obËane vpraπali, Ëe so pri-
pravljeni iz svojega denarja oz. proraËuna Ërpati denar za reπitev 
Velike planine. ≈»e niso pripravljeni plaËevati gondole, moramo 

sprejeti alternativo asfaltnega dovoza na planino s postavitvijo 
visoke cestnine - kot je praksa v tujini. Tako bi bili zagotovljeni dol-
goroËni prihodki. Ne prevzemamo veË odgovornosti za vaπe odloËitve!« je 
zakljuËil Tonin in zapustil sejo. Mateja Poljanπek, LDS: ≈Ne potrebujemo 
referenduma, saj smo svetnice in svetniki izvoljeni od obËanov in moramo 
z vso odgovornostjo sprejemati tudi neprijetne odloËitve. Odgovorno 
je predvsem podjetje. Trenutno vlada kaos. Predlagam, da se denar za 
menjavo pogonskega sistema zaradi transparentnosti ne zbira na pod-
jetju, da bo res porabljen za menjavo pogonskega sistema. Hitre in delne 
reπitve so najveËkrat najdraæje in tudi neuËinkovite!« Demitrij PerËiË, 
LDS: ≈Pri investicijah je pomembno dejstvo, da imamo vsako leto starejπo 
opremo. Mi smo lastniki — mi moramo vse reπiti. Vsekakor ne bomo 
naπli najemnika, ki bi moral investirati milijone in πe plaËevati 
najemnino. Tudi Ëe danes sprejmemo sklep in rebalans za 155.000 evrov, 
ne vem kje boste naπli direktorja, ki bo podpisal pogodbo za investicijo 
okoli 800.000 evrov ob zavedanju, da ima na razpolago le 155.000 evrov. 
Lahko zamenjamo πe 10 direktorjev, pa brez denarja ne bo nihËe izpeljal 
niËesar! Politika Kamnika se nikakor ne zna odloËiti kaj si æeli na Veliki 
planini — ni sogovornikov, ni povezav. Nimamo partnerja. Zimskega turiz-
ma si trenutno ne moremo privoπËiti. Poletni turizem tudi zahteva svojo 
vizijo. Vsak dober gospodar ve, da se takπnih reËi tako ne moremo iti. Sem 
pa proti referendumu. Svojih izjav v πestnajstih letih nismo spreminjali. Se 
ne strinjam, da se najprej odloËimo o poteh na planino, ampak o vsebini, ki 
jo bo ponujala. Najprej moramo videti kaj bo na planini, potem je pa itak 
jasno in vseeno kako bomo priπli gor. Vse je ta trenutek odvisno od tega, 
Ëe sprejmemo 155.000 evrov za menjavo pogonskega sistema. Potem bo 
vse jasno!« Robert Kokotec, SDS: ≈Res je, da se politika ne more odloËiti, 
zato sem predlagal referendum. Nimamo nasprotujoËih si staliπË, problem 
je le uskladitev idej, ki jih imamo morda celo preveË in zato potrebujemo 
doloËen signal od ljudi. V novem mandatu naj se na prvem obËinskem 
svetu sprejme sklep, koliko denarja letno smo pripravljeni vlagati v πtirih 
letih novega mandata. Vedno se gremo neke gasilske akcije, ker se ne 
znamo pravilno in pravoËasno odloËati.« Matjaæ Jug, SD: ≈Referendum 
— kaj lahko prinese? Ta denar namenimo raje kam drugam. Velika planina 
je res posebna — ali bomo ta potencial izkoriπËali danes ali pa Ëez 20 let. 
»e si ogledamo πtevilke v bilancah in prihodkih ter stroπkih, nam reπitve 
kar same pridejo pred oËi!« Joæe Zagorc, LTS: ≈ObËinski svetniki smo 
informirani in z vsem seznanjeni, pa se ne znamo odloËiti, kako se bodo 
lahko pravilno odloËili ljudje? Sem proti referendumu.« Vid Kadunc, SLS: 
≈Svojo zrelost bo naslednja ekipa z æupanom vred pokazala s tem, da bo to 
zgodbo pripeljala do svojega konca. Dolgove je potrebno poplaËati, ker so 
z vsakim dnem draæji. Zdaj ni pravi Ëas za investicijo, naj to nase prevzame 
nov æupan in nov obËinski svet!«

NINA IRT

Sanacija mostu v BuËu
V kraju BuË v Tuhinjski dolini potekajo dela pri izgradnji prepusta Ëez 

potok ZakevderπËica. Sanacija mostu preko lokalne ceste je nujno potreb-
na, saj je po ureditvi breæine potoka v 1. fazi, ki jo je Ministrstvo za okolje 
in prostor izvedlo v letu 2009, pretok vode bistveno poveËan. ObËina bo 
za investicijo namenila 90.000 evrov. Dela na mostu so zakljuËena, na novo 
je asfaltirana tudi lokalna cesta v bliænji okolici mostu. 

S to investicijo pa problem vodotoka ni v celoti reπen, saj je na juæ-
nem delu pri preËkanju dræavne ceste potrebna poglobitev pod obsto-
jeËim mostom dræavne ceste LoËica — Kamnik. Podæupan Rudolf Pfajfar 
je ob tem povedal, da so glede te investicije æe potekala dogovarjanja 
ob ogledu terena. ≈Kot mi je znano, je ARSO ponovno pozval Direkcijo 
RS za ceste, da obmoËje mostu sanira, tako da priËakujemo pozitiven 
odziv, saj drugaËe lahko prihaja do zastojev in dodatnega poplavljanja 
poseljenega obmoËja«. 

Poloæena asfaltna prevleka na mostu Ëez lokalno cesto v BuËu

Naπa obËina se æe dolgo ubada s problemom sezonskih prometnih 
viπkov, zlasti v dolini Kamniπke Bistrice in na dostopnem obmoËju Velike 
planine. Kot ena izmed πestih slovenskih regij smo se odloËili za sodelo-
vanje v projektu DELTA, ki je sofinanciran s strani 7. okvirnega programa 
in obravnava probleme in potrebe povezane s sistemi potniπkega pro-
meta, ki so sooËeni z intenzivnim sezonskim povpraπevanjem.

Projekt bo opredelil in spodbujal inteligentne mobilne strategije, 
praktiËne usmeritve in politike, ki omogoËajo optimalno upravljanje s 
sezonskim prometom v regijah z dokazanimi ustreznimi problemi.

Glavni prispevek DELTE za uËinkovito ravnanje s sezonskim prome-
tom in poslediËno zmanjπanjem negativnih uËinkov bo Instrument za 
podporo odloËanju (DSI). DSI je orodje, sestavljeno iz niza naËrtov za 
spodbujanje inteligentne in trajnostne mobilnosti v obmoËjih z razliËnim 
povpraπevanjem po potniπkem prometu.

S pomoËjo orodja DSI bomo testirali naπe kazalnike in pridobili moæne 
reπitve za uravnavanje sezonskih prometnih viπkov.

VeË o projektu si lahko preberete na: www.delta-project.eu
OB»INA KAMNIK

ObËina Kamnik vkljuËena v projekt DELTA

Za iskanje reπitev v potniπkem prometu

OB»INA KAMNIK 

objavlja JAVNI RAZPIS za

dodelitev pomoËi za ohranjanje in 
spodbujanje razvoja kmetijstva ter podeæelja 

v obËini Kamnik v letu 2010 - ukrep: 
zagotavljanje tehniËne podpore

Razpisna dokumentacija bo objavljena na obËinski 
spletni strani www. kamnik.si od 12. 7. 2010 dalje.

Anton Tone Smolnikar
ÆUPAN
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Vi spraπujete,  
æupan odgovarja

Povezovalna cesta 
dobiva konËno podobo

S. K. iz PalovË spraπuje, ali se 
bo dokonËno saniral hudour-
nik in uredila cesta na relaciji 
PalovËe - Kolovec - Rove?

Nekaj osnovnih informacij v zvezi 
z urejanjem navedenega cestnega od-
seka in hudournika ste lahko prebrali 
v 10. πtevilki Kamniπkega obËana pod 
naslovom ≈Nadaljuje se urejanje lokalne ceste s Kolovca«, kjer je raz-
vidno, da je ObËina ponovno priËela z deli pri gradnji podcestnih pri-
kljuËkov (prepustov) in sanacijo ceste. Pomembnost dogodka je bila 
zabeleæena tudi iz poslanske pisarne mag. Julijane Bizjak Mlakar, 
ki je sporoËila, da ji je minister dr. Roko ÆarniÊ v zvezi s poslanskim 
vpraπanjem zagotovil, da bo sanacija v prihodnjem letu, v kolikor 
bodo za to zagotovljena sredstva, sicer pa se bo pozanimal, kaj je 
moæno postoriti πe letos.

Navedena sanacija je bila predvidena na skupnem dogovoru in 
ogledu terena ter vkljuËena v Sanacijski program za odpravo neurja 
s poplavami leta 2007, za kar je bilo predvidenih 150.000 tisoË evrov. 
V letu 2009 je bilo za stabilizacijo pritoka pri sotoËju Velikega grabna 
in stabilizacijo usada na pritoku Srednjega grabna porabljenih s 
strani MOP 54.000 evrov. ObËina je v lanskem letu za projektno do-
kumentacijo in nadzor plaËala 13.874 evrov ter za rekonstrukcijo 
ceste 68.914 evrov. Po dogovoru smo v letoπnjem letu nadaljevali z 
izgradnjo tretjega in Ëetrtega prepusta ter utrjevanjem cestiπËa v vred-
nosti 60.000 evrov. Ko pa so se dela na novih odsekih zakljuËevala, 
nas je presenetila novica, da dræava s pripravljenim rebalansom krËi 
sredstva tudi na tem podroËju. Da ne bi priπlo do dodatne πkode na 
novozgrajenih objektih in na cestiπËu v primeru naraslih voda, je 
v zaËetku junija podæupan Rudolf Pfajfar predstavnike ARSO in 
MOP prepriËal, da bodo dela in denar izniËena ob prvem neurju, Ëe 
vsaj v enem delu dræava ne uredi breæine. Trenutno so bila ta dela za-
kljuËena, v tem tednu pa predvidevamo πe postavitev zaπËitne ograje 
na prepustih in nekaterih delih cestiπËa.

Ob tej zgodbi je potrebno vedeti, da obËinska uprava vlaga maksi-
malne napore tudi pri usklajevanju prepotrebnih investicij na podro-
Ëjih, kjer je v veËji meri za to poklicana dræava. OdloËitev o faznosti 
gradnje nam dodatno poveËuje stroπke izvedbe investicije. VeËkrat 
skuπamo tudi z lastnimi vloæki spodbuditi posamezne investicije na 
vodotoku. To so pogosto kritiËni odseki, kjer se v bliæini nahaja naπa 
infrastruktura, najveËkrat cesta. Zavedamo se, da je πkoda, ki posle-
diËno nastane, praviloma veËja kot investicija sama. Sicer pa smo bili 
veseli vsake investicije v naπi obËini na tem podroËju v zadnjih letih. 
Naredilo se je veliko veË kot prej, vendar πe mnogo premalo, saj je 
bilo to podroËje zanemarjeno v daljπem obdobju. Zato se upraviËeno 
spraπujemo, kakπno usodo bodo v dræavnem proraËunu v prihodnjih 
letih deleæni naπi πtevilni vodotoki in kakπno ceno bomo poslediËno 
morali za to plaËevati mi sami.

Dokaz dobrega sodelovanja z dræavo pomenijo tudi πtevilni projekti 
in investicije v vodotoke, kot npr. Motnik in ©pitaliË na Motnjiπnici in 
njenih pritokih, nasip na SumπËici, sanacija ZakevderπËice in zgor-
njega dela potoka Hruπevka na Nevljici. Konec leta 2009 se je priËela 
druga faza urejanja Kamniπke Bistrice ob kamniπki obvoznici, pri 
BistriËici in KlemenËevem, na pritoku »rna, in πe bi lahko naπtevali.

ÆUPAN ANTON TONE SMOLNIKAR

Na pobudo æupana Toneta Smolnikarja in direktorja Direkcije RS za ceste 
Gregorja Ficka je v ponedeljek, 28. junija, v prostorih O© Stranje potekala pred-
stavitev idejne reπitve za izgradnjo mostu ≈Kamniπka Bistrica« preko dræavne 
ceste v Stranjah. 

Gradnja povezovalne ceste, ki ravno v teh dneh dobiva grobo asfaltno 
podlago, poteka po predvidenih terminskih planih. Celotna trasa ceste z 
objekti in kroæiπËem, katerega gradnja je prav tako v zakljuËni fazi, je æe 
lepo vidna, zgrajeni so vsi premostitveni objekti in infrastruktura. KonËu-
jemo tudi z ostalimi deli; z odvodnjavanjem, opremljanjem cest, zunanjim 
urejanjem in dokonËnim asfaltiranjem. 

Tudi sicer veËjih tehniËnih zapletov med samo gradnjo ni bilo. Nekaj 
preglavic trenutno povzroËa le razπiritev obstojeËega ploπËatega propusta 
v sklopu izgradnje kroæiπËa na regionalni cesti. Med gradnjo so namreË 
pri geomehanskem nadzoru ugotovili, da nosilnost tal ni ustrezna za pred-
videno temeljenje, zato je projektant Darko Derlink iz podjetja Costa d.o.o. 
preprojektiral objekt na temeljenje z mikropiloti. Pri izkopavanju so na-
πli πe prehodne ploπËe, ki pri prvotnem odkopu niso bile vidne, kar je 
zahtevalo prilagoditve. Potrebna bo sanacija voziπËne ploπËe v obmoËju 
obstojeËega propusta in izvedba hidroizolacije, kar bo nekoliko vplivalo 
tako na terminski plan izvedbe, kot na finanËno plat investicije.

Med gradnjo mostu preko Kamniπke Bistrice smo javnost æe obveπËali 
o zanimivih tehniËnih podrobnostih, saj je bil most pod taktirko znanega 
konstruktorja Marjana Pipenbaherja, ki je med drugim zasnoval tudi 
»rnokalski viadukt, sodobno tehniËno zasnovan. Njegova vitka voziπËna 
konstrukcija, ki je v osrednjem 30 metrskem razponu obeπena na jeklena 
loka z nizom vertikalnih obes, je izvedena brez vmesnih podpor. Tudi pre-
ostali del trase, ki ga je projektiral Projektivni Biro Lunar s podizvajalci, 
je tehniËno zanimiv, saj ima visoke nasipe ter vgrajeno vso komunalno 
infrastrukturo. Na svoji trasi od kriæiπËa z Ljubljansko cesto pri MetuljËku 
preËka energetski kanal ter potok KraËjek in se zakljuËi v kroænem kriæiπËu 
na regionalni cesti tik pred Ërpalko OMW v Kamniku.

Ker zaenkrat ni predvidenih veËjih odstopanj od terminskega plana 
(upamo, da omenjene komplikacije pri razπiritvi ploπËatega propusta ne 
bodo povzroËile bistvenega podaljπanja), izvedbo tehniËnega pregleda 
ceste naËrtujemo do konca meseca julija, odprtje pa v zadnjih dneh 
avgusta, tik pred zaËetkom πolskega leta. 

Nika Vrhovnik, Odnosi z javnostmi, ObËina Kamnik

Predstavljena idejna zasnova za izgradnjo 
mostu za peπce in kolesarje v Stranjah

ObËina se je z Direkcijo RS za ceste in KS Kamniπka Bistrica na sreËanju 
lansko jesen dogovorila o pripravi izhodiπË za izgradnjo mostu za peπce in 
kolesarje. Nov most, za katerega je direkcija pripravila tri idejne reπitve, bo 
bistveno izboljπal prometno varnost peπcev in kolesarjev na tem obmoËju, kjer 
najveËji problem predstavlja avtobusni in tovorni promet. 

Projektant je predstavil variantne reπitve: 
-  gradnja novega samostojnega mostu za peπce in kolesarje, ki bi se nahajal 

gorvodno od obstojeËega mostu,
-  rekonstrukcija obstojeËega mostu z razπiritvijo mostu za peπce in kolesarje,
-  gradnja povsem novega mostu, kjer bi se odvijal celoten promet, s ploËnikom 

za peπce in kolesarje
Po preuËitvi vseh moænosti so bili prisotni enotnega mnenja, da je najbliæja 

varianta gradnja novega mostu Ëez Kamniπko Bistrico. Ta bi se nahajal juæno 
od obstojeËega mostu, ob tem pa bi se prestavila tudi avtobusna postajaliπËa, 
ki bi se fiziËno, predvsem zaradi varnosti otrok in bliæine πole, loËila od glavne 
ceste. Po ogledu terena so prisotni predlagali nekaj dopolnitev za vse tri pred-
lagane moænosti, zato bo projektant v tem mesecu idejne zasnove temeljito 
obdelal in jih dopolnil ter jih posredoval ObËini, da poda svoje predloge in pri-
pombe. Glede na obljube direkcije æupan priËakuje, da bodo izvedbeni naËrti 
oziroma vsa potrebna dokumentacija za priËetek gradnje pripravljena v letu 
2011, investicija na dræavni cesti pa je odvisna predvsem od finanËnih sredstev, 
ki jih bo za projekt namenila dræava, v manjπem delu tudi obËina. 

Sicer obËina skupaj z direkcijo uspeπno pelje πtevilne ukrepe za izboljπanje 
varnosti v prometu. Eden izmed teh je urejanje varnih poti, za kar ima Ob-
Ëina Kamnik samo v letoπnjem proraËunu namenjenih kar 1 milijon evrov 
sredstev. 

Nika Vrhovnik, Odnosi z javnostmi, ObËina Kamnik

VABILO za starπe predπolskih otrok
k vpisu otrok za πolsko leto 2010/11

V mesecu oktobru 2010 bo v Kamniku 
zaËel z delovanjem novi vrtec.
To bo zasebni Vrtec Zarja.

Vrtec Zarja bo imel:

     deset igralnic za predπolske otroke,
     lastno kuhinjo,
     dodatne in spremljajoËe prostore,
     lastno igriπËe in ...

Prostori bodo v namensko zgrajenem objektu. Lokacija novega vrtca je na 
kamniπki obvoznici, v neposredni bliæini Tuπ supermarketa. Zasebni vrtec s 
koncesijo Zarja bo imel zagotovljene enake kadrovske in tehniËne pogoje 
za opravljanje javne sluæbe ter enak program kot javni vrtec na obmoËju 
obËine Kamnik.

Osnovna vzgojno izobraæevalna usmeritev bo temeljila na javnoveljavnem 
programu za predπolske otroke - Kurikulumu za vrtce. Strokovni svet za 
sploπno izobraæevanje je na seji 18. 3. 1999 sprejel program za predπolske 
otroke ∑ kurikulum za vrtce. Sklep o potrditvi Kurikuluma za vrtce je bil 
objavljen v Uradnem listu RS, πt. 33/99 7. maja 1999.

Organiziranost programov
V vseh oddelkih bomo izvajali dnevne programe in sicer v naslednjih 
starostnih obdobjih in vrstah oddelkov:

• Prvo obdobje: otroci v starosti od enega do treh let.
•  Drugo obdobje: otroci v starosti od treh let do vstopa v πolo.

V obeh starostnih obdobjih bomo oblikovali oddelke v skladu s Pravilnikom o 
normativih in kadrovskih pogojih za opravljanje dejavnosti predπolske vzgoje 
(Ur. l. RS, πt. 75/05 in vse naknadne spremembe). 
Poslovni Ëas bo prilagojen potrebam starπev oziroma enak kot v javnem 
vrtcu.

PlaËilo starπev
Financiranje vrtca bo urejeno v skladu s 34. Ëlenom Zakona o vrtcih (Ur. 
l. RS, πt. 12/96 in vse naknadne spremembe). DOLO»ITEV PLA»ILA 
STAR©EM in cene programov za dnevni in bodo enake kot za otroke, ki so 
vkljuËeni v VVZ Antona Medveda.

Vpis otrok 
KDAJ: Javni vpis otrok bo potekal od 12. 7. do 2. 8. 2010 oz. do zapolnitve 
prostih mest. Otroka lahko vpiπete vsak delovni dan v naslednjih terminih:

• Ponedeljek od 9.00 do 12.00 in 14.00 do 16.00
• Torek od 9.00 do 12.00 in 14.00 do 16.00
• Sreda in Ëetrtek od 9.00 do 12.00 in 14.00 do 17.00
• Petek od 9.00 do 12.00.

Po izteku tega roka bo potekal informativni vpis otrok v vrtec vse leto.

KJE: FiziËno vpis lahko opravite v zaËasni pisarni Vrtca Zarja na Perovem 
26. ZaËasna pisarna vrtca Zarja je v neposredni soseπËini Tuπ supermarketa 
(bivπi prostori Tuπ-mobila).

KAKO: Obrazec-proπnjo za sprejem otroka pridobite:

• v zaËasni pisarni Vrtca Zarja ali 
• na spletni strani www.vrteczarja.si

• telefon: 059048859
• fax: 059048860

RazliËna vpraπanja o vpisu, o vrtcu... lahko poπljete na elektronske naslove: 
info@vrteczarja.si in jelka.golob@vrteczarja.si

Vpis lahko opravite:

✓  ObiπËete zaËasno pisarno , izpolnite obrazec (proπnjo) in oddate ustrezna 
dokazila, ter opravite vpis otroka.

✓  Izpolnjen obrazec (proπnjo) poπljete v elektronski obliki in dokazila 
dostavite kasneje.

✓  Izpolnjen obrazec (proπnjo) in dokazila poπljete po klasiËni poπti. 

PriporoËamo obisk v zaËasni pisarni.

Potek vpisa:
•  Izpolnite in oddate proπnjo in priloæite ustrezna potrebna dokazila.
•  V primeru, da ne boste priloæili dokazil o navedenem statusu, dostavite 

nedvoumno pooblastilo za pridobitev potrdil iz uradnih evidenc.
•  Pogoji za vpis so v skladu z 20. Ëlenom Zakona o vrtcih (Ur. l. RS, πt. 

12/96 in vse naknadne spremembe) in Pravilnikom o sprejemu otrok 
v Vrtec Zarja.

•  Vrtec lahko sprejme otroka, ko je dopolnil starost enega leta oziroma, ko 
je dopolnil starost enajst mesecev.

•  Prednost pri sprejemu v vrtec imajo otroci:
 a)  Otrok s posebnimi potrebami, ki ima odloËbo pristoj-nega organa
 b)  Otrok za katerega starπi predloæijo mnenje centra za socialno delo o 

ogroæenosti zaradi socialnega poloæaja druæine.

Komisijska obravnava proπenj je predvidena 3. 8. 2010.

Najmanj osem dni po seji komisije bodo vsi starπi prejeli ustrezno 
obvestilo o obravnavi njihove proπnje.

V juniju je investitor pridobil 
gradbeno dovoljenje in dela pri 
gradnji deset oddelËnega vrtca so 
se takoj priËela. Direktor Janez 
KonËan je podrobneje predstavil 
celoten projekt in zagotovil, da je v 
celoti finanËno pokrit, kar pomeni, 
da se Kamniku ne morejo zgoditi 
Celovπki dvori ali Stoæice. Z naslova 
financiranja novih mest v vrtcih in 
na podlagi spomladanskega razpisa 
bo ObËina Kamnik koncesionarju 
za vsak oddelek primaknila 50.000 
evrov, kar skupaj pomeni pol mili-
jona evrov, od tega polovico v le-
toπnjem letu, drugo polovico pa v 
prihodnjem. 

Gradbena dela so v polnem teku, 
v teh dneh betonirajo prvo ploπËo, 
skelet naj bi bil konËan do konca 
tega meseca. ≈Objekt bo dvoetaæni, 
klasiËno grajen z monolitnimi be-
tonskimi stenami. Izvedene bodo 
ustrezne toplotne izolacije vseh 
konstrukcij, da bo objekt energet-
sko varËen. Vrtec bo imel 10 igral-
nic, 5 v pritliËju in 5 v nadstropju. 

Koncesijski vrtec Zarja naj bi sredi 
oktobra sprejel do 160 otrok
Koncesijski vrtec Zarja na Perovem bo sredi oktobra lahko spre-
jel pod svojo streho od 155 do 160 otrok, je na torkovi tiskovni 
konferenci napovedal Janez KonËan, direktor investitorja - Raz-
vojnega zavoda GPI. 

Ob osrednjem prostoru v pritliËju 
bo lastna kuhinja, v nadstropju pa 
telovadnica za potrebe vrtca, v pri-
meru interesa pa bo na uporabo 
tudi izven rednega delovnega Ëasa 
vrtca« je novi vrtec predstavil Kon- 
Ëan. Predvideva, da bi bil objekt do 
15. septembra pripravljen za tehni-
Ëni pregled, mesec dni pozneje pa 
naj bi sprejel otroke. 

Na pribliæno 650 m2 bodo ure-
jene zunanje zelene povrπine, ob 
Kamniπki Bistrici bo soËasno ure-
jena tudi kolesarska in peπpot s pri-
kljuËkom na Povezovalko. V sklopu 
zunanje ureditve bo razπirjena do-
vozna cesta, potekajo pa tudi do-
govori o spremembi prometnega 
reæima za enosmerni promet. Tik 
ob Kamniπki Bistrici pa bo inve-
stitor v letoπnjem letu uredil tudi 
kolesarsko in peπpot.

Med 12. julijem in 2. avgustom 
poteka vpis otrok v koncesijski 
vrtec

Jelka Golob, direktorica kon-
cesijskega vrtca Zarja, je po-

vedala, da v ponedeljek, 12. julija, 
odpira vrata informacijska pisarna 
vrtca, ki bo imela zaËasne prostore 
na Perovem 26. Na ta dan bo za-
æivela tudi spletna stran, kjer bo 
moæno pridobiti vse informacije 
okoli objavljenega razpisa za vpis 
v vrtec. Vpis otrok bo moæen pre-
ko spletne strani, poπte ali osebno 
v informativni pisarni. Glede na 
vrsto informacij, s katerimi æelijo 
seznaniti starπe, priporoËa osebni 
stik. 12. julija tudi priËnejo zbirati 
prijave za vpis otrok v koncesijski 
vrtec. Razpis, ki je objavljen tako na 
internetni strani kot v danaπnji iz-

Dela izgradnje novega vrtca na Perovem so v polnem teku, kar so se na 
gradbiπËu prepriËali podæupan Brane GoluboviË, æupan Tone Smolni-
kar, direktorica koncesijskega vrtca Jelka Golob in direktor investitorja 
- Razvojnega zavoda GPI Janez KonËan. V teh dneh betonirajo prvo 
ploπËo, skelet naj bi bil konËan do konca tega meseca. NaËrtujejo, da 
bo objekt do 15. septembra pripravljen za tehniËni pregled, mesec dni 
pozneje pa naj bi sprejel otroke. 

Takπen naj bi bil izgled novozgrajenega koncesijskega vrtca Zarja na 
Perovem z zelenimi povrπinami v bliæini Kamniπke Bistrice, razπirjeno 
dovozno cesto z novimi parkirnimi mesti, za vrtcem pa bo potekala 
rekreacijska pot.

vse kaæe, da bo obËini v letoπnjem 
letu uspelo zagotoviti med 17 
in 19 novih oddelkov v vrtcih, 
kar bi pomenilo, da bi konec 
leta brez vrtca ostalo 60 do 80 
otrok. Poleg desetih oddelkov 
v koncesijskem vrtcu na Pero-
vem naËrtujejo konec oktobra 
odprtje petoddelËnega javne-
ga vrtca KamenËek v prizidku 
O© 27. julij, ki bo sprejel do 80 
otrok. Trenutno potekajo pri-
pravljalna dela in rekonstrukci-
ja kuhinje, ki bo oskrbovala tako 
πolo kot vrtec. Na upravno enoto je 
vloæena projektna dokumentacija, 

daji Kamniπkega obËana, je namreË 
nujen, saj zaradi Zakona o varstvu 
osebnih podatkov javni vrtec pre-
jetih vlog ne more odstopiti konce-
sijskemu vrtcu. Za vpis velja enak 
pravilnik kot za vpis v javni 
vrtec, prednost imajo otroci 
iz kamniπke obËine. Cena pro-
grama vrtca bo enaka ceni v 
javnem vrtcu.

Po zakljuËku vpisa bodo glede na 
potrebe in æelje opravili tudi nabor 
najustreznejπega kadra, kolektiv naj 
bi πtel med 25 in 27 zaposlenih.

Javni vrtec KamenËek 
bo nared do konca 
oktobra

Æupan Tone Smolnikar in 
podæupan Brane GoluboviË 
sta optimistiËno napovedala, da 

na ObËini v naslednjih dneh priËa-
kujejo gradbeno dovoljenje. Kot je 
povedal æupan, naËrtujejo πe nekaj 
oddelkov, za katere se πe dogovar-
jajo, zato veË ni æelel razkriti. 

Kot je povedal podæupan Bra-
ne GoluboviË, so na ObËini pre-
jeli 203 vloge starπev za meseËno 
subvencijo za malËke, ki niso vklju-
Ëeni v organizirano obliko varstva, 
kar pomeni, da so starπi pozdravili 
ta ukrep ObËine za blaæitev stiske 
v vrtcih. 17 otrok je vkljuËenih v 
varstvo pri varuhih, πtirje varuhi pa 
so πe v postopku registracije v raz-
vid pri Ministrstvu za delo, druæino 
in socialne zadeve. Kot je zakljuËil 
GoluboviË, bo z novim letom v 
kamniπkih vrtcih 1.300 otrok, kar 
je πe enkrat veË kot leta 2006, ko je 
vrtec obiskovalo ≈le« 650 otrok.

SA©A MEJA»

ODDAJA POSLOVNEGA PROSTORA V NAJEM
ObmoËna obrtno-podjetniπka zbornica Kamnik, TomπiËeva 11,  
ODDAJA poslovni prostor v najem. Prostor v velikosti 
30 m2 z lastnim vhodom, parkirnim mestom, odπtevalnim 

πtevcem, alarmno napravo, je namenjen poslovni dejavnosti.
VeË informacij dobite na sedeæu OOZ Kamnik
oziroma na tel. πt. 01 8391-738.
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Trgovinice in lokali naπega otroπtva
Aleksander MariniË, trgovina Nakup
Na ©utni delujemo veË kot 20 let in tako kot je bilo to za Slovenijo 

prelomno obdobje, je bilo tudi za Kamnik obdobje sprememb. Pro-
blematika ©utne je veËplastna in v vseh letih ObËini Kamnik ni uspelo 

postaviti novih temeljev 
za ohranitev in razvoj 
obrti in podjetniπtva v 
strogem centru. Zato 
se trgovine zapirajo, lo-
kali so prazni, kulturna 
dejavnost je πibka kljub 
trudu redkih posamez-
nikov za oæivitev mest-
nega srediπËa. Kamnik 
je æe pred Ëasom postal 
prava Potemkinova vas 
- lepe fasade, Ëudovi-
ti srednjeveπki trgi,... 
vendar brez vsebine in 
æivljenja. Samo od lepo-
te se paË ne da æiveti. 
Od ObËine æe dolgo 
priËakujemo posluh za 
reπevanje problematike 
in program za oæivitev 
mestnega srediπËa, ki 

pa bi moral biti celovit na vseh podroËjih in bi spodbujal podjetnike 
in obrtnike, ki bi bili pripravljeni priti s svojo dejavnostjo na ©utno. 
Za to pa potrebujemo boljπo dostopnost na ulico. Ni nujno, da je ulica 
odprta za promet, saj zgolj tranzit ni dobrodoπel za nikogar. Samo vse-
bina je pomembna! Ideje vsekakor so, potrebno jim je le prisluhniti. 
VeËkrat sam pomagam turistom pri razkazovanju mesta, vendar vËasih 
res ne vem kam naj jih usmerim, da bodo kaj dobrega slovenskega po-
jedli in kaj naj sploh poËno v mestnem jedru, saj se mi zdi, da Kamnik 
najveËkrat poleg svojih lepih fasad ne zmore ponuditi niËesar! Kljub 
vsemu sem ponosen na svoje mesto in upam, da so tudi obËinski ve-
ljaki. Samo skupaj lahko naredimo mesto lepo in privlaËno.

Brigita Slevec, poslovodkinja trgovine Borovo
Naπa trgovinica je na ©utni prisotna æe veË kot 30 let, preæivela je æe 

mnogo slabπih in boljπih obdobij. Ponosni smo na popestreno ponud-
bo in na spremenjene izloæbe. Le privlaËne izloæbe lahko pritegnejo 
stranke, da vstopijo v trgovine. 
Tako nam je uspelo pridobiti 
nazaj stranke, ki v trgovinici 
Borovo niso kupovale Ëevljev 
æe 10 let! Torej se s trudom in 
novimi idejami da uspeti. Ob 
odprtju novih trgovskih cen-
trov pa bodo trgovinice, kot 
te na ©utni, dobile nov udarec. 
Trgovski center je sicer brez-
oseben in zelo si æelim, da bi 
naπa trgovinica ostala v lepem 
mestnem jedru, vendar od nas, 
zaposlenih, se priËakuje pred-
vsem dober poslovni rezultat. 
Ni nujno, da se ©utna odpre za 
promet, pomembno ji je dati 
vsebino, popestritev. Tudi Du-
naj je zaprt, pa se tam tare ljudi. 
©utna potrebuje lepo kavarni-
co ali dve, sprehajaliπËe mora 
ostati. Nekateri stanovalci pa 
bi se morali zavedati, da svojega miru v utripu srediπËa mesta paË ne 
bodo mogli najti. Mislim, da bi moral TIC bolj oglaπevati naπe mesto 
- vπeË mi je kako se oglaπuje staro mesto Ptuj. Pogreπamo tudi glasbene 
ustvarjalce in umetnike. Do æupana s svojimi idejami æal ne moremo 
priti, upamo na bolj odprta vrata in veË posluha za naπe predloge za 
oæivitev mestnega jedra v prihodnosti.

Miro Letnar, cvetliËarna Letnar Joæe
Tradicija naπe cvetliËarne se priËne s 1. marcem 1968, ko jo je kot 

prvo in edino cvetliËarno (brez vrtnarije) odprl oËe Pavel. Pomaga-
la mu je tudi mama 
Neæka in tako sva z 
bratom Joæetom ras-
la ob cvetliËarstvu. 
Ker je moj brat Joæe v 
bolniπki, sem prevzel 
vodenje cvetliËarne, 
saj oba æeliva, da se 
druæinska tradicija 
nadaljuje. Naπa cve-
tliËarna s sezonskim 
cvetjem na ploËniku 
razveseljuje mimo-
idoËe. Tako s prijet-
no podobo ulice pri-
spevamo k oæivljanju 
mestnega jedra. Æelel 
bi, da smo na ©utni 
vsi zadovoljni - tako 
lastniki, stanovalci, 

podjetniki in kupci, ki radi pridejo na sprehod skozi ©utno. Za nas je 
bil sicer ugoden polletni prometni reæim, ko so obnavljali kamniπko 
obvoznico in je bil promet skozi ©utno odprt, ob tem pa zagotovljeni 
oznaËeni parkirni prostori. Turisti pa sredi poletja vidijo zdaj æalostno 
sliko - pa ne samo na ©utni, tudi lokali v soseski Mali grad so prazni, 
prav tako na Veliki ulici. Upam pa, da gre kljub vsemu usoda ©utne 
in naπega mesta v razvoj in razcvet - za nas in za obiskovalce tega Ëu-
dovitega mesta.

Poletni utrip na ©utni
Ob opazovanju skupin turistov v Kamniku nas je zanimalo 
kakπen je poletni utrip v starem mestnem jedru na ©utni. Do-
bili smo razliËne pogled in pa ideje o oæivitvi mestnega sredi-
πËa, da bi bilo prijaznejπe za nas in obiskovalce Kamnika. V 
slaπËiËarni naπe mladosti ≈©utna« so delili veËinsko mnenje, 
da bi sprostitev enosmernega prometa vsaj v doloËenih urah 
pripomogla k veËjemu pretoku ljudi skozi ©utno. Nasprotniki 
tega staliπËa pa so prepriËani, da zgolj tranzit skozi ©utensko 
ulico ni dobrodoπel prav za nikogar. SodelujoËi v anketi pa so 
si enotni v ugotovitvi, da lepo mestno jedro potrebuje pred-
vsem vsebinsko poæivitev in dodatno urbano opremo, kar bi 
privabilo ljudi.

Valerija BoæiË, Intershop Kameleon: 
Trgovinico imam æe sedemnajst 

let, od tega na ©utni zdaj deseto 
leto. Vem, da obstajajo razliËni 
modeli za oæivitev starega mest-
nega jedra in da se trudijo posta-
viti razliËne ≈postojanke«, ki bi 
pritegnile ljudi, vendar resniËno 
manjka prijeten druæinski lokalË-
ek. Opazujem skupine turistov, ki 
jih je letos res opazno veË, vendar 
jih vodiËi rekordno hitro vodijo 
po mestu in enostavno nimajo 
Ëasa za nakupovanje. Mamice z 
voziËki mi ob redkih obiskih moje 
trgovinice priznavajo, da so zaradi 
sluæbe v Ljubljani in pomanjkanja 
vrtcev v Kamniku otroci tudi ves 
dan v varstvu izven naπega mesta 
in zato tudi nakupe v Ëasovni na-
glici opravljajo drugje. V Kamniku le prespijo. Ob nedeljah, ko so naπe 
trgovinice zaprte, pa imajo Ëas za sprehod po ©utni, vendar tu dobi-
jo le sladoled in limonado. ZaËaran krog. Zato bi æelela, da se sklene 
kompromis, da je enosmerni promet odprt vsaj za nekaj ur in bi bila 
©utna bolj æivahna tudi med tednom. Tako bi do nas lahko priπle tudi 
stranke, ki se jim mudi in se rade pripeljejo do vrat. In takπnih ljudi je 
zaradi hitrega tempa æivljenja res veliko. 

Dionizij PetriË, direktor lekarne Kamnik, s sodelavkama Ta-
njo Lajovic in Nino Jankovec: 

Tradicija zdajπnje lekarne v centru mesta Kamnik sega daleË v zgo-
dovino, saj so jo leta 1948 z nacionalizacijo podræavili, πe prej pa je na 
tem mestu delovala v lastniπtvu mag. Karba in je bila poznana kot ≈Kar-
batova lekarna«. Ugotavljamo, da smo ostali kot ena redkih veËjih firm, 
ki nekako πe zagotavlja promet na tej ulici. Politika ureditve tekoËega 
in mirujoËega prometa se je spreminjala, trgovine so se umikale. Po 
petih letih mojega vodenja lekarne opaæam, da hiπe na ©utni postajajo 
lepπe, vsebina pa na æalost izginja. Gledano iz praktiËnih razlogov bi 
bilo za Mestno lekarno dobrodoπlo, da bi bil enosmerni promet odprt 
vsaj nekaj ur na dan z moænostjo kratkotrajnega parkiranja, saj bi neka-
terim naπim strankam to moËno olajπalo æivljenje. Sicer pa spoπtujemo 
kakrπnokoli odloËitev odgovornih in sprejemamo viπje prioritete in 
razloge za takπne odloËitve. Vseeno pogreπam vsebino in dogajanje 
na ulici ter liËne trgovinice, ki privabljajo ljudi. V tujini gremo ljudje 
v center mesta izkljuËno zaradi trgovinic s specifiËnim blagom, ki ga 
veliki trgovski centri ne ponujajo. Veliko πteje tudi oseben odnos pro-
dajalcev v takπnih trgovinicah. Æelim si, da bi tudi ©utenska ulica nekoË 
dobila takπno podobo.

Branka Brinovec, Frizerski salon Branka B.: 
Na ©utni delujem æe πestindvajset let, ker imam rada to ulico in mi 

je vπeË, odkar smo se tod mimo πe vozili v πolo z avtobusom. V starih 
Ëasih je bil tu vrtec, Utok, Alprem in mnogo trgovinic. Takrat sem ime-

la tri redno zaposlene frizerke, 
danes sem sama, ker ni novih 
strank. Opaæam pa, da nisem 
pridobila nobene nove stran-
ke, ki so na novo priseljene v 
Kamnik. Kot, da tukaj nimajo 
kaj iskati... Zato predlagam 
kompromis, ki bi bil dobro-
doπel za vse nas: da bi vsaj za 
nekaj ur sprostili promet sko-
zi ©utno, saj bi tako omogoËili 
predvsem starejπim ljudem in 
invalidom, da bi svoje nakupe 
in opravke postorili prav na 
©utni. Apeliram na novega æu-
pana ali æupanjo, da nam pri-
sluhne, da bomo laæje poslovali 
in s tem zagotavljali veËji utrip 
mestnega jedra.

Vanda ©trajhar, Lasno - 
negovalni salon Vanda: 

Na ©utno sem se po se-
demnajstih letih preselila z 
Novega trga in k sreËi s seboj 
≈pripeljala« stare stranke, ki 
so z mojim delom zadovolj-
ne. Sedaj sem na ©utni æe 
Ëetrto leto in lahko reËem, 
da bi bilo tukaj teæko priËeti 
znova. Od novo priseljenih 
mladih druæin nimam uËinka 
- æal oËitno hodijo v trgovine, 
po opravkih in tudi k frizerju 
drugam. Na æalost se vsak rad 
pripelje prav do vrat, zato 
opaæam, da je bilo v obdobju, 
ko je bila ©utna enosmerno 
odprta za promet, pri meni 
veË strank.

Novo na ©utni
Rok Milek, masaæni salon Piriformis: 
Trenutno æivim v Ljubljani, Ëeprav sem z druæino prej æivel v No-

æicah. Z masaæami se profesionalno ukvarjam πtiri leta in ves Ëas sem 
si æelel imeti svoj masaæ-
ni studio. Odprl sem ga 
v Kamniku, ker sem tu 
obiskoval srednjo πolo 
in poznam veliko ljudi. 
Sem uradni maser za eki-
pe odbojkarskega kluba 
Calcit Kamnik in ljudje 
æe poznajo uËinke masaæ. 
Vesel sem prilagodljivosti 
najemodajalke, ki si je æe-
lela æivljenja v druæinski 
hiπi in s tem na ©utenski 
ulici. Osebno pogreπam 
le veË parkiriπË, zdi pa se 
mi ok, da je promet zaprt, 

ker gredo tako ljudje raje na sprehod. Vsebina in majhne prijazne ma-
lenkosti bi bolj privabile ljudi kot odprtje prometa. Dobrodoπlo bi bilo 
veËje πtevilo klopic, morda ≈druæabni« otoki in dovoljenje cerkve za 
ureditev in uporabo njihovega parka sredi ©utne. Vse to bi poveËalo 
utrip v samem mestnem jedru.

Redni sprehajalci skozi mestno jedro
Nataπa Gorjan, mimoidoËa mamica z Andraæem in Lejo na 

sprehodu: 
Radi se sprehajamo skozi ©utensko ulico. Za druæine bi odprtje pro-

meta skozi ©utno in parkiranje na ploËnikih pomenilo manj prijazno 
sprehajalno cono. Æe zdaj moramo budno spremljati voænjo kolesar-
jev in motoristov, ki v veËini 
divjajo kar po ploËnikih te 
ulice. Na ©utno bi morali do-
dati zanimiv program in de-
javnosti, ki ljudi pritegnejo 
in zadræijo na ulici dlje Ëasa. 
Kaj popijejo, pojejo sladico, 
kupijo spominËek, majico za 
otroka in imajo tako izpol-
njen dan... ObËina Kamnik 
bi lahko namenila sredstva 
za delno subvencioniranje 
najemnin, da bi opogumila 
ljudi k izvajanju dejavnosti v 
srediπËu mesta. V eni od tr-
govinic bi lahko imel sedeæ 
Aktiv kmeËkih æena, kjer bi 
prodajale domaËe prehram-
bene izdelke in izdelke do-
maËih obrti. Imenitno bi 
bilo v taki trgovinici kupiti 
domaËe medenjake, potico, 
kruh, med, sezonsko sadje, 
pa tudi kakπne roËno izde-
lane spominke ali oblaËila. 
Turisti bi bili vsekakor za-
dovoljni. In mi tudi. Za pri-
javo na javnih razpisih, ki 
jih razpisuje dræava za dejavnosti in ohranitev kulturne dediπËine, je 
potreben prvi korak in to je nujno oblikovanje obËinske politike in 
njene opredelitve, kakπne vsebine in dejavnosti æeli v starem mestnem 
jedru. Tako bi pridobili potrebna finanËna sredstva. Idej je veliko, po-
trebujemo prave ljudi, da jih na pravi naËin realizirajo.«

Prebivalci ©utenske ulice
Stojan Hergouth, 

lastnik hiπe: ≈Kot 
prebivalec in lastnik 
hiπe na ©utni v vsakem 
oziru dajem prednost 
bivanjski  kvaliteti 
pred ekonomskim iz-
koriπËanjem lokalov. 
Seveda bi bilo lepo, 
Ëe bi bilo mogoËe naj-
ti program, ki bi ulico 
naredil prijaznejπo 
obiskovalcem in naj-
emnikom lokalov, a 
ne za ceno odprtja prometa. Iskati bi bilo potrebno v smeri, ki ni kon-
kurenËna ponudbi udobnejπih in transportno dostopnejπih trgovskih 
centrov. Delovanja KDPM v enem izmed lokalov hiπe sem vesel, saj 
pomembno prispevajo k veËjemu obisku ulice. Je pa revitalizacija zgo-
dovinskih jeder zahteven kulturoloπki in poslovni proces kjer ni priËa-
kovati hitrih uËinkov in navduπenih kapitalskih vloækov. Bi pa mestna 
oblast morala, po mojem mnenju, ciljati na ohranjanje historiËnega po-
tenciala in v sodelovanju z lastniki in zavodom za kulturno dediπËino 
s Ëasoma odgovoriti na vpraπanje strokovne obnove fasad. Le tako bo 
ta ulica ostala vabljiva za sprehajalce in obiskovalce Kamnika.«

Volja + Ideja + Pot = KDPM
Goran Zavrπnik - Kulturno Druπtvo Priden Moæic: 
Kot najveËjo oviro pri oæivljanju starega mestnega jedra vidim v 

mentaliteti ljudi. Ta brezosebni odnos: ≈Ne, hvala!« nujno zahteva spre-
membo miπljenja. Vsa leta se v KDPM ubadamo z bistveno nalogo: 
kako z razliËnimi projekti prodreti do ljudi. Upam, da bo ≈moderna 
generacija« vendarle pretehtala in skupaj s ≈staroselci« dvignila zave-
danje v korist starega mestnega jedra. Zato raËunam tudi na ta Ëlanek, 
da bo pomagal osveπËati ljudi in v njih vzbuditi pripadnost mestu in 
mestnemu jedru. Naπ prvi projekt je ≈Kamnik - kulturno dvoriπËe Ev-
rope« in v njegovem okviru smo speljali in πe planiramo udejaniti raz-
liËne dogodke, kot so skupni projekt s skupino ©tajn ≈©utna - dnevna 
soba Kamnika« s scenografskimi elementi ter drugi poletni dogodek 
uliËnega gledaliπËa Ana Desetnica, kjer se na ©utni odvijajo tri zabavne 
predstave gostujoËih artistov iz Avstrije in Francije. Vrhunec poletne 
sezone pa za nas in za Kamnik predstavlja glasbeno-umetniπki festival 
KamFest, ki se je v teh letih dobro ≈prijel« v Kamniku in v πirπi javnosti. 
Podpiramo vsak gib, najmanjπi namig za æivljenje v mestu. Tudi projekt 
≈©utna - dnevna soba Kamnika« mladih arhitektov skupine ©tajn lahko 
izpade neæivljenjski, Ëe ni podprt z vsebino. Danaπnji dan ob gostova-
nju tujih uliËnih artistov festivala Ana Desetnica je lep primer kakπna 
naj bi bila ©utna skozi vse leto. To, da mora biti odprta za promet, je 
zgreπeno in je le fama! To dokazuje primerjava z Maistrovo ulico, kjer 
je promet odprt, pa ni niË veË dogajanja in so se trgovine prav tako 
zapirale ena za drugo. Na ©utni pogreπam veliko namenskih trgovinic, 
ki jih ni v trgovskih centrih, npr. z bio-hrano, glasbenimi inπtrumenti, 
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prijazen lokal, pekarno, dobro gostilnico. Æelimo æiveti polno æivljenje, 
zato dodajamo kulturno vsebino. »e pridemo na ©utno s projektom, se 
moramo ozirati tudi na æelje prebivalcev. Ker nam ni vseeno, pazljivo 
izbiramo vsebine predstav in projektov, ker æelimo ohranjati dobre 
odnose s prebivalci in tudi z æupnikom kot predstavnikom cerkve. V 
staro mestno jedro paË punk koncert ne sodi, zato je izbira urbanega 
dogajanja bistvenega pomena. Ta ulica vseeno omogoËa neskonËno 
takπnih lepih moænosti! Za nas bi bilo idealno, da bi v mesto pripeljali 
projekte, TIC pa nam bi jih pomagal promovirati. Po mojem mnenju 
vloga TIC-a ni jasno opredeljena. »e æe kritiziram, to storim z nekim 
namenom - in æelim si obstojeËe sodelovanje πe razπiriti in izboljπa-
ti. Tako bi vsi pridobili. V svoje projekte vloæimo ogromno energije, 
imamo znanje in izkuπnje. Kamnik dobro podpira kulturne dejavnosti 
- vse, kar smo se do sedaj dobrega spomnili, je Kamnik podprl - æupan, 
podæupan ali na sploπno lokalne uradne oblasti. V teh letih smo si pri-
dobili zaupanje ObËine Kamnik, s tem pa nehote razdraæili kamniπko 
≈underground sceno«. ©e vedno trdim, da t.i. kamniπka ≈subkultura« ni 
sposobna samoorganizacije. Potrebno je sodelovanje v projektih. Na 
tem mestu sta pomembna Mala impro-πola MI© in ©olska impro-liga 
©ILA, ki spodbujata in razvijata neobremenjeno kreativnost in ustvar-
jalne preseæke mladih. In na mladih svet stoji, mar ne?

Matjaæ Jug Kulturno Druπtvo Priden Moæic: 
Mesto je ogledalo meπËanov. »e ga mi ne spoπtujemo, ga ne bo ni-

hËe! Upam, da bo v nas vseh prevladal ponos nad mestom. Vse ima 
naπe malo mesto - dobro avtobusno in æelezniπko povezavo z Ljubljano 
(srednjeveπki mesti ©kofja Loka in Kranj je nimata), prelep srednjeve-
πki center mesta, Ëudovito okolico z naravnimi danostmi, Mali grad, 
hotel, Dom kulture, Mladinski center. Manjka le zavedanje samega 
mesta, ki se poËasi prebuja v ljudeh. Prvi korak lahko naredimo æe s 
tem, da na kavico in sluæbeno malico hodimo v center mesta in tako 
podpiramo lokalne gostince in posredno sooblikujemo æivljenjsko 
silo mestnega jedra. Novo prebivalstvo s seboj nosi nov pridih, saj 
se priseljenci zavedajo kvalitete æivljenja v mestu na eni strani in na-
videznih pomanjkljivosti na drugi - npr. ni parkirnih mest, vendar jih 
to ne moti, ker radi æivijo v lepih meπËanskih hiπah, ki so jih obnovili. 
Ni enotnega ≈recepta« za oæivitev ©utne, zato po korakih preizkuπamo 
vse ideje in moænosti. Tu res primanjkuje urbane opreme, klopic, igral 
za otroke - zato ©tajnovci vsaj zaËasno postavljajo kocke za posedanje 
in igro. Pri projektu KamFest se nam zaradi njegove vedno veËje pre-
poznavnosti in kvalitete ni veË potrebno ukvarjati z vsebino festivala, 
ki se ponuja kar sama, temveË lahko razmiπljamo o dvigu kvalitete. 
KamFest bo letos preizkus, kakπen bi lahko bil Kamnik skozi vse leto 
s poskusno dvotedensko enosmerno ureditvijo prometa okoli ObËine. 
Za dva tedna bomo naredili mesto takπno, kot si ga æelimo - polno 
æivljenja in opazovali odziv ljudi. Pri tem projektu imamo podporo 
æupana in ObËine Kamnik.

Pogovarjala se je Nina Irt

Matjaæ Jug in Goran Zavrπnik (s sodelavko Anjo Pibernik)

Pod okriljem evropskega pro-
grama ≈Mladi v akciji« so mladi 
πtudentje arhitekture, oblikova-
nja in drugih umetniπkih smeri 
razmiπljali o oæivitvi srednjeve-
πkega mestnega jedra. Projekta 
so se lotili z modernim, nekoliko 
drugaËnim pristopom z name-
nom izboljπati kvaliteto æivljenja 
na ulici, ki je zaprta za promet. 
K projektu so povabili kamniπke 
osnovnoπolce in srednjeπolce, saj 
naj bi bila mlada generacija tista, 
ki vraËa æivljenje preteklosti.

Vsebinsko je projekt sledil po-
letnemu, eko razmiπljanju, saj so 
Ëlani skupine skupaj z mladimi 
πolarji pri prikazovanju rezulta-
tov projekta uporabili reciklirane 
materiale, ki se polnijo s soncem. 
Oprema, ki so jo izdelali sami iz 
lesa, je sledila solarni energiji in 
eko zeleni barvi. 

Urbano opremo po ©utni se-
stavljajo πtirje otoËki s stolËki, 
mizico, koπem za smeti, koritom 
za roæe ter ambientalne solarne 
luËke iz recikliranih materialov. 
©utno krasijo tudi talne nalepke, 
ki opozarjajo na rojstne hiπe po-
membnih KamniËanov. 

Ob odprtju sta predstavnika 
skupine ©tajn Sinan MihelËiË in 
Kulturnega druπtva Priden Moæic 
Goran Zavrπnik simboliËno pre-
rezala trak in zbrane povabila k 
ogledu. ≈Skupina ©tajn je posku-
πala doseËi integracijo mladine v 
procesu oblikovanja mesta in jav-
nega prostora. S tem, ko so mladi 
izdelali urbano opremo s pomo-
Ëjo lastnega znanja in rok, so do 
nje dobili popolnoma drugaËen 
odnos«, je povedal MihelËiË.

Obiskovalci so si ob tej priloæ-
nosti ogledali tudi kratki pred-
stavi - Zofilija KamniËanov Anje 
Pibernik in Slavka TrivkoviÊa in 
krajπo improvizacijsko predsta-
vo. Prva je na humoristiËen naËin 
predstavila medsebojni odnos 

©utna kot dnevna 
soba Kamnika
Skupina ©tajn je v sodelovanju s Kulturnim druπtvom Priden 
moæic v soboto, 19. junija, predstavila projekt ≈©utna - dnevna 
soba Kamnika«, s katerim je prebivalcem mesta in obiskoval-
cem predstavila nov naËin preæivljanje Ëasa v starem mestnem 
predelu.

starejπega para, medtem ko se je 
improvizacijska predstava na za-
nimiv naËin poigrala s postavljeno 
urbano opremo skupine.

Dr. Matevæ JuvanËiË, univ. 
dipl. inæ. arh. je o projektu po-
vedal: ≈Dnevna soba Kamnika do-
kazuje, da lahko tudi sveæa, domi-
selna in tako rekoË doma izdelana 
urbana oprema poæivi in razgiba 
rahlo zaspana stara mestna sre-
diπËa. Poistovetenje z domaËim 
krajem in preæivljanje prostega 
Ëasa v njegovem srediπËu je πe 
posebej aktualno v Ëasih, ko nas 
veËina nakupovalnih centrov 
vodi na obrobja in v sosednja, 
veËja mesta. Takπne in podobne 
pobude vraËajo pozornost osrËju 
kraja in s tem kaæejo na njegovo 
pomembno vlogo, ki mu je æe od 
nekdaj pripadala. VkljuËevanje 
otrok in mladostnikov v proces 
sooblikovanja prostora pa pome-

ni svetlejπo prihodnost za naπe 
kraje in podobo krajine ter odgo-
vornejπi odnos do kulturnega in 
naravnega okolja.«

Kot smo lahko opazili v teh 
dobrih dveh tednih, odkar je 
osrednja mestna ulica bogatejπa 
za barvito urbano opremo, se 
obËani in obiskovalci nanjo na-
vajajo in jo vse bolj ≈uporabljajo« 
kot prostor za poËitek in prijeten 
klepet, kotiËek za otroπko igro ali 
ustvarjalnost, za partijo πaha in 
podobno. Oprema pa je seveda πe 
kako prav priπla v Ëasu dogodkov, 

kot so nedavne uliËne predstave 
festivala Ana Desetnica in sobot-
nega bolπjaka. 

Skupina ©tajn pa v teh dneh 
usmerja misli k sodelovanju na 
letoπnjem Kamfestu, ko bodo ur-
bano festivalsko opremo prizoriπË 
izdelali iz recikliranih materialov. 
Pri tem raËunajo tudi na pomoË 
in sodelovanje KamniËanov pri 
zbiranju lesa, plastenk, starih ko-
les in podobnih predmetov, ki jih 
je moË reciklirati in jih koristno 
uporabiti.

SA©A MEJA»

V barvah poletja in ekologije, zeleni in rumeni, ©tajnovci prikazujejo 
©utno kot bivalni prostor, kjer naj bi meπËani in obiskovalci preæivljali 
prosti Ëas.

»lani skupine ©tajn so k projektu povabili kamniπke osnovnoπolce in srednjeπolce, saj naj bi bila mlada 
generacija tista, ki vraËa æivljenje preteklosti. Z lastnim znanjem in delom so iz lesa izdelalli stolËke, mizice, 
koπe za smeti ter korita za roæe in jih postavili na osrednjo ulico starega mestnega jedra.

NajveËji kamniπki poletni festival 
bo potekal med 8. in 21. avgustom 
na treh glavnih prizoriπËih: vsak 
dan ob 18. uri se bo zgodila pred-
stava za otroke, ob 20. uri bo kon-
cert na glavnem odru, ob 22. uri 
pa bo potekala predstava ali manjπi 
koncert na VeËernem odru. Poleg 

Koroπcu priznanje za 
najboljπo glavno moπko vlogo 
na Gorenjskem 

Kulturno umetniπko druπtvo Ivan 
Cankar ©martno v Tuhinju se lahko po-
hvali z najboljπim gorenjskim igralcem 
ljubiteljskih gledaliπË v letoπnjem letu. 
Z izborom sodobne (alko)komedije 
smo se ©marËani letos prviË prijavili na 
49. Linhartovo tekmovanje gledaliπkih 
skupin Slovenije, na katerem je med 
25 prijavljenimi gorenjskimi gledaliπki-
mi skupinami Matej Koroπec pretekli 
teden na Dobu pri Domæalah prejel 
plaketo JSKD za najboljπo glavno mo-
πko vlogo na Gorenjskem. Selektor za 
Gorenjsko dr. Goran Schmidt je takole 
pokomentiral vlogo Pacienta Vinka v 
delu Duπana JovanoviÊa KLINIKA KO-
ZARCKY: ≈V komiËnih situacijah, veli-
kokrat zgrajenih na neizreËenih po-
antah intelektualistiËnega humorja, je moral Matej Koroπec odigrati lik 
pijanca, ki se s pitjem odvaja pitja, na koncu pa postane trezen toËaj. 
V uËinkoviti razporeditvi igralskih sredstev se kaæe izkuπnja ustrezne-
ga izobraæevanja, saj lika v dolgi predstavi ni bilo mogoËe oblikovati 
samo z zunanjimi sredstvi, marveË z duhovitimi menjavami v miπljenju 
dramske osebe. Preskoki iz ogorËenega besa v zamiπljen razmislek o 
lastnem poËetju so izrazili psiholoπko veËplasten lik.«

KUD Ivan Cankar ©martno je letos zaËel s polnim zagonom. Z æe kar 
tradicionalno prireditvijo Pozdrav poletju je bilo v letnem gledaliπËu 
©martno odprtje letoπnjega dogajanja v kamnolomu nad vasjo Gradi-
πËe. V petek, 11. junija, so zbrano obËinstvo zabavali ansambel Viharnik, 
domaËa dramska skupina ter Vili Resnik, ki je z zbrano druæbo zabaval 
dolgo v noË. Poleg kulturno-razvedrilnega programa je bilo poskrbljeno 
tudi za pogostitev. Prejπnji teden je v kamnolomu potekal piknik, ki je 
veljal kot ‘uradni’ zakljuËek uspeπnega izobraæevanja v Kamniku, ki sta 
ga pod okriljem Javnega sklada Republike Slovenije za kulturne dejav-
nosti vodila Vanja Slapar Ljubutin in Viktor Ljubutin, diplomanta na 
Ruski akademiji za dramsko umetnost v Moskvi. Izobraæevanja v dveh 
delih smo se udeleæili Ëlani ©KD Mekinje, KD Laze in KUD Ivan Cankar 
©martno. Zagotovo je velik peËat pustilo tudi prejemniku priznanja 
Mateju Koroπcu, ki je dejal, da brez odliËnih soigralcev in soigralk na-
grade ne bi prejel. »estitamo!!!!

Urπka Vrankar, KUD Ivan Cankar ©martno 

Kamfest tudi letos bo!
tega bo spet potekal FUG - festival 
uliËne glasbe, svojo izpostavo bo 
v center mesta pripeljala MatiËna 
knjiænica Kamnik, za Kavarno Ve-
ronika se bo plesalo, poleg tega pa 
bodo potekale tudi πtiri kreativne 
delavnice - arhitekturna, glasbena, 
gledaliπka in pripovedovalska.

Glavni oder bo, kot vsako leto, 
kraljeval na vrhu Malega gradu. 
Otvorila ga bo Neca Falk z MaËjim 
mestom, zakljuËila ga bo skupina 
Terrafolk, vmes pa boste lahko 
sliπali vse od duba in surfa do 
opere in dobrega starega rocka. 
Etin otroπki in VeËerni oder bo-
sta imela svoje domovanje v Par-
ku Evropa; dve izmed prireditev 
VeËernega odra bosta zdruæeni s 
FUG-om in bosta zavzeli SamËev 
prehod, kjer se bo tudi sicer od-
vijalo kar precej nenapovedanih 
koncertov manj uveljavljenih 
glasbenih izvajalcev. Ko smo æe 
pri tem - Ëe imate svoj bend in bi 
radi svojo muziko predstavili ve-
soljnemu kamniπkemu obËestvu, 
ste lepo vabljeni, da svojo namero 
posredujete na e-mail naslov info 
@domkulture.org, pa bo z vami v 
stik stopil programski vodja FUG-
a Goran Zavrπnik in se z vami do-
govoril za nastop na festivalu.

Novost letoπnjega festivala bo 
plesiπËe, ki ga bomo skuπali vzpo-
staviti na vrtu Kavarne Veronika. 
Vsaj nekaj veËerov bo posveËe-
nih klasiËnim plesom od tanga 
in svinga naprej, tu pa tam pa 
bo muzika tudi bolj sodobna, Ëe-
prav πe zmeraj predvsem plesna. 
Druga velika novost letoπnjega 
festivala so kreativne delavnice; 
prva, arhitekturna, bo potekala 

pod vodstvom skupine ©tajn, 
njen namen pa je, da πtudentje 
arhitekture z razliËnih evropskih 
univerz v tednu pred festivalom 
uredijo urbano opremo festival-
skega mesta. Glasbena delavnica, 
imenovana Godalkanje, bo pod 
mentorstvom Bojana Cvetreænika, 
prve violine skupine Terrafolk, 
Kamnik napolnila s 16 violinisti, 
ki bodo rezultate svojega dela va-
πim uπesom na posluh ponudili 
20. avgusta v sklopu VeËernega 
odra. Gledaliπko delavnico, ki bo 
potekala med 7. in 14. avgustom 
in ki jo Kamfest pripravlja v sode-
lovanju z GledaliπËem Glej, bosta 
vodila reæiser uspeπnice »efurji, 
raus! Mare Bulc in akademski 
kipar Miha Erman, delavnica pri-
povedovanja, pri kateri sta produ-
centske moËi zdruæila Kamfest in 
Pripovedovalski Variete, pa bo v 
Kamnik med 12. in 15. avgustom 
pripeljala πkotska mojstra pripo-
vedovanja Toma Muira in Law-
renca Tullocha. 

Letos se kamniπki festival po-
vezuje s festivaloma dveh bliænjih 
mest, s kranjsko Carniolo in πkof-
jeloπko Pisano Loko. Trije festiva-
li bodo izdali skupno programsko 
publikacijo, vzporednice pa bo 
mogoËe najti tudi v nekaterih 
programskih segmentih. 

Ana Duπa

POD 
SVOBODNIM 

SONCEM
��������������������

Po romanu dramatiziral in spesnil 
Roman Kon~ar.
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Poletno gledališče Studenec

PREMIERA: petek, 23. julij 2010, ob 21. uri

Domača gledališka predstava

Spored domačih predstav:

Premiera: petek, 23. julij 2010, ob 21. uri
Ponovitve: 24., 25. julij 2010 ob 21. uri
 30., 31. julij in 1. avgust 2010 ob 21. uri 
 6., 7., 8. avgust 2010 ob 21. uri 
 12., 13., 14. avgust 2010 ob 21. uri

Cena vstopnice: 15 € odrasli, 10 € otroci

PROGRAM 2010.indd   14 22.6.2010   9:20:59

Informacije in nakup vstopnic po telefonu:
051 / 61 61 51  in  051 / 61 41 41

Informacije in nakup vstopnic preko spleta:
www.drustvo-miranjarc.si

KOLEDAR PRIREDITEV

Tu ri stiË no-in for ma cij ski
cen ter Kamnik
tel: +386 1 831 82 50,
www.kamnik-tourism.si

Kulturno druπtvo dr. Franceta Steleta
16., 17. in 18. julija ob 21. uri 
na poboËju pod tunjiπko cerkvijo

Ljudska igra Stari in mladi, ki jo bomo uprizorili v poËastitev 
100-letnice smrti KamniËana Antona Medveda. Reæija: 
Dominik Krt. 
Predprodaja vstopnic v TIC-u.

Z nami boste preæiveli lep veËer.
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Zadnja 4 leta vodite svet-
niπko skupino LDS, ki jo 
sestavlja 6 Ëlanov. Gre za 
izkuπeno ekipo, ki je sode-
lovala pri mnogih projek-
tih. Kako sami vidite vaπe 
delo? 

Svetniπka skupina je res iz-
kuπena. Na naπi listi vedno 
sodelujejo ljudje, ki znajo 
in hoËejo za Kamnik storiti 
nekaj dobrega. Tisti, ki so 
izvoljeni, lahko kvalitetno 
pokrijejo razliËna podroËja 
delovanja obËine. Vsak naπ 
svetnik pred sejo preuËi 
gradivo, nato posamezne 
toËke obravnavamo na od-
borih obËinskega sveta, 
pred sejo obËinskega sveta 
imamo vedno sestanek svet-
niπke skupine. »e je moæen 
konsenz oblikujemo skupna 
staliπËa. V primeru razliËnih 
mnenj pa tudi na seji obËin-
skega sveta vsak zagovarja 
svoje staliπËe in glasuje po 
svoji vesti.

Bili ste pomemben del 
koalicije. Kako ocenjujeta 
njeno delo in uresniËevanje 
vaπega programa iz koalicij-
ske pogodbe?

Smo del koalicije, vendar 
je bilo koalicijskih sestankov, 
kjer bi bili prisotni vsi Ëlani, 
silno malo. ObËinski svet po-
trjuje oziroma zavraËa pred-
loge æupana in njegovih stro-
kovnih sluæb. Bistvo koalicije 
je torej dogovor posamezne 
stranke z æupanom. Æupan 
nato preuËi predloge in jih 
upoπteva v najveËji moæni 
meri. ObiËajno s kompro-
misi ni nihËe povsem zado-
voljen. Vendar delo koalicije 
ocenjujem kot dobro, veliko 
projektov smo uspeπno iz-
peljali, mnoge pa bo konËal 
naslednji obËinski svet. 

Iz preteklih mandatov smo 
se veliko nauËili, predvsem 
kako koalicije delujejo. Zato 
smo v koalicijsko pogodbo 

poskuπali vstaviti Ëim veË po-
udarkov iz naπega programa. 
Pri teh toËkah smo tudi trma-
sto vztrajali, tako da so naπle 
mesto v proraËunih. Lahko 
reËemo, da toliko toËk iz pro-
grama LDS kot v tem mandatu 
nismo izpolnili πe nikoli, ne pa 
seveda vseh. 

V zadnjem mandatu je bilo 
v obËini veliko narejenega. Je 
to rezultat le boljπega naËrto-
vanja pri pripravi projektov 
ali tudi zasluga LDS, ki je de-
javno sodelovala pri vodenju 
obËine? 

Razlika je predvsem v tem, 
da smo vsi bolj izkuπeni. Tako 
æupan in njegova ekipa kot 
tudi obËinski svet. NajveËja 
razlika pa je, da sta v tem 
mandatu dva profesionalna 
podæupana. Brane GoluboviË 
je iz vrst LDS in z njegovim de-
lom smo zelo zadovoljni. Sam 
sem bil v preteklem mandatu 
neprofesionalni podæupan, 
kar pomeni, da si svetnik z 
veË obveznostmi. Poleg slu-
æbe se udeleæujeπ sej kolegija 
in protokolarnih zadev, nimaπ 
pa Ëasa za resno delo. Pro-
fesionalni podæupan pa ima 
moænost uporabe strokovnih 
sluæb in vse potrebne infor-
macije. 

Bili smo bolj uspeπni pri pri-
dobivanju evropskih sredstev 
in tudi realizacija proraËunov 
je bila veliko boljπa. 

Kaj od uresniËenega bi πe 
posebej izpostaviti?

Ob zaËetku mandata je bil 
najbolj pereË promet, pred-
vsem del kamniπke obvozni-
ce, ki je sedaj æe razπirjena. 
Ni pa πe v celoti realiziran 
naπ predlog, da se pristopi k 
odkupu zemljiπË za celotno 4-
pasovno obvoznico. Urejena 
je Ljubljanska, v jeseni bomo 
dobili πe povezovalno cesto in 
novo kroæiπËe na Duplici. 

Veliko je bilo narejenega 
na podroËju druæbenih dejav-
nosti. Podæupan Brane Golu-

boviË je ogromno prispeval 
k ureditvi stanja na podroËju 
predπolske vzgoje, veliko dela 
pa ga πe Ëaka. 

Pospeπek je bil narejen pri 
gradnji in obnovi otroπkih in 
πportnih igriπË ter kulturnih 
domov. ObËina sofinancira 
zimsko πolo v naravi vsem πo-
larjem (po 110 evrov). Vsako 
leto so se poviπevala sredstva 
za delovanje klubov in dru-
πtev. Sprejetih je bilo nekaj 
prostorskih naËrtov, ki bodo 
omogoËili razvoj obrtniπtva 
in podjetniπtva na obmoËju 
Titana, Zarje ter spodnjega 
Alprema. 

Vsi projekti so bili potrjeni 
na obËinskem svetu, tako da 
niso last LDS. Smo pa mnoge 
predlagali in utemeljili, da jih 
je sprejel obËinski svet, kot 
smo podprli tudi dobre pred-
loge drugih.

Poπteno je tudi, da povemo, 
kje nam ni uspelo. Recimo pri 
Veliki Planini. Razlike med 
mnenjem æupana in svetni-
kov so bile prevelike. Po na-
πem mnenju je nujno obdræati 
gondolo in dvosedeænico kot 
javni promet. Dober projekt 
regijskega parka Kamniπko Sa-
vinjskih Alp pa je æal zastal. 

Pred kratkim ste skupaj 
z Listo za Kamnik pripravili 
raziskavo javnega mnenja, o 
podpori kandidatom za æu-
pana. Je bil namen raziskave 
iskanje kandidata, ki bi ga 
lahko podprli skupaj? 

To je bila naπa æelja. Vendar 
raz liËne skupine teæko najdejo 
skupnega kandidata, Ëeprav 

seveda ni nemogoËe. Kar se 
LDS-a tiËe, smo z raziskavo 
zadovoljni. Najboljπe mo-
ænosti za izvolitev ima Brane 
GoluboviË, ki ga podpiramo 
kot samostojnega æupanske-
ga kandidata. 

Lokalne volitve so tudi 
odraz dræavnih razmer, za-
kaj bi torej obËan volil LDS 
Kamnik, Ëeprav ne bi volil 
LDS-a na dræavni ravni? 

Razlike med volitvami na 
lokalni in dræavni ravni so ve-
like. Na lokalni ravni poznaπ 
veËino kandidatov, veπ kaj 
delajo in kako razmiπljajo. 
Tako laæje obkroæiπ pravega, 
ker ga spoznavaπ preko nje-
govih projektov. Na dræavni 
ravni pa so kandidati prepo-
znavni zgolj preko strank. V 
LDS Kamnik delamo dobro, 
imamo uresniËene projekte 
ter realne naËrte in sposo-
bne posameznike in zato 
menim, da nam volivci lahko 
zaupajo πe naprej. 

Kaj bodo glavne toËke 
programa LDS v Kamniku 
tokrat? Boste vi kandidira-
li?

Program LDS je napisan 
za obdobje 2007-2013 in 
ga bomo za letoπnje volitve 
le dopolnili. »e izpostavim 
res le nekaj toËk za nasled-
nji mandat: dodatne kapa-
citete v vrtcih, izgradnja 
mestnih πol, projekt javnega 
prevoza v obËini, v povezavi 
z dograditvijo kolesarskega 
omreæja in s πolskimi pre-
vozi, izgradnja πportnega 
parka Kamnik, dokonËanje 
prenov kulturnih domov in 
izgradnje igriπË, pa tudi spre-
jem strategije in akcijskega 
naËrta za starejπe obËane 
ter vzpostavitev dodatnega 
prostora za mlade poleg 
Kotlovnice in nadaljevanje 
projekta varnih πolskih poti 
z gradnjo ploËnikov in ureje-
nih avtobusnih postajaliπË.

Na volitvah bom sodelo-
val na listi LDS, vendar ne 
na prvem mestu. Dvajset let 
dela v obËinskem svetu je 
bila lepa izkuπnja. 

Mark AgoviË

Svetniπka skupina LDS zadovoljna 
s svojim delom v koaliciji

LDS Kamnik za 
zagotavljanje varne in 
aktivne starosti

Spreminjanje starostne strukture prebivalstva prinaπa izzive, tako 
dræavi kot tudi obËinam. Kot v vseh starostnih obdobjih so potrebe 
in æelje starejπih razliËne, odvisne od njihovega zdravja, interesov, 
materialnih zmoænosti. Nekateri æelijo biti πe vedno delovno aktivni, 
medtem, ko drugi æe potrebujejo stalno pomoË. V Kamniku je skrb 
za starejπe solidno urejena, Ëeprav nikoli ne smemo biti povsem za-
dovoljni.

Svetniki LDS smo bili pred kratkim na obisku v Domu starejπih ob-
Ëanov, saj smo se æeleli seznaniti z njihovimi naËrti v bodoËe. Spoznali 
smo njihovo uspeπno delo. Dom je polno zaseden, Ëakalna doba pa je 
razliËna, odvisno od potreb oskrbovancev, saj jih mnogo pride v dom 
kot nadomestilo za negovalno bolnico. Izvedeli smo, da se dom zaen-
krat ne bo πiril, energijo bodo usmerili v izboljπanje standarda svojih 
stanovalcev. Dom skrbi za pripravo in razvoz kosil na dom, trenutno 
to storitev uporablja pribliæno 70 oseb. V domu je organizirano πe 
dnevno varstvo starejπih, v obËini pa deluje tudi koncesionar, ki skrbi 
za pomoË starejπim na domu. 

V bliæini Doma starejπih obËanov se gradijo tudi varovana stano-
vanja, kar bo dodatna ponudba v naπi obËini, Ëeprav takπen tip sta-
novanj ne pomeni bistvenega elementa pri pomoËi starejπim. Le oæji 
krog starejπih se lahko odloËi za nakup varovanega stanovanja, zato 
v LDS zagovarjamo, a smo osamljeni, da je bolj smiselno zagotavljati 
najemniπka varovana stanovanja, ki bi jih kupila ObËina za oddajo 
v najem. 

Eden od pomembnih elementov pomoËi starejπim in njihovega 
aktivnega vkljuËevanja v druæbo mora biti prostovoljstvo in medge-
neracijska solidarnost. V LDS-u pri tem mislimo tako na prostovoljstvo 
mladih in aktivnih obËanov, kot tudi na solidarnost med starejπimi. 
Kako je mogoËe to storiti so nam pokazali prostovoljci iz O© Stranje 
in obËina mora vzpodbujati podobne projekte v vseh πolah. 

Lokalni koncept varstva starejπih nastaja v okviru obËinskega pro-
jekta razvoja podpornih sistemov za starejπe obËane. V LDS-u smo 
prepriËani, da moramo v sodelovanju z druπtvom upokojencev in stro-
ko v kratkem pripraviti novo strategijo varstva starejπih, v kateri bo 
razvidno kaj starejπi potrebujejo, kako povezati tisto, kar v okolju æe 
obstaja, kako pritegniti starejπe, ki imajo veliko znanja in izkuπenj, k 
sodelovanju v druæbi (pomoË mladostnikom, pomoË pri uËenju, skrbi 
za najmlajπe, vodenje razliËnih teËajev...). 

ObËinski svetniki LDS Mojca Svete, Mateja Poljanπek in Gregor Konci-
lja na obisku v Domu starejπih obËanov pri direktorici Mariji Rems.

ObËinska strategija bo seveda tudi odraz dræavne zakonodaje. 
Govora je o Zakonu o dolgotrajni oskrbi in zavarovanju, ki pravi, da 
starost predstavlja socialno tveganje in je zato potrebna obvezna 
oblika zavarovanja za dolgotrajno oskrbo. S tem se olajπa finanËno 
breme posameznika, ko potrebuje pomoË. Zakon izhaja tudi s pred-
postavke, da v prihodnje ne bomo mogli reπevati teæav starejπih z 
danaπnjimi modeli, πe posebej ne z danes prevladujoËim institucio-
nalnim varstvom. Bolj kot doslej bo potrebno razvijati druge oblike 
pomoËi in oskrbe v domaËem okolju, kar pa pomeni, da mora imeti 
obËina pri tem zelo jasno postavljene cilje.

Mateja POLJAN©EK, 
predsednica LDS Kamnik

Poslanski veËer je 22. junija v 
Kavarno Marjanco v Kamniku pri-
vabil veliko obËanov in obËank iz 
Kamnika in tudi nekaj iz Komen-
de. Obetal se je zanimiv poslanski 
veËer z zanimivima gostoma. Vi-
πek veËera pa je obetala najava, da 
bo poslanka mag. Julijana Bizjak 
Mlakar na poslanskem veËeru jav-
nosti sporoËila svojo odloËitev o 
kandidaturi na jesenskih volitvah 
za æupanjo ObËine Kamnik.

Njena gosta sta bila poslanca 
Dræavnega zbora diplomirana eko-
nomistka Renata Brunskole - æu-
panja Metlike in podjetnik Tomaæ 
Tom Mencinger - æupan Jesenic. 
Oba sta poslanca in nepoklicna 
æupana. Nepoklicno æupanova-
nje pomeni za Metliko in Jesenice 
velik prihranek pri stroπkih vode-
nja obËin, poslanska funkcija pa 
moænost uËinkovitej πega vodenja 
obËin. Poslanka je z dobro izbrani-
mi vpraπanji oba spodbudila k raz-
pravi, iz katere smo ugotovili, da 
sta obËini uspeπ no vodeni, posluh 
za potrebe obËanov in obËank pa 
je v obeh obËinah izjemno dober. 
Æupan in æupanja imata izdelano 

Poslanka mag. Julijana Bizjak Mlakar 
bo kandidirala za æupanjo ObËine Kamnik

vizijo razvoja in dobro strategi-
jo razvoja obËin. Obe obËini sta 
uspeπni na podroËju razvoja pod-
jetniπtva, obrti, razvoja podeæelja, 
kmetijstva, pravoËasno in uspeπno 
sta se lotili reπevanja problemov 
otroπkega varstva, πolstva in var-
stva starejπih. Zato s temi podro-
Ëji ni teæav. Nasprotno pa obstaja 
na vseh navedenih podroËjih od 
podjetniπtva do skrbi za starejπe 
v Kamniku πe veliko nalog, ki jih 
bo moralo reπiti novo obËinsko 
vodstvo. 

Æupan Jesenic in æupanja Me-
tlike æe sedaj snujeta naËrte o 
prihodnjih potrebah, tudi tistih, 
ki jim bo treba zadostiti Ëez 10 ali 
20 let. Oba sta uspeπna pri vode-
nju obËin tudi zato, ker sta stalno 
v stiku s krajani, s sveti krajevnih 
skupnosti, obËini sta obËanom 
stalno odprti in ne le ob uradnih 
urah, poleg tega pa ima æupanja πe 
vsakih πtirinajst dni tako imenova-
ne æupanjine urice. Podobno, kot 
je tudi naπa poslanka obËanom in 
obËankam vedno dostopna v po-
slanski pisarni ali pa po telefonu. 
Tomaæ Tom Mencinger je med 

drugim izpostavil velike 
uspehe svoje obËine pri 
Ërpanju nepovratnih 
sredstev iz Evropskih 
skladov. Poslanka je pri-
sotnim predstavila πe 
nekatere uspeπne pro-
jekte drugih poslanskih 
kolegov æupanov. 

Prisotni so navduπeno 
ploskali, ko jim je mag. 
Julijana Bizjak Mlakar 
povedala, da bo kandidirala za æu-
panjo ObËine Kamnik. Obljubili 
so ji polno podporo in pomoË pri 
kandidaturi. Pokazalo se je, da ima 
poslanka mag. Julijana Bizjak Mla-
kar vizijo podjetniπko in obrtniπko 
moËne obËine Kamnik z razvitim 
podeæeljem, ki bo prijazna in bo 
imela posluh za upraviËene po-
trebe vseh svojih obËanov in ob-
Ëank. ≈Noben otrok v obËini ne bi 
smel ostati brez mesta v vrtcu«, je 
πe poudarila. 

Tomaæ Tom Mencinger in Rena-
ta Brunskole sta spregovorila πe o 
prednostih, ki jih bo lahko imela 
ObËina Kamnik, Ëe bo æupanja 
Kamnika postala poslanka mag. 

Julijana Bizjak Mlakar, katere delo 
v Dræavnem zboru poznata in ce-
nita tudi onadva. Bliæina vlade in 
ministrstev ter boljπa seznanitev 
s problematiko na dræavni ravni, 
pa tudi prenos problematike ob-
Ëine v Dræavni zbor lahko odprejo 
mnoga vrata, zakoni, ki se jih spre-
jema v Dræavnem zboru, so bolj 
æivljenjski, probleme pa se reπuje 
uspeπneje. Ob navduπenju priso-
tnih in Ëestitkah poslanki mag. 
Julijani Bizjak Mlakar za sprejeto 
odloËitev o kandidaturi za æupa-
njo se je kar prehitro iztekla ura 
in pol zanimivega poslanskega 
veËera.

Mojca JonËeska Malovrh

Knjiga 
                     »Prva vlada Republike Slovenije: 
              zakaj so se razšli junaki osamosvojitve?« 
govori o procesu demokratizacije in osamosvajanja Slovenije. 
Avtor  knjige mag. Matej Tonin je podrobneje opisal dogajanje 
v Jugoslaviji in Sloveniji med letoma 1980 in 1992.

Knjigo lahko kupite v dveh kamniških knjigarnah na Ljubljanski cesti.Knjigo lahko kupite v dveh kamniških knjigarnah na Ljubljanski cesti.  

O delu svetniπke skupine LDS v obËin-
skem svetu ter naËrtih smo se pogovarjali 
z njenim vodjem Demitrijem PerËiËem. 



Kresovanje pri sv. Vidu 
nad Zg. Tuhinjem

Cantemus na dræavni proslavi 
ob dnevu dræavnosti 

Z zanosom in s pomenljivim refrenom ≈prihaja naπ Ëas« smo se ob dne-
vu dræavnosti Cantemusovke in Cantemusovci s sodelovanjem na osrednji 
dræavni proslavi poslovili od pevske sezone 2009/2010. Pod vodstvom Mar-
tine BatiË, ob spremljavi orkestra Konkordi in v druæbi πe okrog dvesto 
pevcev iz drugih slovenskih zborov (Slovenski komorni zbor, Komorni zbor 
Krog, Meπani komorni zbor Ljubljanski madrigalisti, Domæalski komor-
ni zbor, Æenski pevski zbor Ivan Cankar, Meπani pevski zbor Pentakord, 
Mladinski zbor RTV SLO, zbor osnovne πole Preæihovega Voranca) smo 
na Trgu republike v Ljubljani zapeli ≈delavsko himno« Prihaja naπ Ëas. 
Za to priloænost sta jo spisala Gaπper Konec in Gal Gjurin. Oba sta tudi 
sodelovala na proslavi: Konec kot harmonikar in klaviaturist ter Gjurin 
kot dirigent orkestra. Scenarist prireditve, igralec Jurij Zrnec, in reæiser 
Igor GajiË sta proslavo zasnovala tako, da se ≈umetniπki del ne bo oziral 
na dogodke izpred devetnajstih let, temveË bo to refleksija sedanjosti z 
zavedanjem teæav tega trenutka, a s pogledom, ki bo tudi hudomuπen, 
vsekakor pa drugaËen kot doslej«. 

Res je bil umetniπki del proslave nekonvencionalen in prav tako naπa 
zakljuËna toËka. NastopajoËi smo v delovnih oblekah, haljah, rutah in 
kapah ter z mahanjem z zastavicami ustvarili sceno, ki je bila nostalgiËen 
odsev Ëasa, ko je delavski razred imel pomembno vlogo v druæbi, hkrati 
pa je besedilo vlivalo vero v prihodnost in navdihovala z optimizmom. 
Bogatejπi smo za πe eno zanimivo izkuπnjo.

M.A.

Na predveËer praznika slo-
venske dræavnosti, je ObËi-
na Kamnik na Glavnem trgu 
pripravila slovesnost, ki jo je 
pospremil prijeten kulturni 
program, slavnostni govor-
nik Karl Erjavec, predsednik 
Desus, pa je izpostavil nujno 
potrebno enotnost politike in 
slovenskega naroda, kar je iz-
ziv za naπo prihodnost.

Kot je πe povedal, smo Sloven-
ci lahko ponosni, da smo dosegli 
neodvisnost in samostojnost, smo 

Teden dni po uspeπni izvedbi 
Srednjeveπkih dnevov in skupne-
ga projekta ≈Carmina Burana« smo 
se KamniËani na Ëelu z æupanom 
Antonom Tonetom Smolnikarjem 
podali na obisk v pobrateno mest 
Andechs na Bavarskem. Obisk je 
bil del rednih stikov, ki sta jih v za-
dnjem desetletju vzpostavili mesti 
Kamnik in Andechs. 

Povabilu æupanje obËine An-
dechs Anneliese Neppel se je od-
zval velik del svetnikov in svetnic 
ObËinskega sveta ObËine Kamnik 
ter del obËinske uprave in so-
delavcev, ki æe od vsega zaËetka 
povezovanj tvorno sodelujejo v 
skupnih projektih. Od 18. do 20. 
junija so nam gostitelji pripravili 
pester program, v okviru katere-
ga smo spoznali razliËna podroËja 
delovanja pobratene obËine; od 
komunalne ureditve, gospodar-
stva do kulturnega æivljenja. 

TuristiËno druπtvo Gora sv. Mi-
klavæ, ©martno v Tuhinjski dolini, 
je tudi letos pripravilo praznova-
nje na predveËer dneva dræavno-
sti. Sveto maπo za domovino je 
daroval naπ rojak - misijonar Joæe 
Groπelj, ki je v teh mesecih doma 

Tuhinjski krajani æe tradicionalno na predveËer dneva dræavnosti pri-
pravimo kresovanje in krajπo slovesnost v Ëast domovine. Slovesnost se 
priËne z maπo za domovino, nadaljuje pa z nagovorom in krajπim kultur-
nim programom. Za slovesno vzduπje so poskrbeli domaËi pritrkovalci in 
velik obisk domaËinov. Zbrane je nagovoril domaËi obËinski svetnik mag. 
Matej Tonin, ki je med drugim izpostavil pomen domovinske vzgoje in 
pouËevanja o slovenskem osamosvajanju v πoli in se zavzel za veËjo nacio-
nalno osveπËenost in enotnost med Slovenci, pri Ëemer je izpostavil zgled 
slovenske nogometne reprezentance, ki je zdruæila Slovence in z uspehi 
pripomogla tudi k dvigu nacionalne zavesti in ponosa med slovenskimi 
dræavljani. V kulturnem programu je z domovinskimi pesmimi nastopil 
tuhinjski cerkveni pevski zbor, ki ga vodi Marjana Kadunc. Zbrane sta raz-
vnela mlada tuhinjska harmonikarja Nejc Pirπ in Tine Pestotnik. Priæigani 
kres je ustvaril prijeten ambient za druæenje. 

MATEJA SLAPNIK

Ob dnevu dræavnosti na Glavnem trgu v Kamniku

Potrebna je enotnost 
politike in naroda

Ëlani EU, postati pa moramo soci-
alna in pravna dræava. Spomnil se 
je tudi na kamniπkega rojaka Ru-
dolfa Maistra, na njegove napore 
in odloËnost, ki so pripomogli k 
danaπnji samostojni Sloveniji. 

Æupan Anton Tone Smolni-
kar je v pozdravnem nagovoru 
poudaril, da je prav, da vsako leto 
obeleæimo dogodke izpred devet-
najstih let in se spomnimo na vse 
tiste, ki so z velikim naporom pri-
borili svobodo.

Veterani vojne za Slovenijo so 

poloæili venec pred spomenik pa-
dlim na avtobusni postaji. 

Po kulturnem programu, ki so ga 
sooblikovali MePZ Mavrica, Mest-

Praznovanje dneva dræavnosti  
na Gori pri sv. Miklavæu
Moja domovina je Slovenija, 
ki je v srcu Evrope,  
majhna, a zame velika,  
najlepπa.
Domovina πe na mnoga leta.

(odlomek iz recitacije)

na dopustu. V svojem govoru 
je povedal, kako pomembno je, 
da imamo svojo domovino radi. 
Predvsem pa, da se moramo ljud-
je spoπtovati med seboj. 

DomaËi æupnik mag. Simon 
Lorber je blagoslovil nov straæ-
ni stolp, ki je za ta kraj velika 
pridobitev. Predsednik TD Joæe 
Koroπec se je zahvalil ObËini 
Kamnik in domaËemu æupniku 
za finanËno pomoË ter vsem, ki 
so kakorkoli pomagali pri posta-
vitvi straænega stolpa, ki stoji na 

mestu, kjer je prej stala lopa oz. 
drvarnica.

Zbrane je pozdravil tudi pod-
æupan Brane GoluboviË. Spomnil 
nas je na naπo enotnost pred de-
vetnajstimi leti, ki je postavila te-
melje dræave, in tega bi se morali 
zavedati tudi danes, ko v politiki 
ni veË te enotnosti in dialoga. Lep 
zgled pa smo lahko tukaj - lokalna 
skupnost, kjer verjamemo drug v 
drugega in preseæemo vse politi-
Ëne in svetovnonazorske opcije. 
ObËina, æupnija in TuristiËno 

druπtvo naredimo, kar se dogo-
vorimo, delamo skupno, da nam 
je laæe, lepπe in vsem v zadovolj-
stvo.

Kulturni program, ki ga je po-
vezovala Maja, se je priËel s slo-
vensko himno, ki jo je pod vod-
stvom dirigenta KlobËarja zapel 
MePZ Mavrica iz Srednje vasi. 
Med programom so nam πe za-
peli veË domoljubnih pesmi. Na 
harmoniko je zaigral Andraæ, Jana 
in Urπka pa sta recitirali pesmi in 
sicer ≈Svoboda« in pesem ≈Domo-
vina, πe na mnoga leta«. Ob koncu 
programa so domovini za rojstni 
dan zaigrali nepogreπljivi gorski 
muzikantje ≈OFERA»I«.

Nov liËni stolp je tokrat æe slu-
æil svojemu namenu, saj se je pod 
njegovo streho odvil kulturni 
program. V obeh stolpih so bila 
razstavljena slikarska dela likov-
nega druπtva Kamnik. Predsednik 
druπtva Aleπ Koman je povedal, 
da so dela nastajala preteklo so-
boto tu na Gori in tudi motivi na 
slikah so iz bliænje okolice.

Ko se je stemnilo, smo zaku-
rili kres, iz kotla pa je zadiπalo 
po domaËem golaæu in prijetno 
druæenje se je nadaljevalo tja do 
zgodnjih jutranjih ur. 

napisala: ©tefka LegediË
fotografija: Franc Modrijan

Kamniπka delegacija na obisku  
v pobratenem mestu Andechs na Bavarskem

ObËina Andechs leæi na Zgor-
njem Bavarskem, 40 km juæno od 
Münchna, v okroæju Starnberg. 
Obkroæa jo znaËilna bavarska 
pokrajina, obogatena s πtevilnimi 
kulturnimi spomeniki. Andechs 
leæi na nadmorski viπini 711 m, 
med Starnberπkim in Ammer-
skim jezerom, ki skupaj z jezeri 
Pilsen, Wörth in Wessling tvorijo 
turistiËno zelo poznano obmoËje 
- Deæela petih jezer. Sveta gora 
Andechs, benediktinski samostan 
in samostanska pivovarna vsako 
leto privabijo veË kot 1,5 milijona 
obiskovalcev z vsega sveta - veË 
kot znameniti gradovi Ludvika 
Bavarskega! 

KamniËani smo si v dveh dneh 
ogledali Ëistilno napravo v kraju 
Eching, ki pokriva obmoËje kar 
15 obËin, s tem tudi Andechsa ter 
obrtno-podjetniπko cono, v kateri 
ima sedeæ tudi podjetje bivπega 

andeπkega podæupana Kurta 
Schölderleja. Podjetje se ukvarja 
z analizo in testiranjem kovinskih 
zlitin za namene letalske in dru-
ge industrije in je eno redkih, ki 
je v obdobju gospodarske krize 
uspelo doseËi ekonomsko rast. 
Gospodarskemu delu obiska je 
sledil kulturno-zgodovinski ogled 
Svete gore Andechs, romarske 
cerkve ter ogled samostanske pi-
vovarne. Ob zakljuËku dneva so 
nam gostitelji pripravili prijeten 
druæabni veËer z bavarsko narod-
no glasbo. 

Cerkev na Sveti gori Andechs 
je med romarji znana predvsem 
po ≈andeπkem zakladu«, ki so ga v 
12. stoletju, v Ëasu svojega vlada-
nja, zaËeli zbirati grofje Andeπki. 
S kriæarskih pohodov so domov 
prinaπali relikvije, predvsem 
z namenom, da vernikom pri-
bliæajo Sveto deæelo. Ena izmed 

najstarejπih relikvij je relikviarij 
treh hostij, od katerih najstarejπa 
izhaja iz zaËetka 7. stoletja. Na 
Sveti gori Andechs vsako leto na 
Ëetrto nedeljo po Binkoπtih obha-
jajo praznik treh hostij; letos se 
je slovesnost odvijala prav v Ëasu, 
ko smo tam gostovali KamniËani. 
Nedeljsko slovesno bogosluæje 
je daroval freisinπki nadπkof dr. 
Robert Zollitsch, predsednik nem-
πke πkofovske konference. Med 
bogosluæjem so nam gostitelji 

Sedmi slovenski dan vrtnic v Arboretumu VolËji Potok
Na poletni veËer, 18. junija, so na svoj raËun priπli ljubitelji Ëudovitih in 

opojno diπeËih vrtnic. Arboretum VolËji Potok in Druπtvo ljubiteljev vrtnic 
Slovenije sta namreË pripravila tradicionalni sedmi Slovenski dan vrtnic. Pod 
arkadami stare uprave se je druæabnega sreËanja v soju bakel udeleæilo 
okrog πestdeset ljubiteljev vrtnic iz vse Slovenije, ki se z njimi ukvarjajo 
poklicno ali le ljubiteljsko. Razstavili so vrtnice, ki so jih prinesli s seboj, in 
izmed njih izbrali najlepπo, ki nosi ime Amaretto, njena ponosna lastnica 
je Urπka Letnar.

Zbrane sta pozdravila direktor Arboretuma VolËji Potok Aleπ Ocepek in 
predsednica Druπtva ljubiteljev vrtnic Slovenije Breda »opi. Matjaæ Mastnak 
iz Arboretuma VolËji Potok je zbrane popeljal po rozariju, v katerem vsako 
leto v tem Ëasu cveti dvesto razliËnih sort vrtnic. Nasadi vrtnic so bili leta 2002 
obnovljeni in razπirjeni, letos pa so rozarij popestrili πe z novim vhodom, ki z 
nizem lokov s popenjavimi vrtnicami odpira pogled proti Velikemu jezeru.

naklonili posebno 
Ëast ,  sa j  smo pri 
maπi eno od beril 
posluπali v slovenπ-
Ëini, prav tako izre-
kli tudi eno izmed 
proπenj. Na enega 
najveËjih cerkvenih 
praznikov v Andech-
su smo KamniËani 
doæiveli potrditev 
uspeπnosti  naπih 
dosedanjih sodelo-
vanj, tudi z uvodnim 
nagovorom opata 

benediktinskega samostana, 
patra Johannesa in s povabilom 

æupana Toneta Smolnikarja in 
dr. Andreje Eræen na kosilo z ne-
mπkim nadπkofom. V samostan-
ski obednici, kamor do sedaj πe 
ni stopila æenska noga, smo bili 
deleæni posebne zahvale za pri-
zadevanja tudi s strani gospoda 
nadπkofa Zollitscha. 

ObËini Kamnik in Andechs sta 
v preteklih letih uspeπno sodelo-
vali na πtevilnih podroËjih, junij-
ski dogodki in izvedeni projekti 
pa so obe mesti πe bolj povezali 
ter postavili nove temelje za na-
daljnja sodelovanja. 

dr. ANDREJA ERÆEN 

Kamniπki æupan Anton Tone Smolnikar in  
andeπka æupanja Anneliese Neppel.

na godba Kamnik in Maæoretna 
skupina Veronika, so za zabavno 
popoldne in veËer poskrbeli Ëlani 
dixieland ansambla Stari maËki. 

ABONMA
sezona 2010/2011

gledališki
izbrane predstave slovenskih gledališč

koncertni
vrhunski koncerti klasične glasbe

glasbeno scenski
zabavni trenutki med glasbo, kabarejem,
gledališčem in plesom

filmski
večne klasike in filmi, ki so zaznamovali 
festivalska platna v zadnjih letih

vpis abonmajev od
9. do 22. septembra

Kulturni dom Franca Bernika
Ljubljanska 61, 1230 Domžale
t. 722 50 50
www.kd-domzale.si
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V sobotni paradi je sodelova-
lo 140 gasilk in gasilcev ter 18 
praporov, med njimi tudi gasil-
ski prijatelji iz Rauchenwartha 

Ob 40-letnici PGD ©pitaliË 
prenovljen kulturni dom

V ©pitaliËu so v sobo-
to, 29. maja, obeleæili 
40. obletnico delovanja 
Prostovoljnega gasilske-
ga druπtva ©pitaliË in 
ob tem uradno odprli 
prostore prenovljenega 
kulturnega doma.

Za investicijo so na 
ObËini namenili dobrih 
16.000 evrov, dela pa 
so obsegala vgraditev 
stenske obloge, izved-
bo novih elektroinπta-
lacij z ustrezno elektro 
opremo, vgrajeni so bili 
konvekcijski radiatorji, 
opravljena sliko-pleskar-
ska dela, dvorana je do-
bila nov oder. 

Dogodka so se med 
drugim udeleæil kamniπki æupan Anton Tone Smolnikar ter podæu-
pana Rudolf Pfajfar in Brane GoluboviË, na slovesnosti so prisostvovali 
tudi vsi najviπji predstavniki GZ Kamnik.

Z leve: Æupan Anton Smolnikar, predsed-
nik KS ©pitaliË Marko Drolc in predsednik 
PGD ©pitaliË Danilo Lipovπek so si segli v 
roke ob novi pridobitvi.

80 let Prostovoljnega gasilskega druπtva Srednja vas

Zapisani dogodki preteklosti so 
bogato darilo bodoËim rodovom

NesebiËno in poærtvovalno pomoË gasilcev pogosto v polni 
meri cenimo πele takrat, ko nas doletijo nesreËe. Prostovoljno 
delo je vrednota, ki jo gasilci Prostovoljnega gasilskega druπtva 
Srednja vas ohranjajo æe 80 let. Gre za dolgoletno tradicijo, bo-
gate izkuπnje in generacije gasilcev, ki so nesebiËno vlagali 
svoje delo v varnost obËanov in njihovega imetja. Praznovanje 
jubileja je zato tudi priloænost in izziv, da druπtvo opozori nase 
in na svoje delo, da se ozre na bogato, teæko prehojeno pot in 
si zastavi cilje za prihodnje delo. 

Tako so tudi gasilci iz Srednje vasi v petek in soboto, 25. in 
26. junija, pripravili veliko praznovanje in nanj povabili ga-
silce iz okoliπkih druπtev, krajane, obËane in goste. V petek 
so na sveËani seji s kulturnim programom predstavili izdano 
druπtveno kroniko, v soboto pa so jubilej obeleæili s parado, 
prevzemom novega gasilskega vozila GVC 16/25 in ga zaokroæili 
z veselico. So pa v jubilejnem letu poskrbeli tudi za gasilski dom 
ter ga obnovili od znotraj in zunaj.

in PGD Radenci-BoraËeva (pred 
nekaj leti jim je pogorel gasilski 
dom), ki so od PGD Srednja vas 
kupili dosedanjo avtocisterno. 

Gasilci Srednje vasi 
so namreË na slavnost-
nem dogodku uradno 
prevzeli in predali v 
uporabo novo gasilsko 
vozilo GVC 16/25, ki je 
nadomestilo 24 let staro 
gasilsko cisterno. Kot 
pravijo domaËi gasilci, 
bo vozilo, ki lahko na 
intervencijo pripelje 
sedemËlansko posadko, 
hitrejπe in bolj uËinko-
vito pri posredovanju 
ob poæarih in elemen-
tarnih nesreËah. Sredstva zanj so 
prispevali botri in 150.000 evrov 
ObËina Kamnik.

V imenu ObËine Kamnik se 
je dogodka udeleæil podæupan 
Brane GoluboviË, ki je pohvalil 

prizadevnost gasilk in gasilcev. 
Poudaril je, da si ObËina prizade-
va, da skupaj z GZ Kamnik pros-
tovoljno gasilstvo v Kamniku dvi-
gne na πe viπjo raven ter tako za-
gotovi dodatna sredstva, ki bodo 
omogoËala obnovo gasilskih 
domov ter hitrejπi nakup novih 
vozil in opreme. Ob koncu je zbra-
nim Ëestital ob 80-letnici gasil-
stva, prostovoljstva, tovariπtva in 
humanitarnega dela, kar je vred-
no vsega spoπtovanja. 

Matjaæ KlariË, poveljnik 
Gasilske zveze Slovenije, je 
izpostavil nadvse pomembno 
vlogo prostovoljnih druπtev pri 
posredovanju ob vse veËjih nara-
vnih nesreËah, s katerimi se v 
Sloveniji v zadnjih letih æal vse 
pogosteje sreËujemo. Jubilantom 
je izroËil priznanje GZS I. stopnje. 
Slavko BuËevec, predsednik 
PGD Srednja vas, je strnil pot 
druπtva in se zahvalil avtorici 
kronike Vladki BuËevec ter kra-
janom, ki so uspeli z veliko truda 
in vztrajnosti zbrati neprecenljive 
vire podatkov.

Jubilanti so bili ob koncu 
uradnega dela programa deleæni 
mnogih Ëestitk za uspeπno nada-
ljevanje dela gasilskih oËetov in 
vzornikov, iskrene Ëestitke jim 
je izrekel tudi Marjan Sempri-
moænik, predsednik GZ Kam-
nik in jim zaæelel dobro delo tudi 
v prihodnje. 

Druπtvena kronika 
v obseæni knjigi

Marca  leta  1930 se  je  22 
ustanovnih Ëlanov udeleæilo 
prvega obËnega zbora, kjer so 
razdelili naloge in obveznosti 
znotraj druπtva. To so bili zaËetki 
PGD Srednja vas, ki so skupaj s 
pregledom delovanja druπtva v 
vseh 80-ih letih zajeti v druπtveni 
kroniki, ki je nastala ob tej visoki 
obletnici. 

Gasilci Srednje vasi so æe dolga 
leta želeli dogodke iz preteklosti 
strniti v kroniki, kar jim je uspelo 
ob letoπnjem jubileju. Avtorica 
kronike Vladka BuËevec je z 
bogatimi izkuπnjami s podroËja 
gasilstva uspela ob pomoËi kra-
janov in soavtorice Danijele 

Omovπek zbrati mnogo nepre-
cenljivih podatkov, zapisov o 
dogodkih in ljudeh in v obseæni 
knjigi na skoraj 200 straneh opi-
sati bogato 80-letno pot PGD 
Srednja vas. ≈Kronika je na nek 
naËin tudi poklon vsem gasilcem, 
ki so v letih od obstoja do danes 
porabili neπteto ur svojega Ëasa, 
da so priskoËili na pomoË pomoËi 
potrebnim in dostikrat zastavili 
tudi svoja æivljenja, da so reπevali 
æivljenja in imetje drugih«, pravi 
Vladka BuËevec.

Kronika opisuje pot druπtva 
od prvih korakov leta 1930, ko so 
zaradi pogostih naravnih nesreË 
in poæarov na pobudo podjetnika 
iz ©martna Viktorja Engelmana v 
Srednji vasi ustanovili Prostovolj-
no gasilsko druπtvo Srednja vas, ki 
vse od takrat deluje z neverjetno 
energijo in uspeπno premaguje 
tako gospodarske kot druæbene 
teæave. Leta 1957 so prevzeli ve-
liko odgovornost, saj so postali 
sektorsko druπtvo in to nalogo 
uspeπno opravljajo πe danes. Dru-

πtvo je πirom po Sloveniji poznano 
po izjemnih tekmovalnih uspehih. 
Ves Ëas skrbijo za kadrovanje ter 
se izobraæujejo, saj se zavedajo, 
da je le usposobljen kader kos 
vedno zahtevnejπim nalogam za-
πËite in reπevanja, ki jih opravljajo 
na podroËju poæarnega obmoËja 
KS Srednja vas in naselja Velika 
Laπna, pa tudi πirπe, predvsem ob 
naravnih nesreËah, ki jih je bilo v 
zadnjem Ëasu na obmoËju Sloveni-
je veliko. Opremljeni so v skladu 
s tipizacijo, zaradi nove avtocister-
ne pa je njihova operativna moË 
πe veËja. Ker se zavedajo, da je po-
zitivna klima v druπtvu pogoj za 
uspeπno delo, poËastijo okrogle 
obletnice zasluænih Ëlanov, obi-
πËejo bolne, organizirajo izlete in 
aktivno delajo z mladino. Vsa ta 
leta so vzorno skrbeli za druπtve-
ne prostore, dograjevali so jih in 
obnavljali, za kar so porabili neπte-
to udarniπkih ur. Ob 80-letnici je 
tudi obnovljeni dom zasijal v novi 
preobleki.

SA©A MEJA»

Motniπki gasilci so slovesnost 
ob 110-letnici svojega plemenite-
ga poslanstva v soboto, 19. juni-
ja, zaËeli tako, kot je na gasilskih 
slavjih æe tradicija - z gasilsko pa-
rado. Na Ëelu parade sta mladin-
ca domaËega druπtva nosila gasil-

SLOVESNOST OB 110-LETNICI PGD MOTNIK

PRAZNOVALI SO PO GASILSKO

Na slavnostni paradi ob 110-letnici PGD Motnik so sodelovali (od leve proti desni): tajnica PGD Motnik Bo-
jana Felicijan, kamniπki podæupan Brane GoluboviË, predsednica PGD Motnik Urπka Orehovec, predsednik 
GZ Kamnik Marjan Semprimoænik, podpredsednik GZ Slovenije Janez Groboljπek, poveljnik gasilske regije 
LJ 3 Joæe Oblak ml. in predstavnica Uprave RS za zaπËito in reπevanje Elza Majcen.

ski znak 110 let PGD MOTNIK, za 
njim pa so gasilci peljali prevozno 
roËno brizgalno iz leta 1910, ki jo 
sicer hranijo v gasilskem muzeju 
na Vranskem. Po konËani paradi 
je zbrane pozdravila predsednica 
PGD Motnik Urπka Orehovec in 
ob tem spomnila na prehojeno 
pot druπtva in pomembno vlogo 
prostovoljnega gasilstva. 

Prostovoljna gasilska Ëeta v 

Motniku je bila ustanovljena 
davnega leta 1900 in je takrat 
πtela 22 Ëlanov. 

Po ustanovitvi je obËina od-
stopila poæarni obrambi svojo 
zgradbo, ki je do tedaj sluæila za 
obËinski zapor. Druπtvo ga je pre-

uredilo in si postavilo svoj dom. 
Pot druπtva je podrobno opisana 
v druπtveni kroniki — knjigi iz leta 
2000, ko je druπtvo πe posebej 
slovesno in ponosno praznovalo 
okroglih 100 let.

Letoπnji jubilej je drugi dom 
motniπkih gasilcev priËakal v pre-
novljeni podobi, saj so zamenjali 
vsa okna, uredili centralno nape-
ljavo in garaæe.

≈Ob prazniku, 110-letnici Pros-
tovoljnega gasilskega druπtva 
Motnik, si æelimo, da bi tudi v 
prihodnje zastavljene cilje ures-
niËevali skupaj v Ëim veËjem πte-
vilu, saj bomo le s tovariπtvom in 
poærtvovalnostjo lahko obdræali 

naπe druπtvo na primernem nivo-
ju«, pravi predsednica PGD Mot-
nik Urπka Orehovec, ki je tudi 
prva predsednica v zgodovini 
GZ Kamnik

Po kulturnem programu, v 
katerem so nastopili otroci OŠ 
Motnik in godba iz Lukovice, 
so motniški gasilci praznovanje 
nadaljevali po gasilsko — z ve-
selico, dobro voljo in prijetnimi 
pomenki.

SA©A MEJA»

MAMA TERRA, trgovina z zdravo 
prehrano in naravnimi bioloπkimi izdelki, 
V Kamniku, Ljubljanska cesta 4/a (Svetilnik II.),
tel.: 01/8311 611, www.jancomm.si
Delovni Ëas: ponedeljek- petek od 9. do 19. ure, sobota od 9. do 12. ure.

UPOKOJENCEM od 1. do 5. dne v mesecu nudimo

5% POPUST!
BrezplaËno merjenje krvnega tlaka vsak dan.

• izdelkov zdrave prehrane priznanih znamk in bioloπko 
certificiranih slovenskih

   ponudnikov, izdelkov brez glutena, laktoze in sladkorja
• visokokakovostnih zeliπËnih, sadnih in japonskih zelenih Ëajev
• vrhunske otroπke hrane Holle in BIO otroπkih Ëajev.
• vrhunske naravne kozmetike Dr. Hauschka, Logona, Sante, 

Bergland in Sophyto
• ekoloπkih Ëistil slovenskega porekla Simona ©ket in tujih znamk
• ekoloπka sredstva za pranje slovenskega porekla Simona ©ket, 

Mana

novost: EKOLO©KE PLENI»KE ZA OTROKE!

v poletnih dneh πe posebej πiroka izbira
NARAVNE KOZMETIKE ZA SON»ENJE!

NOVO! SVEÆA, EKOCERTIFICIRANA
ZDRAVA ZELENJAVA IN SADJE POLNIH OKUSOV
Odslej lahko pri nas naroËite ekoloπko, lokalno pridelano sadje in 

zelenjavo.
ZELENI ZABOJ»EK prinaπa najboljπo izbiro tedna, lahko pa si 

izberete osebni zabojËek po vaπih æeljah. Dostava ob Ëetrtkih.

www.razgledi-perovo.si

KONTAKTNA ŠTEVILKA
01/300-98-91

Na ekskluzivni lokaciji na Perovem v Kamniku gradimo
6 dvojčkov in 6 samostojnih hiš, ki jih krasi izjemna arhitekturna
zasnova in energetska odličnost.
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TRIATLON Z ZMAGOVALKO 
MARU©O KLEMENC

Minuli vikend je minil v znamenju πporta. Po MTB Calcit dirki je 
potekal TRIATLON POS ELEKTRON»EK v organizaciji Trisport kluba. 
Tekmi akvatlon Snovik 
in duatlon Kamnik je le-
tos nadomestila tekma 
triatlona, ki je potekala 
s plavanjem na kamni-
πkem odprtem bazenu, 
kolesarjenjem po centru 
mesta in Ljubljanski ce-
sti, ter tekom po starem 
mestnem jedru. Tekme se 
je udeleæilo nekaj manj 
kot 160 tekmovalcev in je 
πtela za pokal Alpe Adria 
in dræavni pokal. Zmaga-
la sta mladinka Maruπa 
Klemenc iz TK Trisport 
Alprem in Bojan Cebin iz 
TK Ribnica.

Otroπki LUMPI akva-
tlon na bazenu je pote-
kal v odliËnem πportnem 
razpoloæenju. Najmlajπi 
tekmovalci so plavali v 
bazenu in odtekli svojo 
progo po travniku avto-
kampa Pod skalo.
REZULTATI TEKMOVALCEV TK TRISPORT ALPREM po kategorijah:
LUMPI AKVATLON (50/100 m plavanje − 400/800 m tek) 
ml.cicibanke: 1. Tara MandiË, 3. Medeja ©erkezi 
ml. cicibani: 1. Gal PavliniË, 2. Martin Dan Vidmar
st.cicibanke: 2. Nejka Spruk, 3. Neæa Gradiπek, 4. Karin Dobovπek
st. cicibani: 1. Jan ©krjanc, 2. Teo Flis, 3. Æiga Berlec, 4. Lovro Planko, 
5. Marko Pretnar, 6. Matej Strehar, 7. Nejc Flis, 8. Gaπper Zajc 
deklice: 1. Katarina Humar, 2. Tinkara Capuder, 3. Tjaπa VrtaËiË, 5. 
Gaja Perko, 6. Æana MandiË 
deËki: 2. Luka Bela KoËar, 3. Jan UrπiË, 4. Domen Obreza, 5. Teo Po-
dobnik
SPRINT TRIATLON (750 m plavanja - 20 km kolo - 5 km tek)
st. mladinke: 1. Maruπa Klemenc, 2. Vesna Vrhovnik
st. mladinci: 2. Simon Koæelj (skupno 11. mesto)
Ëlani: 2. Rok Vrhovnik (skupno 8. mesto), 3. Miha Rojc
Ëlani II: 8. Aleπ HoËevar
veterani III: 1. Viktor Ekart

V triatlonu za vsakogar je tekmovalo kar nekaj rekreativcev TK 
Trisporta. V æenski πtafeti so slavile Maja, Romana in Barbara. San-
dra, Anja in Urπa so se uvrstile takoj za njimi. Moπka πtafeta v postavi 
Grega, Pero in Aleπ pa je osvojila drugo mesto.

Zahtevne priprave organizatorja Mira Kregarja, klubskih kolegov 
Trisporta in pomoË starπev triatloncev so pripomogle k uspeπni izvedbi 
sobotne tekme. Vsem tekmovalcem ISKRENO »ESTITAMO! Zahvalju-
jemo se vsem sponzorjem s POS ElektronËkom na Ëelu, obËini Kamnik 
za finanËno in organizacijsko pomoË, drugim trem organizatorjem 
(Calcit MBT, KD Alpe in ©tudentski klub) za dobro sodelovanje in 
nenazadnje stanovalcem mestnega jedra in Ljubljanske ceste, ki so z 
razumevanjem sprejeli Ëasovne zapore, ter Komunalnemu podjetju 
Kamnik za pomoË pri zapori dræavne ceste.

Maraton Alpe SCOTT velja za 
pravo preizkuπnjo volje in moËi 
za vse udeleæence, tako za dobro 
pripravljene ljubiteljske kolesarje 
kot tudi za izkuπene tekmovalce. 

Tako smo med udeleæenci lahko 
opazili dræavnega prvaka Goraz-
da ©tanglja, ki je traso odpeljal 
za dober trening, boj za zmago 
pa je prepustil amaterjem. Med 
udeleæenci sta bila tudi najboljπa 
kolesarja vseh Ëasov Bojan Ro-
pret in Primoæ »erin, najboljπi 
slovenski biatlonec Klemen Ba-
uer in hrvaπka kolesarska prvaki-
nja Marina Baduljak. 

Maraton je zaæivel kot ideja o 
povezovanju deæel okoli Kamni-
πko-Savinjskih Alp. Trasa obide 

Maraton Alpe SCOTT - izziv za 
najpogumnejπe 
V nedeljo, 4. julija, se je v Kamniku zbralo 515 kolesarjev, da 
preizkusijo svoje fiziËne in psihiËne moËi na 4. Maratonu Alpe 
SCOTT. Krog okoli Alp, dolg 131 kilometrov in z 2000 metri 
viπinske razlike, vodi Ëez tri prelaze - Jezerski vrh, PavliËevo 
sedlo in »rnivec. Zato velja maraton za najteæji, a hkrati naj-
bolj atraktiven mnoæiËni maraton v Sloveniji. S Ëasom 3:39:18 
je krog najhitreje prevozil Gregor Tekavec iz Velenja, ki je za 6 
minut izboljπal dosedanji najboljπi Ëas. Med æenskami je prvo 
mesto pripadlo dræavni prvakinji v kronometru Tjaπi Rutar s 
Ëasom 4:02:57.

11 obËin, najzahtevnejπi del od 
Jezerskega vrha do PavliËevega 
sedla poteka po avstrijskem Koro-
πkem. Vzpon na PavliËevo sedlo, 
najbolj strm in selektiven na trasi, 

je letos veljal za lovoriko 
Pokala ObËine Æelezna 
Kapla. Najhitreje sta ga 
premagala tudi konËna 
zmagovalca Tjaπa Rutar 
in Grega Tekavec. 

≈Vesel sem, da sem 
prvi na Maratonu Alpe. 
To med kolesarji kar ve-
liko pomeni. Letos sem 
znova veË na kolesu«, 
je pripomnil profesor 
πportne vzgoje iz Vele-
nja, sicer tudi rekorder 
Juriπa na VrπiË. 

Udeleæence je na πtar-
tu pozdravil kamniπki 
æupan Anton Tone 
Smolnikar, ob trasi pa 

so jih vzpodbujali πtevilni ljubi-
telji πporta. Traso si je s kolesom 
ogledal tudi direktor Dirke po 
Sloveniji Bogdan Fink.

Kolesarskemu druπtvu Alpe 
je uspelo s finanËno in logistiËno 
podporo ObËine Kamnik spra-
viti pod streho Ëetrti maraton. 
©tevilne pohvale ga uvrπËajo v 
sam vrh tovrstnih prireditev. Le-
tos je organizator poskrbel tudi 
za uradno merjenje Ëasa in zapo-
ro cest, tako da je bil dan name-
njen izkljuËno kolesarjem.

Zmagovalci Maraton Alpe Scott absolutno: 1. mesto Tjaπa Rutar in 
Gregor Tekavec, 2. mesto Urπa Pintar in Andrej Marovt HeleπiË, 3. 
mesto Melita ©inkovec in Jure Komac. 

Najhitrejπi KamniËan Andrej LindiË se je 
uspešno spopadel s peklenskim klancem na 
PavliËa in maraton prevozil z odliËnim Ëa-
som 3:51:22.

Z najteæjim maratonom pri nas se je pogumno 
spopadlo lepo πtevilo predstavnic neænejπega 
spola, med njimi tudi KamniËanka Anita Me-
jaË, ki se je prviË podala na 130 km traso s tremi 
gorskimi cilji (Jezerski vrh, PavliËevo sedlo in 
»rnivec) in v cilj pripeljala s Ëasom 4:25:58.

Med 515 kolesarji je bilo opaziti kar precej tekmovalcev v Calcitovih 
dresih. Med njimi sta pedala najhitreje vrtela Edo Schumet (3:52:19) 
in Jure KukoviË, ki se je moral spustiti s »rnivca s popuπËeno balanco, 
kar zmorejo le najboljπi kolesarji, in kljub temu dosegel 34. Ëas mara-
tona (3:55:52).

Po zakljuËku prireditve so bili predstavniki organizatorja KD Alpe na Ëelu z Janezom Jarmom za-
sluæeno zadovoljni z uspeπno izpeljanim Ëetrtim maratonom Alpe SCOTT, ki iz leta v leto preraπËa v 
pravi kolesarski praznik. 

≈V maraton je vloæeno ogrom-
no truda. Tisti, ki organizirajo æe 
kakπno manjπo prireditev, vedo, 
kakπen zalogaj je to. Z letoπnjo 
udeleæbo smo zadovoljni. Prepri-
Ëani smo, da bo maraton iz leta 

v leto privabljal veË kolesarjev in 
kolesark, tudi iz sosednje Italije, 
Avstrije, Hrvaπke in celo iz Nor-
veπke, od koder vse so prihajali 
letoπnji udeleæenci«, je povedal 
vodja maratona Janez Jarm.

Zmagovalka v æenskem Sprint triatlonu 
Maruπa Klemenc iz TK Trisport Alprem.

Calcit Bike Team je v soboto, 
3. julija, organiziral gorsko kole-
sarsko tekmo, ki je letos πtela za 
dræavno prvenstvo v olimpijski 
disciplini kros. Na atraktivni tra-
si s πtartno-ciljnim prostorom v 
centru Kamnika so se pomerili 
vsi najboljπi slovenski XC gorski 
kolesarji. 

Najhitrejπa pri dekletih je bila 
Tanja Æakelj, ki je osvojila naslov 
dræavne prvakinje do 23 let. Pri-
Ëakovali smo zanimiv dvoboj med 
Tanjo in Blaæo KlemenËiË, vendar 
je Tanja takoj po πtartu prevzela 
pobudo, ustvarila varno razliko in 
brez veËjih teæav zmagala æensko 
dirko. DrugouvrπËena Blaæa pa je 
kljub temu obleka dres Ëlanske 
dræavne prvakinje, saj je Tanja πe 
vedno mlajπa Ëlanica (do 23 let). 
Tanja je bila po dirki z zmago za-
dovoljna: ≈PriËakovala sem bolj 
napeto dirko in veË boja. Am-
pak glede na razliko po prvem 
krogu sem vedela, da sem danes 
premoËna za tekmice in sem 
lahko sproπËeno vozila do kon-
ca. Zmaga mi pomeni potrditev 
dobre forme pred odhodom na 
evropsko prvenstvo.« 

Tudi med Ëlani smo dobili pre-
priËljivega zmagovalca - naslov 

Tanja Æakelj in Matej Lovπe najhitrejπa 
gorska kolesarja v olimpijskem krosu 

je osvojil Matej Lovπe, ki ima 
letos za seboj æe pokalne zmage 
in je trenutno drugi v seπtevku 
pokala. Matej je kljub pobegu tek-
movalcev na πtartu ohranil mirno 
kri in vozil svoj tempo do konca. 

Zanj je to po letu 2008 æe drugi 
naslov prvaka. Serijo drugih mest 
na dræavnih prvenstvih je nadalje-
val Lenart NoË, ki je zadovoljen z 
rezultatom, saj se je skoraj v celoti 
posvetil maratonom in vozi kros 

le obËasno. VeË pa je priËakoval 
vodilni v pokalu Matjaæ Budin, ki 
se je moral po padcu zadovoljiti z 
bronom. Boπtjan Hribovπek (Cal-
cit bike team) pa se je uvrstil na 
Ëetrto mesto. 

Med mlajπimi Ëlani je slavil 
Nejc »ernilogar pred Klemnon 
Nicolettijem in Nacetom Krivo-
nogom, naslovi pa so bili pode-
ljeni πe v mladinskih, amaterskih 
in veteranskih kategorijah.

Rezultati Calcit Bike Team-a po 
kategorijah:
U13: 2. mesto Matic Osolnik
U13-Æ: 1. mesto Eva JagodiË, 2. 
mesto ©pela JegliË, 3. Katja Kra-
njec
U15: 1. mesto Matej Vrankar, 3. 
mesto Jure Kristanc
U15-Æ: 1. mesto Tamara Sitar
U17: 2. mesto Peter ZupanËiË
U19: 2. mesto Rok Koroπec
Mladinke: 1. mesto Tina Perπe, 2. 
mesto Sonja Suπnik
Veterani1: 1. mesto Gregor Mi-
kliË 

©tart v kategoriji elite, v kateri je naslov dræavnega prvaka prepriËljivo 
osvojil Matej Lovπe (na levi s πtartno πtevilko 2). 

Peter ZupanËiË iz Calcit Bike 
Team-a je v kategoriji U17 za-
ostal le za zmagovalcem Gregor-
jem Dimicem, ki je na sliki πe v 
zaostanku.

Dræavni prvaki sobotnega krosa v druæbi podæupana Braneta GoluboviËa in generalnega sekretarja KZS 
Milana Kneza. 
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V svoji poslanski pisarni se pogosto sreËam 
tudi s teæavami kmeËkega oziroma podeæelske-
ga prebivalstva. Naj kot bolj zahteven problem, 
ki ga pomagam reπevati zadnja dva meseca, 
omenim problem nepraviËnega obdavËevanja 
kmetov, na katerega me je opozoril kmet - ob-
Ëan naπe obËine.

Vpraπanje ministru dr. Francu 
KriæaniËu glede obdavËevanja kmetov 

Sporno je, da se povpreËni znesek subvencije pripiπe v davËno osnovo 
vseh davËnih zavezancev, pri katerih je kdorkoli od Ëlanov gospodinj-
stva uveljavljal obdavËljiva plaËila za ukrepe kmetijske politike. Znesek 
se pripiπe za vsa zemljiπËa po stanju v zemljiπkem katastru, Ëeprav mno-
ga med njimi ne zadoπËajo pogojem za uveljavljanje subvencij in Ëeprav 
zavezanci teh plaËil niso uveljavljali in tudi ne prejeli. Zato se dogaja, 
da davËna osnova s pripisanimi povpreËnimi zneski subvencij presega 
dejansko doseæene dohodke na hektar kmetijskih zemljiπË.

Minister za finance se je na seji Dræavnega zbora, kjer sem mu gle-
de tega zastavila vpraπanje, strinjal, da taka obdavËitev kmetov ni 
praviËna. Menil je, da resniËno prihaja do situacije, ko je posamez-
nikom zaradi povpreËnih zneskov subvencij pripisan viπji ali pa tudi 
niæji znesek od dejansko prejetih dohodkov iz tega vira. Pojasnil je, da 
je takπna reπitev priπla v zakon na podlagi zahtev civilnih kmetijskih 
zdruæb. Ko so na ministrstvu æeleli to vpraπanje urediti po dejanskih 
zneskih, so predstavniki kmetijsko-gozdarske zbornice (KGZS) in tudi 
Ëlani, ki so sodelovali v delovni skupini za pripravo novega zakona o 
ugotavljanju katastrskega dohodka, to reπitev za nov zakon zavrnili. 
Prav tako so kmetijske organizacije zavrnile predlog sprememb zakona 
o dohodnini. 

Pisanje zakonov je zahtevno, zato se lahko zgodi, da kljub dobrim 
namenom zakoni ne vsebujejo pravih reπitev. Moje poslansko vpraπanje 
je prispevalo k temu, da so se minister za finance in predstavniki KGZS 
æe sreËali, da bi ta pereËi problem tudi zakonsko reπili. O bliænji reπit-
vi pereËega problema sem spregovorila na nedavni prireditvi DEMO 
KO©NJA, ki je potekala konec junija v organizaciji Strojnega kroæka 
Pπata-Bistrica v Komendi. 

Gostila sem poslanca: æupana Jesenic in æupanjo Metlike
Gosta ≈Poslanskega veËera« konec junija v Kavarni Marjanca sta bila 

poslanca Dræavnega zbora diplomirana ekonomistka Renata Brunskole, 
æupanja Metlike, in podjetnik Tomaæ Tom Mencinger, æupan Jesenic. 
Zanimiva gosta in obljuba o moji napovedi kandidature za æupanjo so 
v prijetno kavarno privabili mnogo obËanov in obËank. Beseda je tekla 
o problematiki, s katero se sreËujeta poslanca in æupana na dræavni in 
na lokalni ravni ter o prednostih, ki ju imata njuni obËini zaradi njune 
poslanske funkcije. 

SveËanost ob 80. obletnici PGD Srednja vas
Te dni prihaja v Dræavni zbor zakon, ki bo izjemno pomemben za pri-

hodnje delovanje gasilskih druπtev v dræavi. Gasilska druπtva zdruæujejo 
okoli sto tisoË prostovoljcev. ≈Na pomoË« je pozdrav gasilcev, ki izraæa 
bistvo tega prostovoljstva. Kadar najbolj potrebujemo pomoË soljudi 
zaradi poæarov, ob naravnih nesreËah, ob prometnih nesreËah ipd., se 
lahko zanesemo na pomoË gasilcev, ki so za reπevanje tudi strokovno 
usposobljeni. 

Letos je bilo πe prav pomembno leto za Prostovoljno gasilsko druπtvo 
Srednja vas, saj je druπtvo praznovalo svojo 80. obletnico. Ob tem jubi-
leju je bila pripravljena sveËanost s parado, druπtvo pa je prevzelo novo 
vozilo. K sveËanosti jubileja in k ohranitvi zapisa o zgodovini druπtva 
so pomembno s knjigo o druπtvu prispevali Vladka BuËevec, Danijela 
Omovπek in Anton ©uπtar. SveËanost je bila zame tudi priloænost za po-
govor o sodelovanju s poveljnikom Gasilske zveze Slovenije Matjaæem 
KlariËem pri zakonu, ki prihaja v parlament. 

mag. Julijana Bizjak Mlakar, poslanka DZ RS

Iz poslanske pisarne

PISMA - MNENJA - ODMEVI 

K Ëlanku Strela ponovno udarila v zgodbo o Veliki 
planini, objavljenem v 12. πtevilki Kamniπkega obËana 
23. junija 2010, v katerem mi æupan v zakljuËku svoje-
ga razmiπljanja oËita, da ≈nam Prodnik do danes ni od-
govoril« na poslano odzivno poroËilo in ugovor obËine 
in da je ≈konËno poroËilo napisal samo en Ëlan (ker sta 
bila druga dva pooblaπËenca upraviËeno odsotna), kar 
nas lahko navaja k razmiπljanju, da gre za politiËno 
motiviran pogled«, v odgovor poudarjam naslednje:

Osnutek poroËila o nadzoru poslovanja druæbe Velika 
planina, d.o.o. za obdobje 2000-2008 sem napisal sam kot 
tretje imenovani pooblaπËenec v zadevi iz razlogov, ki so 
zapisani v uvodnem delu tako osnutka kot dokonËnega 
poroËila: zaradi tragiËne smrti drugo imenovane poobla-
πËenke in zaradi sluæbenih obveznosti prvo imenovanega 
pooblaπËenca. Naj poudarim, da Nadzorni odbor imenuje 
pooblaπËence v posamezni zadevi z njihovim soglasjem 
(privolitvijo).

Osnutek poroËila je nadzorni odbor obravnaval na svoji 
redni 35. seji 16.2.2010 in ga soglasno sprejel kot primerne-
ga. Ugovor na osnutek poroËila z dne 19.3.2010 je nadzorni 
odbor obravnaval svoji 36. redni seji 30.3.2010 in sprejel 
naslednji sklep: ≈Z dopolnitvami, danimi v razpravi, se po-
trdi osnutek poroËila o opravljenem nadzoru poslovanja 
druæbe Velika planina, d.o.o. kot dokonËni akt Nadzornega 
odbora obËine Kamnik, ki se ga posreduje nadzorovanima 
strankama, ObËinskemu svetu obËine Kamnik, æupanu in 
notranjemu revizorju obËine.« Sklep je bil sprejet soglas-
no. Seji je prisostvovalo πest od sedmih Ëlanov. 

Zato v svojem kot v imenu ostalih Ëlanov Nadzor-
nega odbora ne sprejemam æupanovih razmiπljanj o 
≈politiËno motiviranem pogledu« na obravnavan pro-
blem in poudarjam, da trdno stojim za vsemi podatki v 
poroËilu, ki sem ga izdelal v skladu s svojimi osebnimi 
in profesionalnimi vrednotami ter etiko revizorja. Ob 
tem bi rad opozoril tudi na æupanovo priznanje, da v pre-
teklosti z izvajanjem sprejetih poslovnih vizij ter obvlado-
vanjem in nadzorom poslovanja tudi sam ni in ne more 

biti najbolj zadovoljen, saj pravi: ≈V preteklosti smo verjeli 
vodstvu druæbe, vendar zaradi nezadostnega pridobivanja 
pravih informacij v preteklosti in nerelevantnih podatkov, 
ugotavljamo ...«

Tudi zato smo Ëlani odbora, ki tudi πtejemo Veliko pla-
nino za svojo, sprejeli glede dogodkov okoli omenjene dru-
æbe soglasno staliπËe zapisano v zadnjem odstavku Uvoda 
dokonËnega PoroËila: ≈Nadzorni odbor je ponovno ob-
ravnaval odzivno poroËilo nadzorovane stranke Ob-
Ëine Kamnik in upoπteval njena pojasnila na osnutek 
poroËila, pri Ëemer pa vztraja pri svojih ugotovitvah 
glede racionalne rabe javnih sredstev, prekoraËitve 
pooblastil in predlaganih pooblastil« in v nadaljevanju 
predlagali æupanu:

- da organizira in pripravi ustrezna gradiva za javno 
razpravo o tem kako posamezne zainteresirane skupine 
ljudi vidijo razvoj in dogajanja na podroËju Velike in so-
sednjih planin in kateri od teh pogledov bi predstavljal 
zadosten kompromis, da bi ga lahko opredelili kot javni 
interes, 

- da po opredelitvi javnega interesa na podroËju Velike 
in sosednjih planin predloæi v obravnavo in sprejem ob-
Ëinskemu svetu dolgoroËni prostorski plan razvoja Velike, 
Male in Gojπke planine in Kisovca,

- da predloæi v obravnavo in sprejem obËinskemu svetu 
kratkoroËno in srednjeroËno vizijo vloge druæbe Velika 
planina, d.o.o. v njem, skupaj s pripadajoËim naËrtom po-
slovanja, programom investiranja in viri financiranja,

- da skupaj z obËinskim svetom uredita doloËeno status-
no pravna vpraπanja druæbe oziroma redefinirata doloËene 
ureditve iz ustanovnega akta druæbe, predvsem vpraπanja 
nadzora poslovanja in upravljanja druæbe.

Menim, da smo se v Nadzornem odboru poroËilu posve-
tili 100 odstotno, da smo ves Ëas delali profesionalno in 
objektivno ter da si vsi πe kako æelimo, da se zadeve okoli 
Velike planine premaknejo korak naprej.

FRANC PRODNIK,
predsednik Nadzornega odbora obËine Kamnik

Strele in poroËilo nadzornega odbora

Zadnja seja ObËinskega sveta 
je bila po vsej verjetnosti tudi 
zadnja v tem mandatu in s seda-
njo zasedbo. Jeseni bomo imeli 
namreË lokalne volitve, po kate-
rih bo priπlo do podelitve novih 
mandatov. 

Na zaËetku mandata sem si 
predstavljal, da bo zadnja seja 
malo bolj sveËana, pa Ëeprav smo 
si svetnice in svetniki obËasno 
skoËili v lase. Vse praske in pra-
skice, ki so se dogajale, je seveda 
potrebno jemati kot del demo-
kracije in razliËnih pogledov na 
aktualne probleme. Na æalost je 
g. æupan pozabil na nogometno 
mrzlico in razpisal zadnjo sejo 
ObËinskega sveta na dan odloËil-
ne slovenske nogometne tekme 
na svetovnem prvenstvu. Zaradi 
nogometa je bila tudi sama seja 
precej bolj nervozna od priËako-
vanj. 

Kar se tiËe vsebine je potrebno 
omeniti predvsem ponovno od-
prtje problema Velike planine. 
Stanje na napravah je res katastro-
falno. Kot smo v SDS poudarjali 
preko celotnega mandata, bi mo-
ral g. æupan poskrbeti, da bi svo-
jemu nasledniku predal delujoËe 
naprave. Sklep obËinskega sveta 
pa je jasen: ukinja se delovanje na-
prav v Tihi dolini. Drugi sklep je 
seveda priËakovan in to je, da bo 
obËina plaËala cca 800.000 evrov 
za nabavo novega pogonskega si-
stema za nihalno æiËnico. Seveda 
pa bo obËinski proraËun pokril 
tudi tekoËo izgubo, katere se je 
v zadnjem Ëasu nabralo za slabo 
polovico milijona evrov. Velika 
planina torej ostaja brezno brez 
dna, vendar s to razliko, da je pred 
πestnajstimi leti, ko je g. æupan 
nastopil svoj prvi mandat, sistem 
deloval, danes pa πe to ne.

Z Veliko planino je bil povezan 
tudi rebalans proraËuna, ki bo se-
veda pokril vse neumnosti, ki so 
se dogajale v zadnjih desetletjih 
delovanja in nedelovanja æiËni-
πkega sistema. BodoËnost Velike 
planine pa prepustimo novemu 
ObËinskemu svetu. Upam, da bo 
pri reπevanju teæav veliko uspeπ-
nejπi od sedanjega, ki se mu izte-
ka mandat.

Ob zakljuËku mandata smo 
sprejeli πe zazidalni naËrt za ob-
moËje podjetja Jata. Mislim, da bi 
moralo biti podobnih projektov 
veË, da bi Kamnik ponovno zaæi-
vel kot mesto z dovolj delovnimi 

Spodnja slika je zagotovo dobro znana vsem prebivalkam in prebival-
cem severnega dela obËine. Skozi to, za voznice in voznike preventivno 
reπitev, se vozijo tudi obiskovalci naπih turistiËnih biserov, Kamniπke Bi-
strice in Velike planine, kot tudi vsi potniki na ©tajersko, ki πe uporabljajo 
slabo cesto preko »rnivca. Fotografija ni nova, posneta je bila februarja 
2008, takrat so se odgovorni odloËili, da nam pomagajo, da nas zavarujejo 
pred nevarnostjo zruπitve mostiËka. »ez tako zavarovan mostiËek se je 
leta 2008 proti Gozdu popeljal tudi takratni dræavni vrh. OËitno je reπitev 
prava, kajti tudi v letu 2010 bo oËitno ostala takπna kot je, lahko reËemo 
samo zares hvala za skrb za naπo varnost.

Na zadnji 35. seji obËinskega 
sveta sem predal 12 svetniπkih po-
bud:

- namestitev koπev za odpadke 
ob Koæeljevi poti, kjer so postavlje-
ne mize in klopi, ter ob breæinah 
Kamniπke Bistrice, kjer se druæijo 
ljudje, 

- prikljuËitev na javno kanaliza-
cijsko omreæje individualnih in 
veËstanovanjske stavbe na Poti 27. 
julija,

- noËni hrup, ki ga povzroËajo 
teæki kamioni, parkirani na veËjem 
parkirnem prostoru v Kamniku, 

- komunalna nadzorna sluæba naj 
ponovno seznani Policijsko posta-
jo Kamnik o nevarnosti preËkanja 
kamniπke obvoznice pri spomeni-
ku padlim borcem,

- odstranitev vej, ki ovirajo hojo 
po ploËniku na Zikovi, Steletovi in 
Kovinarski c.,

- sanacija Titanove brvi,
- postavitev prometnega ogledala 

pri izhodu iz parkirnega prostora 
veËstanovanjske stavbe Zikova 12,

- namestitev vertikalnih zapornih 
stebriËkov, ki bi omogoËili zaprtje 
dela Zikove ulice,

- odstranitev lesenega droga, ki 
ovira hojo pohodnikov na Stari 
grad,

Kje nas Ëevelj æuli?

KDAJ BO ZARES PO»ILO?

Spraπujem se, kdaj bo zares poËilo? Vendar ne na cesti. Tam sledi zavor 
dnevno kaæejo, da so hitrosti nekaterih viπje od predpisane, vendar, Ëe 
veËina vozi po pameti, se vse dobro konËa. Kdaj bo poËilo v glavah dnev-
nih uporabnikov te ceste? Ali smo se po nekaj letih sprijaznili s to reπitvijo 
in jo vzeli za svojo? Jaz se nisem, zato piπem vam - uporabnikom ceste in 
tistim, ki v teh dneh sprejemajo rebalans proraËuna, tistim, ki bodo od-
loËali tudi o naπi cesti. Zakaj? Ker sem v predlogu rebalansa proraËuna 
prebral, da bo za projekt ≈URED Kamnik - Stahovica (Calcit)«, katerega 
celotna vrednost je 1.523.132 evrov, v letu 2010 namenjenih 73.913 evrov 
in da bo konec financiranja projekta 31.12.2014. Ne verjamem, da se bom 
leta 2011 proti Kamniku vozil kaj drugaËe kot danes. 

SANDI UR»I»
Zares Kamnik

mesti in okolju prijazno tehno-
logijo. Podjetje Jata bo namreË 
investiralo v nove prostore, kjer 
bo med drugim tudi spremenjena 
tehnologija. Neprijetne vonjave, 
ki smo jim bili priËa v preteklosti, 
pa bodo z novo tehnologijo po-
stale preteklost. 

Na æalost pa je g. æupan umak-
nil z dnevnega reda toËko, kjer 
bi imeli moænost zniæati stroπke 
odvoza smeti. Mnenja sem, da se 
mora loËevanje odpadkov pozna-
ti tudi na naπih æepih. PrepriËan 
sem, da bo ObËinski svet v novi 
sestavi zelo kmalu spoznal, da je 
z novim sistemom pobiranja in 
loËevanja odpadkov potrebno 
stimulirati obËanke in obËane, 
da bomo Ëim bolj vestno selek-
cionirali naπe odpadke. S tem 
bomo naredili dobro uslugo tudi 
naπim zanamcem, ki jim bomo 
tako pustili malo manj onesnaæe-
no okolje. »e nam je v preteklem 
mandatu obËinska uprava kar do-
bro draæila vodo in kanalizacijo, 
bi lahko za zakljuËek naredila πe 
kaj koristnega za naπe druæinske 
proraËune. 

Kot je razvidno iz opisanega, 
bo tudi naslednji ObËinski svet 
imel precej dela in upam, da bo 
Ëim veË sprejetih odloËitev de-
jansko v korist vseh prebivalcev 
naπe obËine.

ROBERT KOKOTEC 
SDS Kamnik

Nasvidenje v prihodnjem 
ObËinskem svetu

- glede doseæene sporazumne 
reπitve pri soudeleæbi postavitve 
protihrupnega zidu, 

- postavitev prometnega ogledala 
v naselju Perovo,

- sanacija obeh breæin Kamniπke 
Bistrice. 

N 35. seji ObËinskega sveta 23. 
6. 2010 sem podal naslednje pri-
pombe: upam, da bodo resniËno 
posajena drevesa ob zahodni meji 
in upoπtevan idejni projekt hor-
tikulturne uredbe pri OPPN B23 
Jata; investitor in izvajalec bosta 
morala pri OPPN B23 Jata upo-
πtevati doloËilo 19. Ëlena (varstvo 
okolja), ki natanËno opisuje kako 
zavarovati podtalnico Domæalsko 
— Mengeπkega polja. Pri Predlogu 
Odloka o spremembah in dopol-
nitvah odloka o ËiπËenju komunal-
nih odpadnih in padavinskih voda 
sem upravo obËine povpraπal, za-
kaj je nastal zaplet med obËinama 
Kamnik in Komenda, saj je v 27. in 
29. Ëlenu Sporazuma o razdruæitvi 
skupnega premoæenja zapisano, 
da soustanoviteljske pravice in ob-
veznosti v Centralni Ëistilni napravi 
Domæale — Kamnik prevzemata obe 
obËini po naËelu prispevanja iz 7. 
Ëlena, torej po kriteriju πtevila pre-
bivalcev. 

Pri rebalansu proraËuna za leto 
2010 sem opozoril na dolgotrajno 
pridobivanje zbirnega centra za lo-
Ëeno zbiranje odpadkov, ker morata 
biti v skladu s predpisi s podroËja 
ravnanja z odpadki na obmoËju 
obËine z veË kot 25.000 prebivalci 
urejena dva zbirna centra. Pohvale 
vredno je, da obËina namerava kan-
didirati na javnem razpisu Operativ-
nega programa Slovenija — Avstrija, 
ki bo preciziral kako ravnati z od-
padnimi vodami na Veliki planini. 
Z dokapitalizacijo druæbe Velika 
planina se ne strinjam v celoti, ker 
druæba nima nikakrπne vizije razvoja 
v prihodnosti. Zanimalo me je tudi, 
zakaj obËini Kamnik in Komenda ni-
sta na osnovi 24. Ëlena Sporazuma o 
razdruæitvi premoæenja razdelili pre-
moæenje druæbe Velika planina?

S predlogom sklepa o soglasju k 
prikljuËitvi vodovodnega sistema 
obËine Mengeπ na vodovodni si-
stem Kamnik se nisem strinjal, ker 
nas zaradi segrevanja ozraËja ob-
Ëasno Ëakajo dolga suπna poletna 
obdobja. Iz vodovodnega sistema 
Kamnik æe pridobiva pitno vodo 
obËina Komenda, Ëez Ëas bo pri-
kljuËena obËina Mengeπ in morda 
tudi obËina Vodice.

DANIEL KOVA»I»

Pobude in pripombe svetnika

V prostorih MatiËne knjiænice 
Kamnik je v torek, 22. junija, po-
tekala predstavitev knjige ≈Prva 
vlada Republike Slovenije: zakaj 
so se razπli junaki osamosvojit-
ve?«, katere avtor je KamniËan 
mag. Matej Tonin. Kot je pove-
dala direktorica knjiænice Breda 
Vukmir Podbreænik so pred-
stavitev knjige posvetili dnevu 
dræavnosti, rojstnemu dnevu 
naπe dræave. Svoje poglede na 
obdobje nastajanja naπe dræa-
ve so predstavili tudi takratni 
poslanci: dr. Angelca Æerovnik, 
Joæe Berlec, Branko Novak in 
Anton TomaæiË.

V uvodu predstavitve je direk-
torica knjiænice Breda Vukmir 
Podbreænik na kratko predstavila 
avtorja knjige, nato pa je mag. Matej 
Tonin v sliki in besedi predstavil vse-
bino knjige. Kot je povedal, so ga æe 
od nekdaj zanimali dogodki, poveza-
ni z osamosvajanjem Slovenije, zato 
ni Ëudno, da je svoj knjiæni prvenec 
posvetil prav tej tematiki.

O vsebini knjige
Slovenija je v 20. stoletju preho-

dila neverjetno pot: od avstroogrske 

Tonin napisal knjigo o osamosvajanju Slovenije
province, jugoslovanske banovine in 
socialistiËne republike, vse do med-
narodno priznane, samostojne in 
neodvisne dræave. Knjiga ≈Prva vla-
da Republike Slovenije: zakaj so se 
razπli junaki osamosvojitve?« priËa 
o dogodkih in ljudeh, ki so uresniËili 
naπe tisoËletne sanje, ko je slovenski 
narod postal nacija. Pritiski civilno-
druæbenih gibanj so v osemdesetih 
letih slovensko komunistiËno oblast 
pripravili do tega, da se je odpoveda-
la politiËnemu monopolu, s Ëimer je 
bila ustvarjena podlaga za prve po-
vojne demokratiËne in svobodne 
volitve, ki so se zgodile aprila 1990. 
Zmago je slavila opozicija, povezana 
v koalicijo Demos. Demosova vlada 
je odgovornost prevzela maja 1990, 
brez predhodnih politiËnih izkuπenj, 
v teækih gospodarskih razmerah in 
napeti politiËni situaciji v Jugoslaviji. 
Dve leti po prevzemu odgovornosti 
so bili doseæki Demosove vlade: osa-
mosvojitev, mednarodno priznanje 
in stabilizacija gospodarskih razmer. 
Kljub vsemu pa je morala vlada, ki je 
v zgodovinskem smislu ne bo mogla 
preseËi nobena druga, predËasno 
zakljuËiti svoj mandat. Sloveniji ni 
bilo niË podarjeno, osamosvojitveno 

vojno smo morali izbojevati sami, pri 
mednarodnem priznanju smo se spo-
padali z nenaklonjenostjo svetovnih 
velesil. Tonin v knjigi zakljuËuje, da 
je bila naπa edina sreËa ta, da smo v 
kljuËnih trenutkih kot narod ostali 
enotni in da smo imeli na vodilnih 
poloæajih ljudi, ki so politiki πele po-
stajali in so si upali veË kot prekaljeni 
politiËni maËki.

Demosovi poslanci 
obujali spomine

S spomini o dogodkih izpred 
dvajsetih let so zbrane nagovorili 
takratni poslanci. Dr. Angelca Æe-
rovnik, doma iz Komende, ki je bila 
leta 1990 izvoljena v Zbor zdruæene-
ga dela (leta 1990 je imel slovenski 
parlament tri domove), je dejala, da 
je bilo æe nekaj let pred letom 1990 
v znanstveni srenji Ëutiti razpad Ju-
goslavije. ©e bolj nazoren je bil Joæe 
Berlec, doma iz Vrhpolj in prav tako 
leta 1990 izvoljen v Zbor zdruæenega 
dela. Povedal je, da je bil v tistih Ëasih, 
tako kot danes, aktiven na gasilskem 
podroËju in da se je razpad Jugosla-
vije zaËel tudi na gasilskem podroËju, 
s tem ko so na dræavnih tekmovanjih 
sodniki zaËeli navijati vsak za svojo 
republiko. Berlec je πe poudaril, da 
je bilo v Ëasu Demosove vlade v ta-
kratni opoziciji, zlasti v ZSMS, veliko 
nasprotnikov osamosvajanja. Bran-
ko Novak, doma iz Kamnika, ki je bil 
leta 1990 izvoljen v Zbor obËin, je iz-
razil razoËaranje nad tem, da si πtevil-
ni zelo prizadevajo zmanjπati pomen 
Demosa v procesu osamosvajanja 
Slovenije. Dodal je πe, da Toninova 
knjiga predstavlja pomemben prispe-
vek k zgodovinski resnici o delu in 
pomenu Demosa. Anton TomaæiË, 
doma iz Domæal, ki je bil leta 1990 iz-
voljen v DruæbenopolitiËni zbor, kjer 
so potekale najodmevnejπe razprave, 
je podrobneje pojasnil razloge za raz-
pust Demosa.

dr. DAMJAN HAN»I»
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Za 16 parov, od tega so bili trije 
biserni in 13 zlatih, smo v lokalu 
druπtva ≈Marjanca« pripravili æi-
vahno sreËanje s kulturnim pro-
gramom, v katerem so Ljudske 
pevke Predice zapele veË jubileju 
primernih pesmi, folklorna skupi-
na pa je zaplesala splet razliËnih 
plesov. 

Zbrane je pozdravil æupan An-
ton Tone Smolnikar, vsem æelel 
dobrega poËutja in obilo zdravja 
ter povabil πe na sreËanje Ëez 50 
let, kar so prisotni sprejeli z veli-
kim aplavzom. Zakonske pare je 
pozdravil tudi predsednik druπtva 
upokojencev Franc Smolnikar in 
jim Ëestital. Program je povezovala 
organizatorka Marjana Berlec, sicer 
zelo aktivna druπtvena delavka. 

Pri podeljevanju diplom, cvet-
ja in daril sta ji pomagali Ëlanici 
druπtva Mojca Mlinar in Julka 
Polak. Za glasbeni del je skrbel 
harmonikar Joæe Jagodic, pri 
nastopu folklorne skupine pa 
πe harmonikar Karl in flavtist 
Kamilo. Po zakljuËku uvodnega 
dela so slavljenci zaplesali in se 
veselili sreËanja. Vincencij Griljc 
se je v imenu slavljencev zahvalil 
druπtvu za tako prijetno spomin-
sko sreËanje.

BisernoporoËenci s  
60 leti zakonske zveze:

FANIKA IN BOGDAN IVAN-
»I» iz ©marce, Kamniπka 39, 
poroËena 20.5.1950.

Fanika, roj. Oraæem 4.2.1929, je 
bila zaposlena v Stolu. Bogdan, ro-
jen 24.1.1924, je veËji del delovne 
dobe tudi ≈pustil« v Stolu, Ëlan DU 
pa je od 1983.

V zakonu so se jima rodili trije 
otroci, danes sta ponosna tudi na 
pet vnukov. Z zdravjem pravita, 
da sta zadovoljna glede na leta. 
Rada postorita kaj na vrtu, v go-
spodinjstvu, πe posebej rada imata 
roæice. 

AMALIJA IN JERNEJ KON-
CILJA s Pirπevega, poroËena 
20.5.1950. 

Amalija, roj. Urankar 13.4.1925, 
je æivljenje posvetila druæini s πtiri-
mi otroki. Jernej, rojen 8.8.1924, je 
Ëlan druπtva upokojencev od 1985. 
Zaposlen je bil v Menini in na po-
πti. DoËakala sta æe osem vnukov in 
devet pravnukov in se z njimi ve-
selita. Kot sta povedala, sta se spo-
znala æe v πoli in pozneje zdruæila 
ljubezen z zakonsko zvezo. Sedaj se 
ukvarjata z delom na kmetiji.

SLAVKA IN RAFAEL OGRADI 
iz Kamnika, Ljubljanska 66, sta 
se poroËila 28.5.1950. Slavka, roj. 

Zakonca Joæica in France Grilc 
sta po petdesetih letih zakona v 
cerkvi sv. Primoæa in Felicijana nad 
Kamnikom v soboto, 3. julija, zno-
va obnovila poroËni zaobljubi. 

V svoji skromnosti si Franc in Jo-
æica Grilc iz GodiËa okrog prazno-
vanja nista predstavljala kakega 
posebnega direndaja, zagotovo 
pa ne takπnega, kot jima ga je pri 
Sv. Primoæu pripravila æivopisna 
in z vsemi ≈æavbami« namaza-
na druπËina rednih obiskovalcev 
priljubljene romarske toËke pod 
Veliko planino. 

Prvo preseneËenje v obliki koËi-
je z godci ju je priËakalo æe pred 

Zlata poroka pri Sv. Primoæu
domaËimi vrati. Ker pa ne gre, da 
bi se æenin in nevesta preveË iz-
muËila πe pred svojo (pribliæno) 
18250 noËjo, ju je, seveda malo 
po ovinkih, koËija pripeljala pod 
vznoæje Vegrada, kjer sta bila de-
leæna redkega privilegija, da ju je 
Peter, oskrbnik okrepËevalnice 
pri Sv. Primoæu, zapeljal dobrπen 
del poti. Do vrha sta se, kot se to 
spodobi, povzpela peπ, Ëeprav pot 
ni bila povsem enostavna. »e ne 
zaradi drugega, æe zaradi πran-
ge, ki so jima jo (pravzaprav bolj 
æeninu ter njunima sinovoma, ki 

ZlatoporoËenca Joæica in France Grilc s sinovoma — poroËnima  
priËama.

sta bila tokrat v vlogi poroËnih 
priË) nastavili njuni prijatelji, pre-
brisani vsakodnevni senprimoπki 
poæiralci strmine. KupËija je bila 
z obilo dobre volje in smeha kaj 
hitro sklenjena in slovesnost se je 
lahko sveËano nadaljevala v cer-
kvi, kjer je ≈mladoporoËenca« ter 
njuno dolgoletno zakonsko zvezo 
πe enkrat poæegnal stranjski æup-
nik Anton Prijatelj. Pod prsti Ru-
dija Zoreta so se oglasile cerkvene 
orgle, niË manj blagoglasna pa 
niso bila niti πtevilna grla, ki so se 
oglasila v podplaninsko pesem.

Jerman 20.5.1924, je doma skrbela 
za druæino in gospodinjila.

Rafael, rojen 3.7.1922, je delal v 
Stolu in Slovenija avtu. »lan dru-
πtva upokojencev je od leta 1992. 
Oba pravita, da je njuno zdravstve-
no stanje letom primerno.

Rodila sta se jima dva otroka, 
priπli so pa æe tudi πtirje vnuki. 
Vedrih lic povesta, da so bila prva 
njuna sreËanja na vasi. Kolikor 
jima Ëas in zdravje dopuπËata se 
ukvarjata z vrtom in gospodinj-
stvom. 

MARIJA ANA IN VINCENCIJ 
GRILJC iz Kamnika, Lobodova 
3, sta se poroËila 23.1. 1960. Mari-
ja, roj. MuhiË 12.7.1939, je delala v 
Utoku, Ëlanica DU je od 1997. Vin-
cencij je bil rojen 22.7.1933, delal 
je v KIK-u, πe vedno pa je zelo ak-
tiven planinec in gorski reπevalec. 
»lan DU je od 1997. Zelo vesela 
sta bila rojstva svojih treh otrok in 
πtirih vnukov. Danes ju privlaËi vrt 
in seveda gore.

JOÆICA IN FRANC GRILJC 
iz GodiËa 8, poroËena 2.7.1960. 
Joæica, roj. Vodlan 24.10.1935, 
je bila zaposlena v Svilanitu in je 
Ëlanica DU od 1988. Franc, roj. 
20.2.1932, je delal v Titanu, Ëlan 
DU je od 1992. Rodila sta se jima 
dva otroka, priπlo pa je tudi æe pet 

VANA IN KAREL PIRC z Mar-
kovega 2a, sta se poroËila 11.6. 
1960. Ivana, roj. ©uπtar 16.4.1934, 
je Ëlanica DU od 1992. Karel se 
je rodil 18.7.1930, Ëlan DU je od 
1985, zaposlen pa je bil pri Gradi-
su in Calcitu. Imata tri otroke in 
æe 6 vnukov. Prve iskrice ljubezni 
so preskoËile na znanËevi poroki. 
Veseli ju delo na vrtu.

JELKA IN ANTON SELKO z 
JakopiËeve 18, sta se poroËila 
5.12.1959.

 Jelka roj. BiËaniË 23.1.1939, je 
bila zaposlena v Stolu, prav tako 
Anton , rojen 30.4.1936. Oba sta 
Ëlana DU od 1993. V zakonskem 
æivljenju sta se rodila dva otroka, 
tem pa sledijo trije vnuki, vsi pa 
se ukvarjajo z glasbo. Rada delata 
na vrtu, Anton pa z veseljem na-
bira gobe. 

TILKA IN FRANC SIKO©EK z 
Groharjeve 9, sta zakonsko zvezo 
sklenila 6.1.1960. Tilka, roj. Oraæem 
2.6.1939, je bila zaposlena v Stolu, 
prav tako Franc, rojen 26.8.1936. 
VeË let je bil sindikalni delavec. 
Oba sta Ëlana DU od 1994. Pravita, 
da sta se prviË sreËala na bratovi 
poroki. V zakonu sta dobila dva 
otroka, priπli pa so πe trije vnuki. 
Prosti Ëas si zapolnjujeta z delom 
na vrtu in varstvom vnukov. 

MARJETA IN VASILIJ ZLAT-
NAR z Ljubljanske 15/d, sta se 
poroËila 21.5.1960. Marjeta, roj. 
Demπar 29.6.1940, je bila zapo-
slena kot frizerka. Vasilij, roj. 25.2. 
1936, pa je bil zaposlen na Geo-
detskem zavodu. Oba sta Ëlana DU 
od leta 2008. V zakonu sta dobila 
enega otroka, rodili pa so se tudi 
trije vnuki. Z nasmeπkom povesta, 
da sta prve kontakte vzpostavila 
pri frizerju. Tudi danes se redno 

ukvarjata s telovadbo in se rada 
udeleæujeta izletov. 

IVANKA IN FRANC ÆAGAR iz 
Kamnika, Jelovπkova ul. 20, sta 
se poroËila 8.5.1960. Ivanka roj. 
Hafner 26.8.1938, je bila zaposle-
na v Stolu in je Ëlanica DU od leta 
1993. Franci, roj. 27.11.1930, je bil 
zaposlen v Menini in je invalidski 
upokojenec. »lan DU je æe od leta 
1982. V zakonu sta se rodila dva 
otroka, priπel pa je æe tudi vnuk. 
Zdravje je bolj za silo, vendar kar 
gre, pravita. SreËala sta se na vasi, 
sedaj pa skrbita za gospodinjstvo 
in vrt, Franca πe posebej zanimajo 
kriæanke in TV. 

Zakonski pari, ki se niso mogli 
udeleæiti sreËanja, bodo deleæni 
obiska druπtvenih delavcev v na-
slednjih dneh, in sicer biserno-
poroËenci: Vera in Franc Ur-
πiË iz Zg. Stranj, Vida in Miha 
Slevc iz Stahovice, Ivanka in 
Joæe TajË iz Kamnika, 

Ivanka in Joæe Kadunc iz 
Znojil, Ivanka in Franc Pod-
bregar iz Podbrega, Fani in 
Peter VrtaËnik iz Soteske ter 
zlatoporoËenci: Francka in 
Mirko Romih z Duplice, Rozka 
in Beno Jazbinπek z Duplice, 
Marija in Rafael Æebaljec iz 
Podhruπke, Julka in Emil Ber-
toncelj iz ©marce.

STANE SIM©I» 

Prijetno druæenje bisernih  
in zlatih zakonskih parov

Tradicija ostaja. Druπtvo upokojencev Kamnik æe vrsto let 
pripravlja prijetna druæenja za svoje jubilante, med njimi tudi 
zlatih in bisernih zakonskih parov. 11. junija so se sreËali pari, ki 
so zakonsko zvezo sklenili v prvi polovici leta pred petdesetimi 
ali πestdesetimi leti. 

ZlatoporoËenci (z leve): Franc in Joæica Griljc, Vincencij in Marija Ana Griljc, Franc in Zofija Golob ter 
Martin in Marija Berlec

ZlatoporoËenci (z leve): Pestotnik, Omovπek, Kocjan, Hribar

ZlatoporoËenci (z leve): Zlatnar, Sikoπek, Selko, Pirc, Æagar

ZlatoporoËenci  
s pol stoletja skupne 
zakonske poti:

MARIJA IN MARTIN BERLEC 
z Duplice, JakopiËeva 14, poroËe-
na 21.5.1960.

Marija, roj. Rihtar 20.10.1936, 
je delala v Stolu. Je Ëlanica DU 
od 1989, Martin (roj. 12.8.1931) 
pa se je pridruæil druπtvu leto po-
zneje. Tudi on je bil zaposlen v 
Stolu in tam so se njune poti tudi 
zdruæile. V zakonu sta se jima ro-
dila dva otroka, danes pa sta vesela 
treh vnukov. Marija πe vedno rada 
gospodinji, Martin pa ji pri tem 
pomaga, sicer pa zelo rad kaj za-
nimivega prebere. Nadvse sta bila 
poleg svojih otrok vesela rojstva 
prve vnukinje.

ZOFIJA IN FRANC GOLOB z 
Jeranovega 12, sta se poroËila 
8.5.1960. Zofija, roj. Cvikl 8.5.1942, 
bila zaposlena v Svilanitu. Franc, 
roj. 30.10.1934, je bil ves Ëas za-
poslen v KIK-u. Oba sta Ëlana DU 
od leta 1985. Pravita, da sta zdravja 
kar dobrega, oba sta veliko plani-
narila. Dobila sta tri otroke in pet 
vnukov.

©e vedno se rada spominjata pr-
vega sreËanja v Savinjski dolini pri 
obiranju hmelja. Danes se ukvarja-
ta z deli na vrtu.

vnukov. Rada se spominjata prvih 
sreËanj na vasi. Sedaj se ukvarjata 
tudi s hojo do Sv. Primoæa, ki sta 
ga osvojila æe kar 150-krat. 

MARIJA ANA IN VINCENCIJ 
HRIBAR iz Kamnika, Medve-
dova ul. 11, poroËena 20.2.1960. 
Marija, roj. TerËiË 28.6.1937, je 
bila zaposlena v Utoku in je Ëlanica 
DU od 1995. Vincencij se je rodil 
7.4.1933, vso delovno dobo je delal 
v KoËni, je Ëlan DU od 1995. Prve 
stike sta navezala na prijateljevi po-
roki, v zakonu pa sta se rodila dva 
otroka, ki jima sledi pet vnukov. 
Prosti Ëas izkoristita za vrtnarjenje 
in druga podobna opravila. 

MARIJA IN IVAN KOCJAN iz 
Zg. Stranj 64, poroËena 30.4.1960.  
Marija, roj. BalantiË 19.8.1935, je 
delala v Titanu, Ëlanica DU pa je 
od 1989. Ivan, rojen 28.12.1932, 
pa je bil zaposlen v Titanu in Rud-
niku, je Ëlan DU od 1994. Zdrav-
stveno se dobro poËutita. Rodila 
sta se jima dva otroka, sledijo trije 
vnuki in æe en pravnuk.

Zadnja leta se ukvarjata z rejo 
malih æivali, delom na vrtu in seve-
da z gospodinjstvom. V prijetnem 
spominu ostaja vselitev v hiπo.

JOÆICA IN RUDOLF OMOV-
©EK iz Kamnika, Kettejeva ul. 
13, poroËena 24.2.1960.

Joæica ,  roj .  Obreza 24.11. 
1930, je Ëlanica DU od 1994 in se 
je ukvarjala s πivanjem na domu 
za Svilanit Kamnik. Rudolf, roj. 
17.4.1924, je bil zaposlen v Inπ-
titutu za gozdarstvo. »lan DU je 
od leta 1994. V zakonu sta dobila 
dva otroka, priπlo pa je tudi pet 
vnukov. Danes se posveËata delu 
na vrtu.

REZKA IN PAVEL PESTOT-
NIK iz Golic 17/a sta se poro-
Ëila 27.2.1960. Rezka, roj. Suπnik 
17.10.1932. Oba sta bila zaposlena 
v KIK-u in sta Ëlana DU od 1994. 
Pavel, roj. 12.5.1937, pove, da sta 
dobrega zdravja, v zakonu sta do-BisernoporoËenci (z leve): zakonca Koncilja, Ogradi in IvanËiË.

bila dva otroka, priπli pa so trije 
vnuki in pravnuk. Zdravja sta do-
brega. Seznanila sta se v mladih 
letih na veselici. Sedaj pa se ukvar-
jata z delom na vrtu, sodelujeta pa 
tudi pri obnovi kapelic. 

• Stanovanja so skrbno načrtovana in prilagojena starejši populaciji.
• Dodatno udobje prispeva tudi 24-urna nujna pomoč prek klicnega centra pa tudi socialna in zdravstvena oskrba.
• Vsako stanovanje ima balkon ali atrij in parkirno mesto v podzemni garaži.
• Lokacija je umaknjena iz mestnega vrveža v naravo, a je hkrati le 5 minut hoje do centra Kamnika.
• Parkirno mesto 10.000 EUR z DDV 
• Lokacija je v neposredni bližini doma starejših občanov Kamnik.

od 56,52 m2

naprej

     29,87 m2

od 47,98 m2

od 63.215,00 EUR
+ parkirno mesto

od 94.588,43 EUR
+ parkirno mesto

od 108.568,54 EUR
+ parkirno mesto
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V soboto, 26. junija, se je na 
πportnem igriπËu na Vrhpolju 
odvijala tradicionalna 12-urna 
koπarkarska tekma med ekipama 
Vrhpolj in Stranj. Na vsaki strani 
so nastopile tri peterke igralcev 
in se medsebojno pomerile v ko-

12-urni koπarkarski spektakel uspeπno zakljuËen !
πarki. Vsaka ekipa je izmeniËno 
igrala 4 ure tako, da je bilo Ëasa 
za regeneracijo malo. Na sreËo je 
tekma je letos potekala v πport-
nem duhu in lepem vremenu, 
tako, da hudih poπkodb na sreËo 
ni bilo. 

Po devetih urah sta ob 17. uri 
prviË nastopili tudi veteranski 
ekipi obeh krajev. Za seniorje 
Stranj so nastopili Koπir, Poljanπ-
ek, R. BalantiË, C. »evka, PogaËar, 
Æagar in Sitar, za domaËe pa Hri-
bar, Pungertar, J. »evka, Obolnar, 

Homar, Reisner in J. BalantiË. Po 
ogorËenem in zagrizenem 
pol urnem boju so zmagali 
veterani Vrhpolj z rezultatom 
30 : 22 !

Nato se je nadaljeval redni del 
in po dvanajstih urah napete ko-

πarke je v zadnjih dveh urah pri-
πla do izraza premoË gostujoËe 
ekipe, ki je zasluæeno zmagala z 
rezultatom 767 : 719. Sledil je 
slovesen zakljuËek prireditve 
s himno, ki jo je odpel Marjan 
Plemeniti ter podelitev pokala 

zmagovalni ekipi Stranj in najbolj 
koristnemu igralcu sreËanja Jure-
tu Sitarju. ©portnemu sreËanju je 
sledil zabavni del z duom Johnny 
Bravo in ognjemetom. 

Tekst : JANEZ BALANTI»
Foto : CIRIL »EVKA 

Klub gorskih tekaËev Papeæ 
25. julija organizira 1. tek na 
Veliko planino, poimenovan kot 
memorial Joæeta UrπiËa, dræavno 
prvenstvo za otroπke kategorije 
in izbirna tekma za sestavo repre-
zentance za svetovno prvenstvo. 
Trasa proge poteka po planinski 
poti Stahovica - Sv. Primoæ - Veli-
ka planina, za mlajπe kategorije 
so trije starti na Veliki planini, 
skupni cilj vsem kategorijam pa 
je na GradiπËu (na 1660 metrih 
n.v.). »lani in veterani se bodo na 
progo podali izpred O© Stranje 
(dolæina proge 12 km, vzpon 1290 

Kamniπki plavalci na obali 
ponovno uspeπni

»udovit sonËen dan je spremljal tekmovanje za Pokal mesta Koper 
2010, ki se ga iz leta v leto udeleæi vse veË domaËih in tujih plavalcev. 
Plavalci PK Kamnik so znali izkoristiti dobre razmere in so uspeπno 
nastopili v svojih disciplinah. Med dobitnike odliËij po kategorijah so 
se uvrstili Barbka Kosec s prvim mestom na 50m hrbtno in tretjim 
mestom na 50m kravl. Adam Zupan je bil dvakrat drugi na 50m delfin 
in 100m hrbtno, ter dvakrat tretji na 50m hrbtno in 100m kravl. Na 
zmagovalni oder je stopil tudi povratnik po poπkodbi Mihael Boπtjan 
KonËar v disciplini 50m hrbtno z drugim mestom in v disciplini 100m 
kravl s tretjim mestom. Tudi ostali naπi plavalci so se uvrstili med deset 
najboljπih: Lucija Pintar, Jaka Podjed, Polona Repar in Andraæ PtiËar. 
Kljub napornemu dnevu je bil skok za spremembo v slano vodo πe 
kako zaæelen. Naπe plavalce Ëaka nastop na dveh domaËih tekmovanjih. 
PK Kamnik prireja v sredo, 7. julija, 2. kolo predtekmovanj gorenjske 

regije, v soboto, 10. julija, pa tradicionalni plavalni miting Veronika 
2010, ki bo v Kamnik privabil πtevilno udeleæbo najboljπih slovenskih 
plavalcev, vkljuËno z evropskim prvakom Matjaæem MarkiËem in svetov-
nim rekorderjem, Ëlanom PK Kamnik, Aleπem SeËnikom, ki je rekord 
odplaval na nedavnem plavalnem mitingu v Berlinu v kategoriji S2.

Vlado VuËko

Plavalci PK Kamnik na povratku iz tekmovanja v Kopru.
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Informacije in rezervacije: 01 83 44 100 - recepcija, 01 83 44 221 - rezervacije,
info@terme-snovik.si, www.terme-snovik.si

PAKET MOJA DRUÆINA
za dnevni obisk vkljuËuje:
- druæinsko kopanje,
- kosilo,
- vodo Term Snovik.
 
Ponudba velja od ponedeljka do 
sobote do 31. 8. 2010.

DAN 
KAMNI©KIH 
PLANIN

Planinsko druπtvo Kamnik 
æe veË kot dvajset let prireja 
sreËanje kamniπkih in drugih 
planincev izmeniËno enkrat na 
Kamniπkem in drugiË na Kokr-
skem sedlu. Na sreËanju se zbe-
rejo stari hribovski prijatelji, se 
pogovorijo, kakπno zapojejo, iz-
menjajo izkuπnje in mimogrede 
opravijo πe kako turo. Letos je 
spet na vrsti Kamniπko sedlo 
in sicer 18. julija. Kratka kul-
turna prireditev se bo zaËela ob 
11.uri.

GLAVNI TRG 21, KAMNIK
TELEFON 01/839 11 36, 831 77 81

OD PONEDELJKA DO PETKA :  8 - 12, 15 - 18
SOBOTA :  9 - 12

SAMOPLAČNIŠKA OKULISTIČNA AMBULANTA
TOREK : 15 - 18

 

IZBIRATE PA LAHKO TUDI  MED SON^NIMI  O^ALI
IN  KOREKCIJSKIMI  OKVIRJI  ZNANIH BLAGOVNIH ZNAMK
GUCCI ,  MAX MARA,  HUGO BOSS,  RAY BAN,  CARERRA. . .

NOVA KOLEKCIJA SON^NIH O^AL RAY BAN IN OAKLEY

 KOMPLET za 70 EUR
PREGLED + OKVIR + STEKLA + ETUI + KRPICA

(do +- 4,00 dioptrije)

OKULISTI^NI PREGLED BREZ ^AKALNIH VRST!

PRVI GORSKI TEK NA VELIKO PLANINO BO 25. JULIJA
m), Ëlanice, veteranke in mladinci 
startajo na kmetiji pod Sv. Primo-
æem (8,5 km, 1035 m), mladinke 
pa na planini Kisovec (4,5 km, 
430 m), vsi ob 10. uri. Na Veliki 
planini loËeno startajo otroπke 
kategorije: U12 (0,6km, 70m) ob 
9:30, U14 (1,5km, 150m) ob 9:45 
ter U16 (2,7km, 290m) ob 10. uri. 
Na progi bodo okrepËevalnice 
in kontrolne toËke, za varnost 
tekaËev bo poskrbela zdravniπka 
sluæba in gorski reπevalci. Orga-
nizator bo zagotovil medalje za 
prve tri ter praktiËne nagrade, 
spominsko darilo in prehrano na 

cilju za vse tekaËe. Poskrbljeno bo 
tudi za prevoz opreme s prijavne-
ga mesta na cilj. Prijave za vse ka-
tegorije so na dan prireditve pri 
O© Stranje, kjer je start Ëlanov. 
Razglasitev rezultatov bo ob 14. 
uri pred Jarπkim domom. 

»etrta pokalna tekma Slovenije 
bo hkrati izbirna tekma za repre-
zentanco, ki bo zastopala Sloveni-
jo na isti progi 5. septembra, zato 
bo tekma generalka za bliænje 
svetovno prvenstvo. Reprezen-
tanco sestavlja: 6 Ëlanov, 4 Ëlani-
ce, 4 mladinci in 3 mladinke, vodja 
reprezentance in 2 trenerja. 

25. julija vabimo na Veliko pla-
nino navijaËe, ljubitelje gorskega 
teka in Velike planine, saj se obe-
ta zanimiva tekma na prizoriπËu 
bliænjega svetovnega prvenstva. 
Za varnost bodo skrbeli redarji, 
gasilci in varnostna sluæba, zato 
upoπtevajte njihova navodila. V 
Ëasu prireditve bo veljal spre-
menjen prometni reæim: po-
polne zapore cest od Stranj do 
odcepa na Sv. Primoæ med 9:55 
in 10:15, od Kranjskega Raka do 
MaËkovega kota in od Rakovega 
Roba do Planine Kisovec med 4. 
in 12. uro. 

Dostop bo moæen z avtom pre-
ko Kranjskega Raka do parkiriπËa 
pri kamnolomu Na ravneh ter 
nato peπ do trase proge, s kabel-
sko æiËnico iz Kamniπke Bistrice 
ter peπ po trasi proge, kjer boste 
lahko vzpodbujali tekmovalce. 
Vabljeni!

©pela Papeæ
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Kamniπki ljubitelji odbojke si bodo πe kako zapomnili letoπnjo sezo-
no, saj je ena najuspeπnejπih v zgodovini kamniπkega kluba. 

»lanice Calcit Volleyballa so osvojile naslov dræavnih pr-
vakinj, drugo mesto v Pokalu OZS, poleg tega pa so uspeπno 
tekmovale v Interligi (πesto mesto), v Pokalu Challenge pa so 
se poslovile v drugem krogu.

»lani so osvojili Ëetrto mesto v Pokalu OZS in πesto mesto v Dræav-
nem prvenstvu.

Ekipa mini deklic je pod vodstvom Barbare Novak osvojila drugo 
mesto v dræavi med 43 ekipami.

Kamniπki kadeti so pod vodstvom Aleπa Hribarja osvojili tretje 
mesto med 27 ekipami. Starejπi deËki, ki jih je treniral Jure Sitar, so 
osvojili Ëetrto mesto med 31 ekipami. Na petem mestu izmed 67 ekip 
so tekmovanje zakljuËile igralke v mali odbojki pod taktirko Æive Cof. 
Sedmo mesto med 26 ekipami so zasedli mladinci pod vodstvom Aleπa 

IZJEMNA SEZONA CALCIT VOLLEYBALLA
Hribarja. Deveto mesto so osvojile mladinke (35 ekip) pod vodstvom 
Francija Obolnarja, deËki v mali odbojki (39 ekip) s trenerjem Danije-
lom Habjanom in deËki v mini odbojki (24 ekip) pod vodstvom Jureta 
Sitarja. Deseto mesto je osvojila ekipa starejπih deklic (57 ekip), ki jih 
je letos vodil Grega Hribar, druga ekipa starejπih deklic pa je bila na 
21. mestu, enako kot kadetinje (41 ekip).

Kamniπke ekipe bodo zaËele s pripravami na novo sezono 2. avgu-
sta, mlajπe ekipe pa malo kasneje, ko bo veËina igralcev in igralk na 
tradicionalnem odbojkarskem taboru na Krku.

CALCIT VOLLEYBAL BOGATEJ©I ZA TRI TRENERJE 
Z VISOKO MEDNARODNO IZOBRAZBO

V Stranjah je od 20. junija do 2. julija potekal mednarodni trenerski 
teËaj FIVB 2, sponzoriran s strani Olimpijske solidarnosti in v organi-

zaciji Odbojkarske zveze Slovenije in Calcit Volleyballa. Predavatelja 
na seminarju sta bila Peter Nonnenbroich iz NemËije, trener Kame-
runa, in Peter Kalny iz Slovaπke. Na teËaj se je prijavilo 19 trenerjev 
iz Slovenije (tudi πtirje kamniπki trenerji) in 9 trenerjev iz tujine. S 
tovrstno mednarodno izobrazbo je v Sloveniji trenutno manj kot de-
set trenerjev, od KamniËanov le Grega Hribar, zato je imel teËaj πe 
posebno teæo. Kot ponavadi je bila stranjska πola odliËen gostitelj. 
Trenerji so dvanajst dni zapored od 8. do 18. ure posluπali predavanja 
s praktiËnim prikazom nauËenega. Na seminarju se je med udeleæen-
ci ustvarilo izjemno vzduπje, kar sta poudarila tudi predavatelja. Ob 
koncu seminarja so trenerji opravljali praktiËni in teoretiËni preizkus 
znanja. Po uspeπnem opravljenem izpitu je Kamnik bogatejπi za tri 
trenerje z visoko mednarodno izobrazbo, ki so jo pridobili 
Danijel Habjan, Bogdan Kotnik in Aco Kramar.

Cico1.

V nedeljo, 27. junija, je na olimpijskem bazenu v 
Kranju potekal zakljuËni turnir najboljπih πtirih ekip, 
ki so se po konËanem rednem delu dræavnega prven-
stva uvrstile v finalni del. PrepriËljivo prvo mesto je 
kot edina ekipa brez poraza zasedla ekipa Kamnika 
pod strokovnim vodstvom trenerja Dareta Homarja 
in pomoËnika Primoæa Romπaka, pred kranjskim Tri-
glavom, Rokavo iz Kopra in ljubljansko Olimpijo. 

V prvi finalni tekmi so kamniπki vaterpolisti v po-
stavi Gaπper Æurbi, Sebastijan Novak, Tilen Lesko-
vec, Matej PinteriË, Blaæ BenkoviË, Urban Stele, Nik 
NikoliË, Erik Drolc, Martin Stele, Miha Kramar, Robin 
PantiË, Jaka Zorman in Luka Jeretina zlahka opravili 
s ËetrtouvrπËeno Olimpijo, medtem ko so bili igralci 
kranjskega Triglava boljπi od koprskih vaterpolistov. 
V boj za naslov dræavnega prvaka sta se podali ekipi 
Kamnika in Triglava. Zaradi nasprotnikove predno-
sti domaËega bazena in domaËih sodnikov je bila 
tekma za naπe igralce izredno teæka preizkuπnja, 
kjer je poleg fiziËne moËi vlogo odigrala psihiËna 
pripravljenost igralcev, saj so imeli naπi fantje s so-
jenjem izredno slabe izkuπnje.

KamniËani so bili odloËeni, da za njih πteje le zma-
ga in æe v prvem napadu dosegli zadetek. Nasprot- 
nik je v isti æelji lovil prikljuËek in ohranjal rezultat 
izenaËen. Tako so imeli naπi fantje po konËanih treh 
Ëetrtinah le gol prednosti, nasprotnik pa priloænost, 
da z igralcem veË ponovno izenaËi rezultat, a priloæ- 
nosti zaradi Ëvrste obrambne igre ni mogel izkoristi-
ti. Fantje so z glasnim vriskom ≈MI SMO KAMNIK« 
krenili v napad in si v nekaj minutah z dvema zapo-
rednima zadetkoma napadalca Sebastijana Novaka 
priigrali prednost treh zadetkov, ki so jo do konca 
igre le πe ohranjali. KonËni rezultat je bil 12:9 za 
Kamnik (strelci: Sebastijan Novak - 4, Tilen Lesko-
vec - 3, Urban Stele - 2, po enega pa so dosegli Nik 
NikoliË, Matej PinteriË in Blaæ BenkoviË).

Za osvojen naslov dræavnega prvaka so zasluæni 
prav vsi naπi igralci, saj so prikazali izredno priprav-
ljenost in pripadnost klubu. Po ocenah trenerjev si 
je naziv najboljπega vratarja dræavnega prvenstva 

KAMNI»ANI KADETSKI DRÆAVNI PRVAKI 
V VATERPOLU

prisluæil naπ Gaπper Æurbi, za najboljπega igralca so 
izbrali Jaπo Kadivca iz Triglava, najveË golov pa je 
dal Rene »erneka iz kluba Rokava Koper. 

Razlog za slavje in po tradiciji neprostovoljno ko-
panje obleËenega trenerja in njegovega pomoËnika 
je bil tako izpolnjen. Zatem so se naπi fantje kljub 
pozni veËerni nedeljski uri napotili na kamniπki ba-
zen, kjer so jih Ëakali zvesti navijaËi, bivπa trenerja 
Bojan JovanoviÊ in Uroπ Kralj, ki sta postavila teme-
lje ekipe, in predstavnica ObËine Kamnik - sveto-
valka za πport Vesna Krmavnar ter jim Ëestitali za 
osvojeni naslov.

»eprav je letoπnja sezona dræavnega prvenstva 
konËana in se nova priËne v septembru, vsi naπi 
vaterpolisti ne gredo na zasluæene poËitnice. Kar 
sedem igralcev (Gaπper Æurbi, Sebastijan Novak, Ti-
len Leskovec, Matej PinteriË, Blaæ BenkoviË, Martin 
Stele) Ëakajo v teh dneh priprave slovenske kadetske 
reprezentance, v sklopu katerih bo tudi udeleæba 
na izredno moËnem mednarodnem turnirju v Istan-
bulu. 

©estega avgusta pa odhajajo na evropsko prven-
stvo v Stuttgart, na katerega so se uvrstili na april-
skih kvalifikacijah v portugalskem Portu. 

Da imamo v Kamniku kvalitetne in srËne igralce 
pove tudi dejstvo, da so prejeli vabila na turnirje z 
nazivom Olimpijski upi s strani najboljπih evropskih 
vaterpolo klubov - Dubrovniπkega Juga, Primorca 
iz Kotorja, Jadrana iz Hercegnovega in Budve. In 
prav vseh so se naπi fantje v zimskih mesecih tudi 
udeleæili in z dobro igro opozorili nase in v skup-
nem seπtevku vseh petih turnirjev zasedli odliËno 
tretje mesto za Jadranom in Primorcem. Vse to je 
fantom vzpodbuda za nadaljnje delo tako v klubu 
kot reprezentanci. 

Æelimo si, da bi uspehi naπih vaterpolistov posta-
li izziv mladim, da se pridruæijo klubu in ob trdem 
delu spoznajo vse lepote tega ≈moπkega πporta«. 
Morda kmalu celo v novem, tako æelenem kamni-
πkem zimskem bazenu. 

VDK

Mlada dekleta, ki so konec apri-
la nepriËakovano osvojila naslov 
dræavnih prvakinj, se veselijo nove 
sezone in obljubljajo πe boljπo 
igro. V klubu Calcit Volleyball je 
bilo v zadnji tekmovalni sezoni 
okoli 250 aktivnih Ëlanov, 17 tre-
nerjev in 18 selekcij. Gre za naj-
veËji slovenski odbojkarski klub, 
ki zdruæuje moπko kot æensko od-
bojko v vseh nivojih tekmovanj.

O ekipi in ciljih za prihodnjo se-
zono smo povpraπali predsednika 
kluba Gregorja Hribarja, trenerja 

Calcit Volleyball - dræavne prvakinje 
v odbojki ne bodo predale naslova! 

dolgoroËnih sponzorjev, saj tre-
nutno Calcit nosi veËinski deleæ 
sponzorske podpore klubu«, je πe 
dodal Hribar.

Franci Obolnar, trener: ≈Re-
zultat v minuli sezoni nas je morda 
res malce presenetil, kljub temu 
pa smo preboj v sam vrh naËrto-
vali. Ko smo spoznavali nasprotne 
ekipe, se nam je zdelo, da imamo 
moænost za visoko uvrstitev, a da 
bi lahko premagali MariborËanke, 
tega si nismo mislili. Pozicijo, ki 
jo imamo zdaj, bomo seveda sku-

igralke nadvse cenim. Ugotavljam 
pa, da je æenska odbojka æal pre-
malo popularna in zelo slabo me-
dijsko podprta. V Calcitu si æelimo, 
da bi odbojki tako na profesionalni 
kot tudi rekreativni ravni priljub-
ljenost zrasla in da bi k temu πpor-
tu pristopilo veË sponzorjev.«

Jelena Strel KosmaË, kape-
tanka Ëlanske ekipe je odboj-
ko predstavila iz prve roke: 
≈ObiËajno treniramo πtirikrat na 
teden, Ëez vikende imamo tekme, 
proti koncu sezone pa se tempo 
seveda stopnjuje. Takrat trenira-
mo petkrat tedensko, tekme pa so 
dvakrat na teden. Naπi treningi se 
zaËnejo z obiskom fitnesa, nato se 

Francija Obolnarja, direktorja 
podjetja Calcit Matevæa Kirna in 
kapetanko Jeleno Strel KosmaË.

Gregor Hribar, predsednik 
kluba: ≈Klub je pred tremi leti 
praznoval 60-letnico. Skozi zgo-
dovino je bilo sicer veË poudarka 
na moπkih ekipah, a so tudi æenske 
ekipe dosegale dobre rezultate ter 
bile pogosto Ëlanice dræavnih re-
prezentanc. V zadnjih πtirih letih 
pa so se tudi s pomoËjo podjetja 
Calcit kot generalnega sponzorja, 
naπa dekleta ekspresno povzpela 
iz druge v prvo ligo in nato v za-
dnji tekmovalni sezoni osvojila ta 
preËudoviti pokal.«

V prihodnji sezoni bo πe veË 
tekmovanj, saj bodo Ëlanice, tako 
kot v pretekli sezoni, igrale v In-
terligi in v Evropskem pokalu od-
bojkarske federacije, v Evropskem 
pokalu pa bo letos igrala tudi mo-
πka Ëlanska ekipa. 

≈Naπa æelja je, da bi z rezultati, 
ki so jih dosegle tekmovalke v tej 
sezoni pridobili veË moËnih in 

πali obdræati, je pa res, da kakovo-
sti nasprotnih ekip ne moremo 
spreminjati. Æelja je, da dolgoro-
Ëno ostanemo v vrhu slovenske 
æenske odbojke in vstopimo tudi 
v Evropo!«

Matevæ Kirn, direktor pod-
jetja Calcit, glavnega sponzor-
ja kluba: ≈Odbojko imam rad in 

podamo v dvorano, kjer zaËnemo 
z ogrevanjem in nadaljujemo s tre-
ningom. Vse skupaj traja do dve 
uri in pol. Ja, zdruæevati odbojko 
in druge stvari v æivljenju je kar te-
æko. Biti moraπ zelo discipliniran, 
saj je prostega Ëasa zelo malo. Nam 
pa energijo po vsakodnevnih ob-
veznostih dajejo prav treningi.«

30. junija so se na tiskovni konferenci v tivolskem parku pred-
stavile odbojkarice kluba Calcit Volleyball iz Kamnika, ki imajo 
za seboj vrhunsko tekmovalno sezono, napovedujejo pa ponov-
ni zmagovalni pohod. 

OPTIKA
OÈESNA AMBULANTA

Helena Dolinšek s.p.



RA»UNOVODSKE STORITVE
za druæbe, s.p. in druπtva

PRVI MESEC BREZPLA»NO
MIBOS d.o.o.
Zikova ul. 4, Kamnik

e-mail: mibos@volja.net
tel.: 01/831-45-15, 031/305-451

v Kamniku, Ljubljanska 3d,
SV vogal objekta SVETILNIK, tel.: 01/831 79 50

Prodaja ur in jeklenega nakita

Popravilo vseh vrst ur

ZAUPAJTE SVOJO URO STROKOVNJAKOM!

Delovni Ëas: pon-petek 9h-19h, sobota: 9h-13h

POGREBNIK d.o.o.
Pogrebne storitve, Dvorje 13, 4207 Cerklje

TEL.: 04/25-21-424, GSM: 041/624-685, www.pogrebnik.com

• PREVOZI S KRAJA SMRTI (na dom, v mrliπko 
veæico, na upepelitev ∑ po Sloveniji in tujini)

• PRODAJA POGREBNE OPREME
• SPREJEM NARO»IL IN DOSTAVA CVETJA 
• NARO»ILA PEVCEV IN TROBENTE 
• POVE»AVA FOTOGRAFIJE POKOJNEGA
• FOTOGRAFIRANJE IN SNEMANJE POGREBA 
• OBJAVA OSMRTNIC V JAVNIH MEDIJIH
• IZKOPI ÆARNIH IN KLASI»NIH JAM 
• UREJANJE POKOPALI©» IN GROBOV
• VZDRÆEVANJE POSLOVILNIH VEÆIC
• PREKOPI 
• NAGROBNI SPOMENIKI, KLESANJE IN 

ZLATENJE »RK 
• OZVO»ENJE PRI POGREBU, NOSA»I 
• UREDITEV DOKUMENTACIJE (matiËni, ZZZS)

Homec, Vaπka pot 38a, Radomlje
tel.: 0599 58 914, GSM: 070 550 590,

e-mail: veterina.noe@siol.net
http://www.veterina-noe.net

Î ambulanta
Î hrana in osnovna oprema za male æivali
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Ni smrt tisto, kar nas loËi.
In æivljenje ni, kar druæi nas.
So vezi moËnejπe.
Brez pomena zanje so 
razdalje, kraj in Ëas. 

ZAHVALA

V 75. letu je po teæki bolezni tiho 
odπla od nas naπa draga

MIHAELA RESNIK
roj. Bregar

Iskrena hvala vsem, ki ste nam v teækih trenutkih stali 
ob strani, nam izrekli soæalja, podarili cvetje in sveËe ter 
jo pospremili na njeni zadnji poti. Zahvala vsem, ki ste 

sodelovali pri slovesu.

ÆalujoËi: vsi njeni

Julij 2010

Ljubil si polje, druæino in dom,
prekmalu odzvonil ti vaπki je zvon.
                                (S. GregorËiË)

ZAHVALA

V 79. letu se je tiho poslovil od nas

JURIJ PAN»UR
Zahvaljujemo se vsem, ki ste ga pospremili na zadnjo pot in 

nam izrekli soæalje.

Iskrena hvala vsem, ki ste bili ob njem in vsem, ki se ga 
boste radi spominjali.

Vsi njegovi

Junij 2010

ZAHVALA

Ob izgubi naπega strica in svaka

ALE©A
KOÆELJA

se iskreno zahvaljujemo za izraæena soæalja, za spremstvo na 
njegovi zadnji poti, podarjeno cvetje in sveËe.

Zahvaljujemo se gospodu æupniku Tonetu Dularju za lepo 
opravljen pogrebni obred.

Iskrena hvala dr. PlavËevi ter sestrama Katji in Emi.

Vsi njegovi

Kamnik, junij 2010

Pod hladno mirno tu gomilo
poËivaj trudno ti sercé;
saj dókler moglo si, nosílo
Ëloveπtva vsega si gorjé!
                      (Josip Stritar) 

ZAHVALA

V 77. letu je tiho zaspala draga 
mama, stara mama, taπËa, sestra, 

svakinja in teta

PAVLA VIDIC
rojena Suπnik iz Nevelj

Zahvaljujemo se vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem 
in znancem za izreËena soæalja, podarjeno cvetje, sveËe in 

darove za svete maπe.

Hvala gospodu æupniku za opravljen pogrebni obred, pevcem 
Kvarteta Krt, praporπËakom, Gregorju za zaigrano melodijo 

in vsem, ki ste jo pospremili na njeni zadnji poti.

ÆalujoËi: vsi njeni

Junij 2010

Kogar imaπ rad, nikoli ne umre!
Le daleË, daleË je...

Babi, ti boπ vedno z nami ...

ZAHVALA

Z æalostjo v srcu sporoËamo, da nas 
je zapustila naπa draga æena, mami, 

babi, taπËa in prababi 

MINKA FINC
Od nje smo se poslovili 23. 6. 2010 v druæinskem krogu na 

ljubljanskih Æalah. 
Zahvaljujemo se sorodnikom, prijateljem, znancem, sodelavcem 
in sosedom za izreËeno soæalje, objeme in sveËe, tolaæbo ob 
boleËini. Posebna zahvala pa je namenjena dr. Pleπnar -
Cvirnovi, sestri Heleni in patronaæni sestri Majdi za skrb in 
strokovno pomoË naπi babi, nam pa za moralno podporo v 

teækih trenutkih.
Vsi, ki smo jo imeli radi!

Junij 2010

Æivljenje je kot vulkan.
V vsej svoji moËi preplavi vse, 
kar stoji na njegovi poti.
Zaæari v vsej svojih lepoti,
nato pa nenapovedano uniËi tudi tisto,
kar imamo najrajπi. 
Ko ugasne in se umiri,
se v zvezdo tam na nebu spremeni.

ZAHVALA

Od nas je odπla 

JANJA MUSTAR

Hvala vsem, ki ste razumeli naπo boleËino, nam pomagali 
in naπo ljubo Janjo pospremili na njeni zadnji poti.

Njeni domaËi

Junij 2010

Prazen dom je in dvoriπËe,
naπe oko zaman Te iπËe,
ni veË Tvojega smehljaja,
le trud in delo Tvojih rok ostaja.

ZAHVALA

V 68. letu starosti æivljenja je po 
krajπi bolezni tiho zaspala naπa draga 

mami, mama, taπËa, sestra in teta 

ANA MARIJA KAJBA 
rojena Bernot, iz Mekinj pri Kamniku

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom, 
posebno najbliæjim, znancem, prijateljem, njenim nekdanjim 
sodelavcem in naπim sodelavcem Tuπ market Metka in S.P. 
Groπelj. Iskrena hvala za pomoË v teækih trenutkih, za 
izreËena soæalja, podarjeno cvetje, sveËe in darove za sv. 
maπe. Hvala gospodu Pavletu Piberniku za lepo opravljen 
obred, pevcem mekinjskega zbora ter trobentaËu in vsem, ki 
ste naπo mami v tako velikem πtevilu pospremili na zadnjo 

pot. Vsem in vsakemu posebej πe enkrat hvala. 
ÆalujoËi: hËere Mirjana, Marti in Tanja z druæinami ter drugo 

sorodstvo
Julij 2010

V æivljenju trnje, a cvetja na grob. 
PaË bolje bi bilo narobe.
Sadite nam rajπi v æivljenju cvetic,
a trnje shranite za grobove.

ZAHVALA

V 86. letu se je od nas poslovila draga

PAVLA GRILC
©kofova mama iz Zakala

Iskrena hvala vsem sorodnikom, sosedom, prijateljem, 
sodelavcem in znancem za izreËena soæalja, spodbudne besede, 

podarjene sveËe, svete maπe in dobrodelne darove. 

Posebna zahvala Komunalnemu podjetju Kamnik, osebju ZD 
Kamnik, dr. Marti Jerman, patronaænima sestrama Miji in 
Cvetki, æupnikoma Antonu Prijatelju in Janezu Jenku za lepo 
opravljen pogrebni obred, pevcem kvarteta Krt, Marjanu 
Sitarju za zaigrano Tiπino, cvetliËarni Lap, nosaËem ter 
Francu Zavolovπku za skrbno opravljeno delo pri pogrebu. 

©e enkrat hvala vsem in vsakemu posebej, ki ste tako πtevilËno 
sodelovali pri slovesu naπe mame. 

Vsi njeni

Zakal, Zagorica, Predoslje, Kokrica, Podnart, Zaloπe,
junij 2010

Poletni obratovalni Ëas
(od 1. julija do 31. avgusta):

Knjiænica Kamnik
ponedeljek: 13. do 19. ure
torek: 13. do 19. ure
sreda: 13. do 19. ure
Ëetrtek:   9. do 15. ure
petek:   9. do 15. ure
sobota:   ZAPRTO

Knjiænica Komenda:
ponedeljek, torek:   9. do 15. ure
sreda, Ëetrtek: ZAPRTO
petek: 13. do 19. ure
sobota: ZAPRTO

Knjiænica ©marca:
ponedeljek, torek: 14. do 19. ure
sreda: ZAPRTO
Ëetrtek:   9. do 15. ure
petek, sobota: ZAPRTO

STEKLARSTVO IRMI
HOMEC  -  DOMÆALE

* ALU in PVC okna in vrata

* izdelava termopan stekla

* bruπenje stekla in ogledal

* izdelava izboËenih stekel

* peskanje stekel

* fuzije - vitraæi

* okvirjanje slik

tel.: 01/722 70 89, 041/956 537,
041/676 198

faks:  01/722 89 98
www.irmi.si, e-mail: steklarstvo.irmi@siol.net



 • Pestra izbira dnevno sveæega 
kruha, peciv in slaπËic

• KRUH IN DOMA»E LEPINJE 
ZA PIKNIKE

• BUREK

Odprto vsak dan, tudi ob nedeljah, od 6h do 22h

NaroËila tudi po tel.: 051/447 766

V centru Kamnika, Glavni trg 11
nekdanja mesarija Podgorπek

Ljubljanska 3/d, v Svetilniku

ZARJA KOVIS d.o.o.

Ogrevajte ceneje in okolju 
prijazno - ogrevajte s plinom!

ZARJA KOVIS, prejemnik nagrade za energetsko 
najuËinkovitejπi projekt v Sloveniji na podroËju 

obnovljivih virov energije (toplotne Ërpalke, sonËni 
kolektorji, biomasa) nudi dobavo in montaæo

- split in multi-split klimatske naprave  SANYO
- kurilne naprave na biomaso
- servisiramo plinske peËi in oljne gorilce
- sonËni kolektorji
- toplotne Ërpalke

Notranje plinske instalacije vkljuËno s 
pogodbo za dobavo plina ter 24-urnim 

deæurstvom

V sredo, 14. julija, od 10. do 17. ure bo na Glavnem 
trgu PREDSTAVITEV PLINSKIH IN KLIMA NAPRAV 

SANYO IN IMMERGAS.
Strokovnjaki vam bodo svetovali in pojasnili vse, 

kar vas zanima.

NUDIMO UGODNE PLA»ILNE POGOJE 
IN POMO» PRI PRIDOBIVANJU 

NEPOVRATNIH SREDSTEV
Informacije:

01-83-08-608, 041-245-936, 041-633-779, 041-677-341
http://www.zarja-kovis.si/

TomπiËeva 17, Kamnik, tel. 83 91 888

PVC MIZE, STOLI, 
LEÆALNIKI, 
SEN»NIKI

Po ugodnih cenah vam nudimo:

KOZARCI ZA VLAGANJE vseh velikosti IN POKROV»KI,

PVC posode za zelje od 27 do 120 l, RP sode za sok 
in vino, suπilce sadja, sokovnike, pasterizatorje, kristal, 
porcelan, posodo, Ëistila, vse vrste gospodinjskih aparatov, 
suπilce za perilo, likalne mize, namizne prte, PVC πkafe, 
WC πkoljke in deske, razne cevi in prikljuËki za vodo (zali-
valci), barve, lake, pipe, gaπeno apno, kolesa, in πe in πe ...

VSE ZA ©IVANJE!
©ivanke, sukanci, elastike

Velika izbira aranæiranih daril in darilni boni!

KLINIKA
ZA MALE ÆIVALI
VETERINARSTVO
TRSTENJAK-ZAJC d.o.o.
Ulica padlih borcev 23,
Ljubljana

Tel.: 01/56-55-120
www.klinika-vtz.si
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Več informacij: SAM STRANJE, Zg. Stranje 1a, 1242 STAHOVICA
Tel.: 01 729 62 83, 01 72 96 282, Fax.: 01 729 62 85

SAM d.o.o. Domžale
Preserska cesta 1, Zg. Jarše, 1235 Radomlje 

 Sodobna mešalnica barv, kjer vam zmešamo 

BARVE PO ŽELJI.

NOVO!

Trgovina SAM 
Stranje 

barve• 
laki• 
fasade• 
pripomočki• 
za pleskanje  
vijačni• 
program• • 
elektro • 
program• •

www.sam.si

VARČUJEM 
pri samu NAKUPUJEM

Vse za gradnjo, obnovo 
in nego doma

Naj bo vaš dopust še bolj 
brezskrben!
Shranite svoje dragocenosti 
in pomembne listine v 
NLB Sefe, ki so vam na voljo v 
nekaterih NLB Poslovalnicah.

V času od 21. 6. do 
31. 8. 2010 je cena najema kar 
50% ugodnejša*.

* Popust velja le za najem novega sefa za eno leto.
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www.nlb.si/sefi

TEHNI»NA TRGOVINA
ÆELITE ZA SVOJ DENAR KUPOVATI NAJCENEJE?!

Usnjarska 9, Kamnik (nasproti nekdanje tovarne Utok) tel.: 83-17-203

UGODNA PONUDBA!

UGODNO PONUDBO SI OGLEJTE V NA©I PRODAJALNI in na www.pernecom.si

MALI
GOSPODINJSKI 
APARATI

KOLESA

SVETILA

ORODJE
POSODA

AKUSTIKA

AVTOAKUSTIKA
BELA

TEHNIKA PRALNI

STROJ

V juliju in avgustu
odprto od 10h do 18h,

ob sobotah od 8h do 13h.

BREZPLA»NA DOSTAVA!
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NOVO v Hipermarketu Kamnik

Prodaja svežih rib.

vsak torek od 14. do 19. ure
vsak cetrtek od 8. do 13. ure
vsako soboto od 8. do 13. ure

Kupujte
   z glavo!

Popust velja za sezonska, posebej oznaèena oblaèila
in obutev v zalogi prodajaln INTERSPORT.
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Razprodaja
tekstila in
obutve
od 12. 7. do
2. 8. 2010

Za sproščen oddih pustite vsakdanje skrbi za
zaprtimi vrati, v UniCredit Bank pa bodo
poskrbeli, da bo vaš denar delal za vas
medtem, ko boste daleč proč. Če jim boste vaš
denar zaupali za 6 mesecev, ga bodo v letoš -
njem poletju oplemenitili s privlačno 3 % letno
obrestno mero, za vse zneske vezav med deset
in sto tisoč evri.

V UniCredit Bank so pripravili tudi posebno
ponudbo osebnih računov, s katerim boste
imeli sredstva vedno na razpolago, saj boste
ob odprtju osebnega računa poleg plačilne
kartice BA Maestro imeli možnost poslovati
tudi z ekskluzivno kartico MasterCard z UEFA
Champions League dizajnom. Imetniki oseb -
nega računa UniCredit Bank lahko z med -
narodno debetno kartico BA Maestro
brezplačno dvigujejo gotovino na vseh
bankomatih v Sloveniji, državah Evropske
monetarna unije (EMU) ter na bankomatih v
državah, kjer je prisotna skupina UniCredit (na
Hrvaškem na bankomatih Zagrebačke banke).

Daniel Makšan, vodja poslovne enote
UniCredit Bank v Kamniku: »Da bi v času
počitnic uživali ter se prepustili brezskrb -
nemu razvajanju, smo v UniCredit Bank pri -
pravili poletno ponudbo bančnih storitev. Če
nam boste zaupali vaš denar za 6 mesecev,
ga bomo v letošnjem poletju oplemenitili s
privlačno obrestno mero v višini 3 % letno,
za zneske vezav med deset in sto tisoč evri,
ne glede na dogajanje na finančnih trgih.«

Dodatne informacije: 

UniCredit Bank PE Kamnik

Kontaktna oseba: Daniel Makšan

Telefon: +386 1 8396 501

Elektronski naslov:
daniel.maksan@unicreditgroup.si

Delovni čas:

Ponedeljek – petek 8.30 – 16.30

www.unicreditbank.si

Oglasno sporočilo

Medtem ko vaš denar dela 
za vas, lahko brezskrbno
uživate na počitnicah

UniCredit Bank s privlačno poletno ponudbo

UniCredit Bank vas vabi, da si 10. julija
na kamniškem bazenu ogledate plavalni
miting Veronika. 
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Market Veronika na Kranjski cesti
(tel.: 01/831 10 41) je odprt od ponedeljka do petka od 7.30 do 
19.30, ob sobotah od 7.30 do 17.00, ob nedeljah od 8.00 do 12.00.

ODLI»NA POLETNA PONUDBA 
• PESTRA IZBIRA DNEVNO 

SVEÆEGA SADJA IN 
ZELENJAVE 

• SVEÆ KRUH IN PEKOVSKO 
PECIVO (dopeka ves dan)

• IZ NA©E TOPLOTEKE vsak 
dan sveæe peËena rebra, kraËe, 
piπËanec, kosi odojka in po æelji 
tudi drugo peËenje, da vam ni 
potrebno ≈kuriti« domaËega 
æara

Sveæe meso za piknike in peËeno 
meso lahko naroËite tudi po 
telefonu: 01/831 10 41.

ODÆEJAJTE SE 
V VRO»IH 
POLETNIH DNEH!

Naπi kupci so deleæni vseh 
Tuπevih ugodnosti in akcij in 
πe veË, saj pripravljamo πe 
dodatne lastne akcije.


